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Dragu Ivanšku 
zadoščeno

Cerklje ob Krki - Nagrade Republike Slovenije na področju 
šolstva se podeljujejo za najvišje dosežke v vzgoji in izobra^ 
ževanju, predvsem za pomembne prispevke h kakovosti 
vzgojno-izobraževalne prakse ter k razvoju organizacije 
vzgojno-izobraževalnega procesa, za uveljavljanje človeko
vih pravic, temeljnih svoboščin in humanizacije odnosov v 
šoli, za uveljavljaje pozitivnih vplivov ter utrjevanje ugleda 
šole v okolju. Prav to je pri
svojem 15-letnem pedagoš
kem delu razvijal Drago Ivan- 
šek, ki ga je prvo službeno 
mesto “odpeljalo” s Štajerske 
na Kranjsko, kjer na OŠ Cer
klje poučuje geografijo in 
zgodovino. Je letošnji dobit
nik najvišjega državnega pri
znanja na področju osnovne
ga šolstva, kar mu pomeni pri
znanje za njegovo dosedanje 
delo. Pravi, da ga je tamkaj
šnja pokrajina pritegnila, pri 
pouku je vedno želel uvesti 
kakšno posebnost, pozornost 
je posvečal terenskemu delu, 
in omenjeno priznanje je do
kaz, da je to prava smer. Pri

Naša usoda v moških rokah

Drago Ivanšek

večini projektov mu je pomagala žena Lojzka, ki prav tako 
poučuje na isti šoli, pomagali so mu nekateri sodelavci, učenci, 
ki so zbirali podatke, hvaležen je nekdanji ravnateljici Sebre- 
kovi in sedanji Urbančevi, ki sta ga vsaka po svoje spodbuja
li, Igorju Lipovšku z Republiškega zavoda za šolstvo in ni 
mu žal, da pred štirimi leti ni dobil ministrovega soglasja, da 
bi postal ravnatelj.
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Posavje - Predvolilna mrzlica je 
za nami, čeprav se nam s plakatov še 
vedno nasmihajo kanditati, ki so žele
li postati poslanci oziroma poslanke. 
Volilna kampanja je potekala malce 
drugače kot doslej; za nekatere 
skromno, nekateri so poskušali pre
pričati volilce z “novimi prijemi”, obe 
najmočnejši stranki pa sta svoje vo
livce obiskovali kar z avtobusi. Naj
več pranja umazanega perila je bilo v 
soočenjih kandidatov, v Brežicah pa 
je bil najmočnejše antipropagande 
zadnji dan kampanje deležen dose
danji poslanec LDS Jože Avšič. Ob 
tem so njegovi politični nasprotniki 
“potunkali” tudi našega novinarske
ga kolega - oba zdaj upata, da bo po
licija zlonamemeža(e) odkrila, čeprav 
Avšiču to ne bo več pomagalo.

Danes so torej eni veseli, izrazi dru
gih pa so bolj kisli. Kakšni bodo iz
razi volilcev čez štiri leta, bo pokazal 
čas. Odločili so se namreč za spre
membo, pričakovanja so velika, tako 
kot so bile velike tudi obljube. Po
savje bodo v prihodnje v parlamentu 
spet zastopali štirje poslanci, trije iz 
zmagovalne SDS in eden iz SLS. Ni 
vrag, da se sedaj Posavcem “vremena 
ne bi zjasnila”!

...na strani 3

Teden otroka

Odkriti vlomilci
Krško - Sevniški policisti so v sodelovanju s policisti iz Laškega 

odkrili skupino šestih občanov, ki so osumljeni, da so letos v poletnih 
mesecih vlamljali na območju občine Sevnica. Iz gostinskih lokalov in 
trgovin so kradli predvsem cigarete, tehnično blago in denar v skupni 
vrednosti okoli 1.700.000 SIT. Osumljeni, med katerimi sta tudi dva 
mladoletnika, so iz okolice Radeč in Hrastnika. Avgusta pa so štirje 
osumljeni iz te skupine vlomih tudi v cerkev na Velikem Cimiku pri 
Šentjanžu ter iz notranjih prostorov odtujili pet lesenih kipov, ki izvira
jo iz 18. stoletja, in mašni plašč. Policisti so odtujene predmete zgodovin
ske vrednosti osumljencem zasegli ter jih vrnili lastniku.

Slovenija, Posavje - Teden otroka (prvi teden oktobra) je čas, ko naj bi javnost še 
posebej spomnili in opomnili, da imajo v civilizirani družbi ne glede na stopnjo njenega 
razvoja tudi otroci svoje pravice. Te so zapisane v konvenciji in mladim se skozi otroški 
parlament daje možnost javne besede. Letos je “njihova tema” Mladi in Evropa.

Predsednik Zveze prijateljev 
mladine Slovenije (ZPM) Franc 
Hočevar je v letošnji poslanici 
poudaril, da tudi v Evropi in ne 
le v nerazvitem svetu obstaja 
kršenje otrokovih pravic, čeprav 
sprejeta konvencija to prepove
duje. Medtem ko v revnem delu 
sveta otroke izkoriščajo za delo, 
se je v razviti Evropi razmahnila 
otroška prostitucija preko inter
neta in druge oblike nasilja nad
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Dvoboj za novo 
tovarno

Učenke 8. razreda OŠ Boštanj so vesele zaključile delo v ust
varjalni delavnici, ki so jo na šoli pripravili ob tednu otroka.
otroci, vključno s tistimi v dru- TOM. Lam je poklicalo preko 47
žinah. Otrokove koristi in pravi
ce mora družba tudi stvarno za
varovati, da ne ostanejo le črke v 
neki deklaraciji, je apel predsed
nika ZPM Slovenije. V okviru 
zveze deluje Forum zoper teles- 

kaznovanje in brezplačnino
telefon za mladostnike v stiski

tisoč otrok. Med trinajstimi sve
tovalnimi skupinami na TOM- 
ovi liniji je tudi krška.

Po osnovnih šolah in vrtcih v 
Posavju je v soorganizaciji Društev 
prijateljev mladine in Rdečega kri
ža v tednu otroka potekala vrsta 
različnih prireditev. B.D.

Krško - Danska multinacio
nalka Rockwool ima podjetja v 
14 državah. Od pomladi se njeni 
predstavniki odločajo, ah bodo 
svojo novo tovarno postavili v 
Sloveniji ali na Hrvaškem. Mesti, 
ki tekmujeta za poslovno naklon
jenost Dancev, sta Krško in Pazin.

V imenu občine Krško vodi 
projekt Franc Češnovar. Obči
na ponuja 10 ha zemljišča ob 
tovarni Vipap, kjer je vsa potreb
na infrastruktura. Danci, ki so v 
septembru zopet obiskali Krško, 
so si lokacijo ponovno ogledali. 
Zdaj so multinacionalki poslali 
ponudbo za prodajo zemljišča.' 
Franc Češnovar ni prepričan v
zmago Krškega, saj hrvaški kon
kurent Pazin ponuja večje zem
ljišče in ugodnejšo ceno po m2. 
Češnovar meni, da bi Ministrst
vo za gospodarstvo lahko poma
galo tako, kot pri širitvi Renaul
tove proizvodnje. Če bi zmogli 
pogum za hitro odločitev, bi 
Danci gradili v Krškem, je s pre
cejšnjo gotovostjo dejal Češno
var. Tako bi rešili problem brez
poselnosti ob načrtovanem za
prtju Vipapovega obrata celu
loze. B.D.

M&D ^$1
Krško
07/490 56 78
borzno posredništvi 
vzajemni skladi

KD
9 Varčujte drugače:

investirajte v vzajemne sklade 
ali v različne vrednostne papirjel

uiHni Ao ™li+Q nnctati hrani niaita fntnclrafiraita ntflačuita \/ načam racnnict i nnLliAita CM /AQ



stran 2

AKTUALNO
Sava Glas, 14.10.2004

POSAVSKE nVŠICE Na seji je frčalo

Drobne raznoterosti

(Ne)srečni, 
{neprizadeti in 
(ne)zadovoljni

Končno so volitve mimo in 
z njimi negotovi čas za vse. ki 
so kandidirali za poslanska 
mesta, in še večje število 
onih, ki so verjeli v politične 

' spremembe in druge oblastni
ke. Večini so se želje uresni
čile in zdaj so lahko upajoči 
vsi tisti, ki so glasovali dru-

Razpadanje “rdeče hiše'

Staneta Pajka, vremenarja z 
Lisce, le upajo, da bo social
demokratsko sonce zdaj bolj 
sijalo po Posavju, Bojanu 
Ruglju pa žele, da bi še naprej 
tako zagnano uradoval v ženi- 
ni okrepčevalnici in mesnici 
Mici, kjer je shajališče članov 
in štab stranke. Zal so v boju
-- — 1 - "7~ii - n ■ m ■ i ■■m

ske kandidatke, kljub velikim 
vložkom, denimo v primeru 
Ane Somrak, ki jo je zvesto 
podpiral krški župan Bogovič. 
Sevniški župan Janc si je po
slansko mesto zasluženo izbo
ril predvsem sam. ga je pa po 
številu glasov prehitel Rugelj. 
Kakorkoli že. Nedavne volitve 
so pokazale, da ljudje ne glasu
jejo za stranko, marveč zlasti 
za osebnost. Tudi zato je verjet
no Janez Janša (na dan volil
nega molka je igral golf v Mo
kricah) tako prepričljivo zma-

gače in bodo budno motrili 
dejanja prihodnje vlade in no
vega parlamenta. Kakorkoli 
že, iztekel se je čas velikih de
janj z vstopanjem v Evropsko 
zvezo in NATO in napočil je 
čas dejanj.

Srečnih in nesrečnih; priza
detih in neprizadetih ter zado
voljnih in nezadovoljnih je se
veda veliko tudi v Posavju, 
kjer so se politične razmere in 
strankarska razmerja še pose
bej spremenili. Nič ni denimo 
zalegla anlipropaganda Mil
ka Veršca, Andrej Vizjak je 
premočno zmagal pred Jože
tom Avšičem. V parlamentu 
bo sedel še en mandat, hkrati 
pa kot brežiški župan krojil 
tudi občinsko politiko. Tudi 
tako, da je takoj po volitvah 
podpisal odlok o 30-odstotni 
podražitvi vode ter se z grad
njo centra za zbiranje odpad
kov že zameril krajanom Borš
ta. Zamero pa lahko pestuje 
tudi Jože Avšič, saj mu je ver
jetno prav anonimka tik pred 
volitvami odvzela tisti ducat 
glasov za ponovno izvolitev 
v državni zbor, premalo pod
pore pa sta dobila tudi elde- 
esovca Marjan Kurnik in An
tonija Glas Smodič. Ob iz
volitvi dveh poffancev iz vrst 
SDS v Krškem in Sevnici pa 
bi lahko ugotovili, da bosta v 
poslanske klopi sedla politič
na anonimneža. Privrženci

gal, njegovi kandidati pa prav 
tako. Celo Branku Kelemini v 
Trebnjem ni veliko zmanjkalo 
do izvolitve!

Vse politične spremembe 
bodo nedvomno vplivale tudi 
na kadrovske zamenjave na ne
katerih vrhovih. V energetiki 
bi se znali znajti na prepihu 
najodgovornejši ljudje od Dra
ga Fabjana, generalnega v 
USE. ali Staneta Rožmana iz 
JEK. do Vojka Sotoška ali Bog
dana Barbiča. Neznanka osta

nance pretekli teden prikazo
vale kot direktorja s plačo na 
drugem mestu v državi, takoj 
za Kovačičem iz Krke! Gene
ralni iz Term Čatež je sicer ne
davno tega novinatje izzval, 
češ. za roko mi pripeljite neza
dovoljnega delavca!

No, nezadovoljni so verjet
no z novo oblastjo tudi vsi tri
je posavski državni sekretarji. 
Le ugibati je mogoče, če bodo 
Milan Jazbec, Ciril Baškovič 
in Miha Molan še ostali na se
danjih mestih, pri čemer se sled
nji verjetno upokojuje: Zato pa 
nekoliko mirneje, ker sta ime
novana za pet let, dihata Dar
ko Bukovniški in Tone Pod
goršek, načelnika upravnih 
enot Brežice in Krško. Tine Zu
pančič iz Sevnice pa kot član 
SLS še posebej, čeprav je stran
ka \ Sevnici dobila manj gla
sov kot SDS, kar bi lahko po
menilo, da tudi Kristijan Janc 
ni v pravi stranki. Posavski di
rektorji občinskih uprav Alek
sander Denžič. Franci Glinšek 
in Zvone Košmerl so menda 
prave barve! Seveda je mogoče 
ugibati še naprej, denimo o 
menjavah v nadzornih odborih 
podjetij in revizijah poslovan
ja, vendar bi to lahko bilo že 
natolcevanje.

Ob vsem tem bodo ostale 
ob robu dogajanja vse druge 
politične stranke: Za združe
no listo, ki v nobeni Občini ni 
omembe vreden člen. to ne bo 
nič novega, zato pa bo močno 
prizadeta liberalna demokra
cija. Ker bodo Dolenjska, Be
la Krajina in Posavje v tem 
mandatu brez enega samega 
poslanca v državnem zboru, 
to hkrati pomeni, da bodo tudi 
brez stikov z Ljubljano oziro
ma z odločujočimi dejavniki!

Gostoljubni. Bojan Božič

Zdaj zlati vek 
Posavju pride!

Pri tistih liberalcih, ki mislijo 
trezno in bolj dolgoročno, je 
že slišati, da bo potrebno ne
kaj ukreniti. Kajti če je stran
ka predolgo brez ustreznih in
formacij, pravijo, in zunaj do-

Ni pa nikakršno natolcevan
je primerjanje nase regije z Do
lenjsko in Belo Krajino, kjer so 
spet ostali brez svojega pred
stavnika v parlamentu, zato pa 
ima Posavje, proti vsem priča-

notranjih težav in osi
članstv a, a je dobro, če odide
jo karieristi. Teh pa tudi v 
Posavju ni malo!

Prišel je Janez Živič in odšel Anton Planinc

ja Milan Venek, medtem ko je 
bil Herman Kunej tako Baju
kov človek, pa tudi Branko 
Janc bo poslej težje našel us
trezno. zaposlitev. Nelagodno 
se veijetno počutijo tudi direk
torji firm, kjer je država s svoji

ma skladoma še solastnik. Bol
je poučeni menijo, da je, tudi 
zaradi političnih sprememb, 
Borut Mokrovič tik pred volit
vami prodal 5.000 delnic. S tem 
je iztržil blizu 200 milijonov 
SIT, kar seveda nima nobene 
zveze z osebnimi prejemki, ki
se v Termah Čatež menda zni-

-•y..... - --

kovanjem, spet štiri poslance! 
Prepustimo se še malce razmiš
ljanju in ugibanju. Dejstvo je, 
da so v brežiški, krški in sev
niški občini ta čas na oblasti 
izključno ljudje iz zmagovite 
koalicije; štirje poslanci, trije 
župani in celo socialdemokrat
ski državni svetnik Štefan Te
ra/. To je sedanja vrhuška, ki 
bi lahko pogojevala hitrejši in 
bolj usklajen razvoj posavske 
pokrajine in opaznejši napre
dek najpomembnejših gospo
darskih družb. In seveda pre
prečila odhajanje kadrov v več
ja središča in “demontažo” in
stitucij, ki imajo sedež v Posav
ju. Denimo Nove Ljubljanske 
banke, za kar naj bi bil kot priš
lek zadolžen direktor Cigoj. V 
Brestanici bančna okenca že 
zapirajo. Še večje obete bi lah
ko pričakovali v primeru, če bi 
Andrej Vizjak postal minister, 
denimo Za delo družino in so
cialne zadeve oziroma državni 
sekretar za ista vprašanja! V 
Brežicah bi res morali voliti 
novega župana, zato pa bi Viz
jak iz Ljubljane v Posavje lah
ko pošiljal koristne signale! 
Predvsem pa je pričakovati, da 
bo nova desno usmerjena ko
alicija lažje in hitreje dogovo
rila ustanovitev pokrajine 
Posavje, še posebej pa tudi njen

Zdaj, ko je trgatev na vr
huncu, kaže čestitati krškemu 
enologu Zdravku Mastnaku 
za pogumno odločitev, saj se 
je odločil za veliko naložbo 
v pridelavo penine in v ta na
men odkupil blagovno znam
ko ter v Posavje povrnil Val
vasorja. S starožitnosljo se uk
varjajo tudi drugi, a bi od stro
ke kdaj pričakovali bolj razsod
ne odločitve. Brežičani deni
mo menijo, da bi bilo staro So
lo, ki jo zdaj prenavlja župni
ja, bolje podreti in ceneje 
zgraditi novo, vendar brez

kazalo poskrbeti za zaščiteno 
“rdečo hišo” v Vrheh pri Ka-

Mastnak bo Valvasor

pelah, ki žalostno propada, a 
sodi med sto najpomembnej
ših na Slovenskem. Toliko 
bolj pa znata za svoje goste s 
cvičkom poskrbeti marljivi 
kostanjeviški “graščak” Bo
jan Božič in novi leskovški 
'kletar' Janez Živič, ki je na 

čelu KZ. Krško nasledil Anto
na Planinca.

Sicer pa v deželo spet pri
hajajo občinski prazniki. Ob 
brežiškem bodo slavnostno 
prižgali plin, delili nagrade in 
vsaj ljudska veselica bo spet 
zapolnila prazno blagovnico. 
Pa še kje bo veselo!

perje
Sevnica - Z zadnjo sejo so se sevniški občinski svetniki 
nekoliko približali krškim in brežiškim kolegom, ki seje 
pogosto po nepotrebnem zavlečejo. Na tokratni seji so se 
kresala mnenja predvsem med živčno razrvanim svetni
kom Kelemino in preobčutljivim županom Jancem. 
Razmeroma skromen dnevni red s točkami, ki so zahte
vale predvsem formalno obravnavo, je dal slutiti, da bo 
seja občinskega sveta hitro zaključena. A ni šlo tako glad
ko, kot so mnogi pričakovali.

Svetniki so potrdili investi
cijski program KS Šentjanž, ki 
ga bodo izpeljali tudi s pomo
čjo samoprispevka. Branko 
Kelemina meni, da je nekaj 
močno narobe v državi, ki sku- 
bi že tako obubožane občane, 
da si morajo sami graditi infra
strukturo, namesto da bi za to 
poskrbela občina. Svetnik Mar
jan Jamšek, ki je ponosen, da 
so se v njegovem kraju krajani 
tudi odločili za samoprispevek, 
pa je dejal, da brez sovlaganja 
krajanov ni moč pričakovati 
razvoja. To je podkrepil s po
datkom o obnovi vinograd
niških cest na Malkovcu, za 
katere so sredstva zbrali občani 
sami.

Zapletlo se je pri sprejeman
ju predloga sprememb in do
polnitev tako poslovnika kot 
statuta občine Sevnica. Po 
mnenju SDS gre za preresne za
deve, da bi jih obravnavali po 
skrajšanem postopku, čeprav je 
šlo v bistvu le za formalne po
pravke v skladu z zakonom. 
Spremembe statuta bodo spre
jemali na prihodnji seji, med
tem ko so bile spremembe po
slovnika sprejete. Pri tem je 
svetnika Kelemino zmotilo 
tudi to, da je sevniški občinski 
svet menda edini, ki ne razprav
lja o zapisniku prejšnje seje, v 
katerem so - po njegovem - 
mnoge razprave zapisane na
pačno, temveč razpravljajo le 
o sklepih. Kelemino je motilo 
tudi, da je bila seja sklicana par 
dni pred volitvami, kar je bil 
sicer reden postopek sklica

seje. Sicer pa se je predvolilna 
mrzlica čutila v sleherni obrav
navi, kjer je vsakdo skušal pri
pisati sebi vse zasluge za raz
voj naroda oziroma občine.

Svetniki so potrdili tudi 
spremembo imena Sveta pokra
jine Posavje v ustanavljanju*, 
tako da so črtali besedici “v us
tanavljanju”. Pri tem je Kelemi
na podvomil v pravno podla
go za ustanovitev pokrajine, saj 
pokrajino lahko imenuje le dr
žavni zbor, omenjena organiza
cija pa bi se po njegovem lah
ko imenovala prostovoljno 
društvo za Posavje, nad čigar 
sklepi tako nima nihče nad
zora.

Svetniki so sprejeli še ter
minski plan sprejemanja pro
računa, sprejet je bil razpis za 
dodelitev sredstev za subven
cioniranje realne obrestne mere 
za pospeševanje razvoja kme
tijstva in gozdarstva ter razpis za 
subvencioniranje odpiranja no
vih delovnih mest, za kar je 
rezerviranih 12 milijonov SIT, 
razpis pa je odprt do 29. oktobra.

Svetniki so izpostavili še vr
sto problemov; od tega, kdo, je 
dovolil, da se zemlja z grad
bišča HE Boštanj navaža na 
strelišče na Radni, do proble
ma neurejenih avtobusnih po
stajališč in slabe prometne si- 
gnalizacje, pa do slabo vzdr
ževanih cest, nesaniranih pla
zov in podobno. Izpostavili so 
tudi problem krmeljskega 
zdravstvenega doma, ki je bil 
čez poletje večinoma zaprt.

Nada Černič Cvetanovski

Gradnja postajnega objekta 
vendarle z mrtve točke

Dobova - Izgradnja mednarodnega železniškega mejne
ga prehoda Dobova prehaja z izgradnjo novega posta
jnega objekta! v zadnjo fazo. Slednji naj bi bil po prvot
nih načrtih zgrajen že letos, a se je vse skupaj nekoliko 
zavleklo. Sedaj pa se je nekaj vendarle začelo premikati.

Kot zatrjujejo na vladnem 
uradu za informiranje, so pre
gled razpisne dokumentacije, 
odpiranje ponudb za izvajal
ce del in njihova evalvacija 
zaključeni. Iz urada smo še iz
vedeli, da bodo v teh dneh 
podpisali tudi pogodbo z iz
branim izvajalcem, ki pa še ni 
znan. Tudi rok končanja ob
jekta, ki je prav tako defini
ran v pogodbi, je optimisti
čen; saj v servisu skupnih 
služb pričakujejo končanje 
objekta v aprilu prihodnje le
to. Večina postopkov za pri
dobivanje zemljišč je uspeš- 

zaključena, razen dvehno
primerov, ko se z lastniki niso 
uspeli dogovoriti. Investicij
ska vrednost izgradnje med
narodnega železniškega pre
hoda Dobova bo tudi po pod
pisu pogodbe za izgradnjo 
postajnega objekta ostala v 
okviru ocen: torej okoli 5 mili
jard SIT je državnih sredstev, 
800 milijonov so črpali iz 
programa PHARE, nekaj pa je 
nHtnf,v'1 tM'i; ^rvk a”""ih

služb in Javna agencija za že
lezniški proniet. Sonja Ben- 
ce-Kozole iz Urada za in
formiranje je zatrdila, da 
bistvene podražitve vredno
sti investicije objekta ne pri
čakujejo. Glede trenutnih 
posegov v železniško infra
strukturo, gre predvsem za 
nujna rekonstrukcijska dela
na timih napravah, pa na ura
du odgovarjajo, da so po
vsem varnostne narave.

Pred izvajanjem del Prl 
izgradnji novega postajnega 
objekta bodo s krajani na 
skupnem sestanku pregleda
li prometno ureditev v čas 
izgradnje. Kot pooblaščen 
investitor izgradnje noveg 
mednarodnega železniškeg 
prehoda Dobova so nanore 
prepričam, da bo lokanj 
skupnost s to investicijo ce 
pridobila. Po zaključku m"? 
ticije konec leta 2004 bod 
namreč v skladu z ureo 
dolžni preveriti, kakšne 
razmere bivanje okoliške« 
nrfvakh,, M V
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Volitve za državni zbor 2004

Tudi v prihodnje štirje poslanci
Slovenija, Posavje - Preprepričljiva zmagovalka letošnjih državnozborskih volitev je Slovenska demokratska stranka 
(SDS), ki je dobila preko 29,10 odstotka glasov in bo v prihodnjem mandatu imela v DZ 29 poslancev. Zunaj par
lamenta je ostala dosedanja parlamentarna stranka - Stranka mladih Slovenije, prav tako pa praga za vstop v 
parlament ni dosegla nobena nova stranka. Na lokalni ravni - v 6. volilni enoti, kamor sodijo tudi vse tri posavske 
občine, bo število poslancev zmagovalne SDS in drugouvrščene Liberalne demokracije Slovenije (LDS) enako, vsaka 
bo imela po tri poslance. Za Posavje so bile volitve uspešne, saj bodo v prihodnje v DZ med 90 poslanci spet sedeli 
štirje Posavci. Volitev se je udeležilo 60,52 odstotkov volivcev.

Po volilnih izidih, ki so seve
da začasni in neuradni, uradne 
je Republiška volilna komisi
ja (RKV) sporočila 13. oktobra, 
ko je bila naša redakcija že za
ključena, je največ glasov vo- 
lilcev dobila SDS - 29,10 ods
totka, LDS je 22,81, ZLSD 
10,18, N.Si 9,01, SLS 6,82, SNS 
6,28 in DeSUS je dobila 4,05 
odstoka volivcev. Volilna ude- 
ležbaje bila skoraj 10 odstotk
ov nižja kot na volitvah pred 
štirimi leti - svoj glas je tokrat 
oddalo 60,52 odstotka volilnih 
upravičencev.

V 6. volilni enoti, kamor sodi 
enajst volilnih okrajev, poleg 
Brežic, Krškega in Sevnice še 
volilni okraji Čmomelj-Metli- 
ka, Novo mesto I, Novo mesto 
II, Trebnje, Laško ter vse tri za
savske občine - Hrastnik, Trbo-

Andrej Vizjak, mag. ele
ktrotehnike, SDS Brežice:
“Vesel sem, da so volivci za
upali Slovenski demokrat
ski stranki in tudi meni. Mis
lim, da je to velika odgovor
nost in zaveza vsem, ki so 
nas podprli. Mi bomo storili 
vse, da udejanjimo naš pro
gram, kar pa je odvisno tudi 
od prihodnjih koalicijskih 
povezav. Prepričljiva je tudi 
skupna zmaga strank, ki smo 
pod okriljem evropske ljud
ske stranke in verjamem, da 
nam bo uspelo Slovenijo 
popeljala po novi poti.

Bojan Rugelj, inž. elek
trotehnike, SDS Sevnica:
“Zelo sem vesel in prese
nečen nad takim izidom, saj 
sem v Sevnici dobil naj
večjo podporo volivcev. 
Predvsem se bom zavzemal, 
da bomo spodbujali gospo
darstvo, ker samo to bo pri
neslo več denarja za vse os
talo. Upam, da ne bom izgu
bil spomina. Sicer pa upam 
tudi, da bomo dobro sode
lovali vsi trije poslanci SDS 
na ravni Posavja, pa tudi s 
kolegom Jancem.

poslanca iz Posavja, je pa naj
višji odstotek glasov na listi 
LDS dobil brežiški kandidat 
Jože Avšič - 25,54 odstotka 
glasov, kar pa ni bilo dovolj za 
vstop v parlament. .Za 0,16 ods
totka glasov ga je prehitel kan
didat iz Trbovelj Aleš Gulič. V 
naslednjem mandatu poleg Av- 
šiča ne bo v parlementu tudi 
Sevničana Branka Kelemine, 
ki je kandidiral v na listi SDS v 
Trebnjem, dobil sicer v tem 
okraju največ glasov volivcev 
(25,19), vendar premalo za vr
nitev v parlament. Lep uspeh 
pa je v sevniškem volilnem ok
raju doživela tudi SLS, njen 
kandidat Kristijan Janc je s

vije in Zagorje, je bila volilna 
udeležba 59,83-odstotna. Po 
začasnih neuradnih izidih bo 6. 
volilna volilna enota imela v 
prihodnjem mandatu skupaj 11 
poslancev; po tri jih bosta imeli 
SDS in LDS, po enega pa ZLSD, 
N.Si, SLS, SNS in DeSUS.

V Posavju je najslabša volil
na udeležba zabeležena v Bre
žicah - 53,59 odstotka, v Kr
škem je bila 56,0-odstotna, v 
Sevnici pa je bila najvišja, višja 
tudi od državnega povprečja in 
sicer se je volitev udeležilo 
61,22 odstotka volivcev. Naj
višji odstotek glasov je v vseh 
treh posavskih volilnih okrajih 
dobila SDS; v Brežicah je mag. 
Andrej Vizjak dobil 43,41 ods
totkov glasov, v Sevnici je Bo
jan Rugelj dobil 29,14 in v Kr
škem Stane Pajk 28,35 odstot
ka glasov. LDS v Posavju ni po
novila uspeha izpred štirih let, 
ko je imala v parlamentu dva

Stane Pajk, dipl. ekono
mist SDS Krško: “Sam nisem 
pričakoval takšnega rezultata, 
pričakoval sem zmago, vendar 
ne s takšnim rezultatom. Vse 
moči bom usmeril v to, da svo
jih volivcev ne bom razočaral. 
Posavje gospodarsko nazadu
je, Posavje ni niti približno ta
ko razvito kot najbolj razvite 
regije. Vsi trije poslanci SDS 
se bomo tradili, da Posavje raz
vijemo, da pripeljemo v Po
savje kvalitetna delovna mes
ta. Ce bo gospodarstvo napre
dovalo, bo napredek tudi na 
vseh drugih področjih”.

Kristijan Janc, učitelj, SLS 
Sevnica: ‘Ponosen sem in za
dovoljen; moj rezultat, naj
boljši v Sloveniji na listi SLS, 
več kot očitno dokazuje, da so 
ljudje glasovali o priimku in 
imenu. To je izjemno prizna
nje za moje dosedanje delo, 
hkrati pa velika odgovornost 
za prihodnost, ki jo bova sku
paj s kolegom poslancem Ru- 
glom, upam, da opravičila Po
slanec in župan je dobitna ko
mbinacija tudi za Sevnico, ki 
bo imela sedaj dva poslanca 
česar nihče niti v sanjah ni 
pričakoval”.

27,79 odstotki glasov, ki je 
najboljši rezultat na listi SLS v 
državi, dobil poslanski sedež.

Tako bodo v parlamentu tu
di v prihodnje sedeli štirje 
posavski poslanci, trije iz SDS

- Andrej Vizjak, Bojan Rug
elj in Stane Pajk ter eden iz SLS 
Kristijan Janc. Trije LDS-ovi 
poslanci bodo Zasavci - Šva- 
gan iz Zagorja, Jerič iz Hrast
nika in Gulič iz Trbovelj, dva 
poslanca je dobil volilni okraj 
Trebnje in sicer Marjeto Uhan 
iz N.Si in Franca Žnidaršiča 
iz DeSUS, enega poslanca pa 
bo imala še SNS, ki je prav tako 
Zasavec - to je že dosedanji 
poslanec Bogdan Barovič iz 
Trbovelj, ZLSD pa bo zastopal 
Matjaž Han iz Laškega.

V času volilnega molka so 
na dežurni telefonski številki 
iz Posavja zabeležili dve kršitvi 
v soboto in sicer v Brežicah, 
kjer je šlo za razpečevanje pro
pagandnega materiala, ena kr
šitev pa je bila prijavljena v ne
deljo na področju sevniške ob
čine, kjer je šlo za lepljenje vo
lilnih plakatov.

Jelica Koršič

Ustavljena negativna gospodarska gibanja
Krško - Drugo polovico leta so posavski seniorji pričeli z nadvse uspešnim delovnim srečanjem, h kateremu so priteg
nili tudi vse tri župane, predstavnike območne zbornice ter zavodov za zaposlovanje in zdravstveno zavarovanje. Več 
nr trajajoče druženje so namenili aktualnim gospodarskim gibanjem v brežiški, krški in sevniški občini ter z zadovol
jstvom ugotovili, da se ekonomski položaj Posavja izboljšuje.

Kot je v uvodnem prispevkuv u v pi lopo v

’°udanl direktor območne zbor- 
Uce • * ■- Marjan Šunta, vse po-
aembnejše naloge prevzemajo 
j^anjša in srednja podjetja, ki se 
°Polnjujejo z večjimi, osebni 

Jrejemki se povečujejo, boljša je 
’°spodamost in v mnogih pan- 
'P3*1 tudi čisti prihodki in celot- 
1 dobiček. Regija postaja bolj 
3r>irniva za vlaganja, delo in 
,^vanje ter počitek in rekreacijo. 

" Pa prepočasi izvajajo regijski 
°grami. Direktor zavoda za

^Poslovanje Anton Koren je 
^stregel z razveseljivim podat- 
l!?’ da po daljšem obdobju upa- 
orezposelnost - od 4600 se je 

'anjšala na 3727 nezaposlen- 
°Seb, odpirajo se nova delov- 
JOesta in ohranjajo stara. Pre- 

0 Pa posavska podjetja skrbi- 
a nova znanja, saj je podel- 

samo 40 kadrovskih štipen- 
|ta£^n^^rannani^akor

ni z uveljavitvijo posavske šti
pendijske sheme. Stanislav Ču- 
ber, direktor območnega zavo
da za zdravstveno zavarovanje, 
pa je opozoril na veliko odsot
nost z dela, saj presega 1000 
delavcev na dan, kar pomeni, da 
zaradi bolniške stoji ena velika 
tovarna!

V razpravi so nato sodelovali 
posavski župani in vsi trije poh
valili ustanavljanje in opreml
janje poslovnih con ter nasploh 
dobro medsebojno sodelovanje. 
Optimizem je izrazil Franci Bo
govič, ki je posebej pohvalil 
manjše firme, ki imajo voljo, 
željo in moč ostati v Posavju, na 
zgledno sodelovanje okrog nu
klearke, verige hidroelektrarn, 
čistilnih naprav in štipendijske 
sheme pa je opozoril Kristijan 
Janc. Andrej Vizjak je izdvojil 
pomen partnerstva med državo, 
jkalnim^kupnostrnHr^osp^

država na mnogih področjih 
zmanjšala spodbude in težko je 
priti do evropskega denaija.

Še posebej zanimive so bile 
pohvale in opozorila dragih raz- 
pravljalcev. Ivan Kozole iz Evro- 
sada je izpostavil probleme se
zonske delovne sile in povedal, 
da morajo namesto že usposobl
jenih delavcev iz BiH in Hrvaške 
pridobivati obiralce sadja sPolj- 
ske, ki pa so manj uspešni in draž
ji. Opozoril je na težave pri pri
dobivanju denarja iz evropskih 
strukturnih skladov, “za kar mo
raš biti pravi umetnik in pri vsem 
skupaj ni nikakršne kmečke lo
gike!” Zmerni optimizem okrog 
posavskega dogovaijanja, ki naj 
bi od načelnih debat le prišlo do 
dejanj, je omenil Silvo Gorenc, 
hkrati pa opozoril, da se mora Po
savje bolj odpreti navzven, Te
odor Oršanič je dejal, da država 
nima enotne razvojne politike.

postavil pomen kratkoročnega in 
dolgoročnega planiranja. Jože 
Habinc je opozoril pred “de- 
montažo” regijskih institucij, 
Lojze Štih pa menil, da je med 
občinami okrog ustanavljanja 
visokošolskih središč še preveč 
ljubosumja. Marija Jazbec je 
navrgla opozorilo, da so prav žu
pani, zbornica in zavodi soodgo
vorni za gospodarjenje in da je 
zdaj čas za dejanja.

Ko je predsednik posavskih 
seniorjev Edo Komočar povze
mal razpravo, je dejal, daje v re
giji na mnogih področjih viden 
napredek, ker pa nekateri prob
lemi ostajajo, bo potrebno še več 
medobčinskega sodelovanja. S 
povzetkom razprave in sklepi 
nedavnega srečanja bodo člani 
območnega združenja seniorjev 
seznanjeni na skupnem sestanku 
sredi novembra v sevniškem 
Taninu.___________

I f\
Po volitvah nova metla

Prvo oktobrsko nedeljo sicer nismo tako množično odšli na 
volišča, kot lani marca, ko smo se odločali za vstop v Evrop
sko unijo in NATO, a volitve so kljub temu uspele. Predvsem za 
tiste, ki so si po dvanajstih letih vladavine LDS želeli spre
memb. Kaj bodo prinesle te spremembe, koliko predvolilnih 
obljub bo zares tudi uresničenih, bo sicer pokazal čas, kljub 
vsemu smo nekaj naključno izbranih Posavcev povprašali, 
kaj pričakujejo od nove oblasti.

Karel Srpčič, mesar iz Sel pri Dobovi:
Po volitvah ne pričakujem nič, saj se jih tudi 
nisem udeležil. Soočenja sem sicer sprem
ljal, volim pa ne že kar nekaj let. Res se zato 
tudi nimam pravice pritoževati, pa tudi je
zim in preklinjam ne, če ga “moj” kandidat 
kaj polomi. Če se bo kaj spremenilo, bomo 
še videli, res pa je bil že čas za zamenjavo. 
Pa saj poznate tisto o pokvarjenem kralju in 
starki, ki ga edina ni kritizirala

Anica Kukovičič, upokojenka iz 
Krškega: Kot je slišati iz komentarjev, 
bodo zmagovalci težko sestavili vlado, 
potem bomo pa videli, kaj od obljub lah
ko uresničijo. Veliko so obljubljali, tudi 
za nas upokojence. Toda, če ni novih za
poslitev, ni večjih pokojnin. Osebno se 
ne nadejam nekega izboljšanja, upam le, 
da bodo ohranjene dosedanje pravice 
upokojencev.

4 Ufi

Vesna Savič, turistična vodička iz 
Brežic: Te dni sem se vrnila iz Grčije in ko
maj sedaj izvedela za izid volitev. Kot mlada 
univerzitetna izobraženka, ki v Posavju ne 
dobim zaposlitve v svoji stroki, ne verjamem, 
da bo ta politična garnitura naredila kaj za 
boljše možnosti mladih ali starih. Mladi si 
bomo morali zunaj iskati delo. Sicer pa o pri
hodnji novi vladi ne bi ugibala. Počakajmo 
tri mesece, potem se bo videlo.

Franci Zagorc, prometno-transport- 
ni tehnik iz Sevnice: Kaj bo prinesel čas 
po volitvah, ne vem, upam pa na vse 
dobro. Volivci so se tako odločili in ver
jetno so se odločili pravilno. Čas pa bo 
pokazal svoje. Bistvenih sprememb ne 
pričakujem, saj je osnovna pot že 
začrtana. Skupaj smo se odločili za Evro
po in drage izbire sedaj ni. Če pa se bo 
kaj spremenilo na bolje, bom pa vesel.

Zvonko Kežman, gimnazijski maturant 
z Malega Obreža: Država se mora umakniti 
iz podjetij, spremembe bodo verjetno bolj 
postopne, vse tudi ne bodo pozitivne, pri
čakujem pa jih na vseh ministrstvih. Na 
sodiščih so protežiranim zadeve velikokrat 
zastarale, upam, da tega ne bo več. Volilci so 
sedaj želeli spremembe. A še vedno so na 
oblasti “močne” sile, nekateri bodo sedaj pre
stopih, za večje premike pa bodo potrebne 
spremembe tudi na lokalnih volitvah.

Od stroke, preko ljudi
do politike

Brežice - Društvo za oživitev mesta Brežice je pred volitvami 
pripravilo pogovor o problematiki prenove in o potrebi po novi 
viziji mestnega jedra Brežic s kandidati za poslance v državnem 
zbora in prvaki političnih strank občine Brežice. Od sedemnajstih 
kandidatov za slovenski parlament se jih je pogovora udeležilo 
sedem in sicer kandidati SNS, LDS, ZLSD, DeSUS, Za podjetno 
Slovenijo, Slovenija je naša in SMS. Po raznoterih družbenih pre
tresih je mesto že 1960. leta dobilo obsežno vizijo v obliki idejnega 
urbanističnega načrta o prostorskem vidiku razvoja in prometu, viz
ija se uresničuje desetletja, a Brežice še vedno niso doživele vidne
ga napredka, družbeno politične spremembe pa so prinesle, da je 
mesto v evropski uniji in s shengensko mejo na vzhodu in jugu.

Današnje Brežice so tako rekoč mesto brez občanov in zato z 
degradiranim mestnim jedrom, medtem ko je še kako res tudi, da je 
velika razlika med idealno sliko in občutjem tistih, ki tam živijo; 
oživitev mestnega jedra pa ni enkratno dejanje, je proces, da bi 
dobilo tisto, kar si mesto zasluži. Ker oživitev ni enkratno dejanje, je 
vseeno mogoče dejati, da se je ta vendarle premaknila. Za prihod
nost pa je potrebna strategija celovitega pogleda na mesto, katere 
temelji bodo najprej strokovni pristop, finančna podpora in ljudje, s 
poudarkom, naj se stroka ne izsiljuje. Kajti izkustva arhitektke Mateje 
Sušin Brence iz občinskega oddelka za prostor in načrtovanje go
vore, da je bilo pri projektih pomembno zgolj umeščanje investitor
ja v prostor brez upoštevanja stroke.

Sicer pa so se razpravljalci strinjali, da je v pogonski generator za 
oblikovanje novih vizij in za njihovo uresničevanje mogoče pov- 
ezatraiainre^trok^zatcn^bčan^irajolitik^cijnraenraipošte^tti
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Podeljena priznanja
za inovacije

Brežice - V viteški dvorani brežiškega gradu je Gospodarska zbornica Slovenije, območna 
zbornica Posavje na svečani prireditvi podelila priznanja za inovacije v posavskih pod
jetjih. Zlato priznanje sta prejela Vino Brežice in podjetje INO iz Krške vasi, srebrno 
Duropack-Tespack iz Brestanice, priznanje za najboljše poslovne dosežke v preteklem 
letu pa je prejel sevniški Tanin.

Dragoslav Djakovič, Sandi 
Dušic, Marjan Petaci in Boris 
Franko so odkrili postopek 
impregnacije mirnih pijač s pli
nastim dušikom, s čimer v Vinu 
Brežice predvidevajo zmanjša
nje lastnih manipulativnih 
stroškov za tretjino, hkrati pa 
se bo za 30 odstotkov povečala 
kapaciteta skladišča. Banalen 
problem, ki pa je v preteklosti 
povzročal kar veliko težav za
radi slabših mehanskih lastnos
ti plastenke z negaziranimi pi
jačami, so rešili skrajno prepro
sto. Torej namesto tekočega so 
uporabili plinasti dušik, iz
najdbo pa nameravajo tudi pa
tentirati. V redno proizvodnjo 
so ga uvedli zadnje dni septem
bra. Direktor Vina Matjaž Pe
gam upa, da bodo tudi kaj do
datno zaslužili pri prodaji pa
tenta drugim polnilnicam, saj 
omogoča večjo varnost pro
izvodov, manjšo možnost oksi
dacije, zmanjšanje kala v proiz
vodnji, lepši videz proizvoda, 
kar so poleg prihranka pri stroš
kih skladiščenja dovolj mam
ljive prednosti, ki bi utegnile 
zanimati marsikoga. Pegam pa 
je opozoril še na administra
tivne ovire pri črpanju denarja 
iz programov razvojnih agen
cij in centrov, saj denar le red
ko pride do inovatorjev oziro
ma do kreativnih skupin pri 
podjetjih, ki pa jih je v Posav
ju izredno malo.

Drugo zlato priznanje je od
romalo v Krško vas, prejel ga 
je Tomaž Jaklič, ki je skupaj z 
direktorjem INA Brankom Ko
som sestavil dvovrstni vibra
cijski rahljalnik s pnevmatsko 
napravo za globinski dognoje
vanje. Naprava je namenjena 
tako vinogradnikom kot tudi 
sadjarjem, služi pa rahljanju

Prejemniki priznanj

steptane zemlje, med drugim pa 
omogoča še gnojenje v bližini 
korenin pod pritiskom ter 
odstranitev konice koreninske
ga sistema. Z dosedanjimi re
zultati stroja so zadovoljni tu
di vinogradniki, ki stroj še tes
tirajo, na trgu pa naj bi se poja
vil spomladi.

Srebrno priznanje je prejel 
Duropack-Tespack iz Bresta
nice oziroma njihova kreativ
na skupina za razvoj embalažne 
kulture, ki je v promocijske na
mene razvila modularni predal
čni sistem tribox, s katerim se 
želijo bolj približati potrošni
kom. Ti jih namreč poznajo kot 
izdelovalce embalaže in ne kot 
industrijske dizajnerje, kar bo
do v prihodnosti morda postali.

Direktor Tanina Ivan Mirt 
je ob prejetju nagrade za po
slovne dosežke poudaril, da so 
za inovacije vsako leto priprav
ljeni plačati tudi do 100 tisoč 
evrov. Lani so tako za najboljše 
ideje nagradili 35 inovatorjev, 
ki so prejeli tudi nekaj deset 
tisoč evrov nagrade ali deseti
no vrednosti investicije. Sicer

pa je še zagotovil, da so si z 
dvema projektoma zagotovili 
naročila za prihodnja tri leta, 
prihodnost pa vidijo le v inova
cijah. S tem sta se strinjali tudi 
podpredsednica Gospodarske 
zbornice Slovenije Mateja 
Mešl in predsednica Združenja 
podjetnikov Slovenije Marta 
Turk. Slednja je omenila vse 
večji pomen manjših in sred
njih podjetij v Sloveniji ter izra
zila upanje, da bodo novo iz
voljeni poslanci že kmalu za
čeli uresničevati vse izrečene 
obljube malim gospodarstveni
kom. Milan Jazbec, državni 
sekretar na Ministrstvu za ob
rambo, ki je po rodu Posavec, 
pa je posavska podjetja pozval, 
naj tudi v prihodnje tako prid
no in še bolj sodelujejo tudi z 
vojaško industrijo ter podpira
jo odlične posavske športnike 
še bolj množično kot doslej. Za 
kulturno obogatitev programa 
je poskrbel MePZ Viva, ki je z 
izborom zimzelenih in ljudskih 
pesmi požel navdušen bis.

Mojca Kosem

TMS v novih prostorih
Brežice - Brežiški župnik 

Milan Kšela je v Trnju blago
slovil nove prostore prodajal
ne in servisa TMS Ivan Sečen. 
Velika zgradba zraven črpalke 
je zrasla kar hitro; s prvimi deli 
so začeli januarja, sicer pa si je 
družinsko podjetje Sečen že 
dlje časa želelo nove, kupcu in 
zaposlenim prijaznejše pro
store, vendar so jim zakonske 
omejitve to preprečevale.

stojno podjetniško pot kot av
toprevoznik, leta 1983 pa se je 
lotil obdelave plastičnih mas, 
po čemer slovi še danes. Ob osa
mosvojitvi leta ’91 je dejavnost 
razširil in začel prodajati in ser
visirati kmetijsko mehanizaci
jo in rezervne dele. V podjetju 
je trenutno zaposlenih šest 
oseb, od tega so štiri družinski 
člani; Ivan, hči in dva zeta. Z 
novimi prostori se nadejajo

Tomosa, Kawasakija. Za sedaj 
bodo storitve opravljali le v 
pritličju zgradbe. Tudi brežiški 
župan Andrej Vizjak je Seč- 
nove orisal kot prizadevne in 
jim čestital za pogum, izrazil 
pa je tudi upanje, da bo nove 
prostore na čudoviti lokaciji 
obiskalo čim več in čim bolj 
zadovoljnih kupcev. M.K.

Martinovo bo zamujalo
Posavje - Za cvičkove sorte bo trgatev po 20. oktobru, je povedal enolog kleti krške 
Kmečke zadruge Zdravko Mastnak. Zaradi vremena zorenje ni primerljivo z lansko 
ekstremno zgodnjo letino. V brežiškem Vinu so že začeli z odkupom grozdja, sicer pa bo 
glavnine grozdja potrganega v drugi polovici oktobra.

Krška cvičkova klet je z vi
nogradniki z dolenjskega vino
rodnega okoliša podpisala po
godbe za letošnji odkup, kakor 
tudi s člani zadruge iz drugega 
vinorodnega okoliša. Predvi
doma bo povprečna odkupna 
cena za sorte v cvičku 120 SIT. 
Belo grozdje naj bi se gibalo v 
razponu od 85 do 90 SIT, črni
na od 90 do 110 SIT, frankinja 
pa do 140 SIT, pravi enolog 
Zdravko Mastnak in dodaja, 
da upravni odbor še ni dal do
končnega soglasja na letošnje 
odkupne cene grozdja.

Konec septembra, ko je bila 
lani trgatev že zaključena, so 
letos pričeli trgati najbolj zgod
nje sorte, 2. oktobra je bilo iz
dano dovoljenje še za ranino, 
rizvanec in sivi pinot, 6. okto
bra za srednje zgodnje sorte,

Sredi septembra je funk
cijo direktorja v Kmečki za
drugi Krško prevzel Janez 
Živič, doslej vodja zadružne 
kleti v Leskovcu. Njegov 
predhodnik Anton Planinc 
se je namreč upokojil. 37- 
letni Janez Živič je inženir 
agronomije, od leta 1993 pa 
je vodja kleti, kar bo ostal 
tudi ob novi funkciji.

glavna trgatev pa se bo letos 
pričela komaj okrog 20. okto
bra, pravi enolog Mastnak in 
ocenjuje, da je zdravstveno 
stanje v vinogradih, kjer je bila 
uporabljena pravilna zaščita s 
škropivi, dobro.

Tudi' v Vinu Brežice so že 
začeli z odkupom grozdja, če
prav pravi začetek trgatve pri
čakujejo šele po 15. oktobru. 
Grozdje bodo odkupili od vseh 
odjemalcev, tudi od tistih, s 
katerimi nimajo sklenjenih po
godb. Glavnino grozdja bodo 
kot vedno odkupili ob bizelj
ske zadruge, s katero imajo 
podpisano pogodbo. Trgatev 
ne bo obilna, enolog Roman 
Šepetave jo ocenjuje kot pov
prečno oziroma na ravni lanske, 
saj so toča, peronospora in dru
ge bolezni naredile svoje. Cena 
bo za rdeče grozdje višja od 
lanske, za belo pa skoraj ena
ka, saj imajo v brežiškem pod
jetju še kar precejšnje zaloge. 
Sicer pa bo odkupljenega več 
rdečega grozdja, za njegovo 
pridelavo je tudi cena stimula
tivna, letos zanj v Vinu vlada 
veliko zanimanje. Belo grozdje 
bodo odkupovali po 48 SIT, 
razlike v ceni bodo glede na 
sorto in stopnjo sladkorja, cena 
mešanega grozdja in žametne 
črnine se bo gibala okrog 110

SIT pri najnižji sladkorni stop
nji 64 ekslerjevih stopinj, za 
vsaj eksel več pa bo pridelova
lec dobil tudi tolar več. Odkup
na cena modra frankinje se bo 
gibala med 120 in 160 SIT. Le
tos velja prvič tudi zakonska 
omejitev količine pridelka; vi
nogradniki smejo pridelati le 
11.500 kg grozdja na ha oziro
ma ne več kot 3 kg na trs. To 
bodo nadzorovali s potrdili iz 
registra, ki jih bodo morali pri
delovalci priložiti pri prevzemu.

Janez Šekoranja iz bizelj 
ske Vinogradniško-vinarske 
zadruge glede na prijave na
črtuje okrog 100 ton grozdja, 
ceno pa kljub višji ceni od lan
ske niso zadovoljni. Pravijo 
namreč, da bi morala biti vsaj 
za 20 odstotkov višja glede na 
stroške, cena za belo grozdje pa 
je povsem nesprejemljiva; ker 
v Vinu niso zainteresirani za 
odkup belega grozdja, so tudi 
postavili to “sramotno” ceno, 
pravi Šekoranja. Kakovost 
grozdja bo slabša od lanske, 
predvsem zaradi težav pri dozo
revanju. Z omejitvijo količine 
grozdja na trs pa se strinja, saj 
so v preteklosti vinogradniki 
količino kompenzirali na račun 
kakovosti.

Branka Demovšek, 
Mojca Kosem

Razgrnitev lokacijskega načrta za HE Blanca
Ljubljana, Blanca - Pripravljen je predlog državnega lokacijskega načrta (DLN) za 
hidroelektrarno Blanca. Vodja razvojnih projektov na HSE Invest, PE Medvode Bran
ko Petrič pojasnjuje, kaj to pomeni za lokalno skupnost.

Kje bo lociran energetski ob
jekt in katere predele zajema nje
govo vplivno območje?

Energetski objekt sestavlja 
jezovna zgradba, ki bo locirana 
deloma v koritu reke Save, 
deloma na desnem bregu v km 
760.627 in bazen z ureditvami, 
ki bo segal ob zajezitvi na koti 
174.20 m n.m. in najvišji do
voljeni denivelaciji lm od pre
grade HE Blanca gorvodno do 
HE Boštanj. Skupna površina 
bazena je 138,6 ha in prostorni
no 9,31 milijona m3.

Jezovno zgradbo sestavlja
ta dva osnovna elementa in si
cer strojnica z vtokom in izto
kom za tri agregate in pretočna 
polja s petimi pretočnimi polji.

Občinski svet Sevnica in Od
bor za HE na spodnji Savi sta na 
osnutek lokacijskega načrta dala 
več pripomb. Vse v predlogu niso

Zakonca Sečen (na levi) prejemata čestitke

Odprtja se je udeležil tudi večjega obiska, pa tudi prido-
Janko Hrastovšek, predsednik 
območne obrtne zbornice Bre
žice. Sečnovim je podaril sve
tilko, ki naj bi jim dajala ener
gije za v naprej, na kratko pa je 
tudi opisal poklicno pot last- 
nika Ivana Sečna. Leta 1979

bitve zastopništva še za kakšno 
tujo podjetje. Po novem so po
leg zastopništva MTD iz ZDA 
postali še ekskluzivni serviser 
Mio Standarda s Hrvaške in 
Wolfa, servisirajo in prodajajo

Zaključen remont v nuklearki
Krško - V nuklearki (NEK) je zaključen 27-dnevni remont Elektrar

na je bila v noči na 2. oktober znova priključena na omrežje.
Uspešno je bila opravljena zamenjava 50 od skupno 121 gorivnih 

elementov in inšpekcija integritete vseh gorivnih elementov. Doslej se 
je gorivo menjavalo na 12 mesecev, predhodni ciklus je trajal že 15 
mesecev, v sedanjem, 21. gorivnem ciklusu pa je nuklearka pripravlje
na na 18-mesečno obratovanje.

Poleg običajnih remontnih del so pregledali reaktorsko posodo, 
visokotlačno turbino, sekundarne cevovode, tretje prelivno polje jezu 
na Savi in 400 kilovoltno stikališče. Opravljenih je bilo tudi okrog 30 
modifikacij, ki pomenijo izboljšave, dopolnitve ali spremembe opreme 
in tehnoloških sistemov, namenjene kakovosti in zanesljivosti obrato
vanja. Med zastavljenimi cilji kakovostno izvedenega remonta je bila 
na prvem mestu jedrska varnost med obratovanjem elektrarne in zausta
vitvijo, najnižji možni vplivi na okolico in čim manjša pridelava jedrskih 
odpadkov. B.D.

KANAL 2000

upoštevane. Kakšno je jamstvo, da 
lokalna skupnost dobi zahtevano 
infrastrukturno ureditev, četudi 
vse načrtovano ni zajeto v loka
cijskem načrtu?

Pri razpravi o tem, katere pri
pombe je pri izdelavi DLN 
smiselno in potrebno upošteva
ti in katere ne, večkrat prihaja 
do nerazumevanja, zato meni
mo, da je potrebno najprej po
jasniti, zakaj se sploh podajajo 
pripombe na DLN. Bistvo je v 
tem, da lokalne skupnosti in 
drugi nosilci urejanja prostora 
poznajo prostor običajno bol
je kot projektant in investitor 
in namen podajanja pripomb je 
v tem, da opozorijo izdeloval
ca DLN, na kaj mora biti pozo
ren pri umeščanju objektov v 
prostor. V konkretnem primeru 
HE Blanca so tako podali smer
nice npr. ELES, kako in na kate
ri DV je potrebno izvesti pri
ključek, Ministrstvo za obram
bo je opozorilo, da so na pod
ročju izgradnje HE Blanca nje
na vadbišča in da je potrebno 
ohraniti dostope do vode. Tudi 
Občina Sevnica ter lokalne 
skupnosti so podale vrsto smer
nic, ki jih je projektant upošte
val povsod tam, kjer izgradnja 
HE in nasipov za zaščito pred 
poplavami vpliva na okolje, ne 
more in zakonsko tudi ne sme 
pa upoštevati smernic, ki so 
bile podane, vendar nimajo no
bene zveze z izgradnjo in elek
trarna ali nasipi nanje ne vpli
vajo. Ena takih smernic je na 
primer izgradnja javne razsvet
ljave v vasi, kije od reke umak
njena nekaj km in na katero 
elektrarna ali nasipi nimajo po
polnoma nobenega vpliva. To 
ne more biti smernica, opozo
rilo projektantu ali investitor
ju, na kaj mora paziti pri umeš
čanju v prostor, temveč gre bolj 
za želje in opozorila lokalnih 
skupnosti, kaj bi bilo potrebno 
urediti. Seveda inv^tnr HF

urejati infrastrukturne pro
bleme, ki so zunaj vplivnega 
območja elektrarne, se pa strin
jamo, da gre za probleme, ki bi 
jih bilo smiselno rešiti v času 
izgradnje elektrarn, ko je pros
tor že tako ali tako obremenjen 
z izgradnjo. Zato je država pris
luhnila tudi problemom in žel
jam lokalne skupnosti za infra
strukturne objekte, ki so zunaj 
vplivnega območja elektrarn in 
po našem vedenju se bodo v 
kratkem pričela pogajanja tudi 
o cestah, mostovih, čistilnih 
napravah in ostali infrastruktu
ri, ki jo želi imeti lokalna skup
nost izvedeno v nekih razum
nih rokih. Sami kot investitor 
podpiramo tak način reševanja 
problemov, zlasti se zavzema
mo za izgradnjo čistilnih na
prav na celotnem področju P°' 
savja, saj bo umazana voda pri
tokov lahko zelo negativno 
vplivala na akumulacije. Upa
mo, da bodo pogajalci uspešni, 
saj bi bilo po naši oceni smisel
no določene želje lokalne skup
nosti upoštevati v skupno do
bro.

Kdaj bo DLN razgrnjen zajav\
nost in kje? Komu zainteresirani
posredujejo svoje pripombe?

Postopek razgrnitve DLb1 
vodi Ministrstvo za okolje, 
prostor in energijo (MOPEL 
kjer je bilo na zadnjem koordi
nacijskem sestanku dogovor 
jeno, da se razgrnitev prične 2 • 
oktobra 2004 in to v prostori 
občine Sevnica. Javne obrav 
nave bodo predvidoma 
18. novembra 2004 na Občin 
Sevnica in v Kulturnem doflj 
Krško. Datumi in prostori, ki 
navajam, sicer še niso neobja 
ljeni, saj mora za objavo P 
skrbeti Ministrstvo za okolje ^ 
nosilec razgrnitve in obravna■

Pripombe na DLN se lajU_ 
posredujejo na mestih raZ§/ie 
tve, predvidoma tudi na

zg";' a 
sede-
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Najvišja nagrada Dragu Ivanšku
Ljubljana, Cerklje ob Krki - Odbor za podeljevanje nagrad RS na področju šolstva, ki ga je oblikovalo Ministrstvo 
za šolstvo, znanost in šport, je v Narodnem muzeju v Ljubljani podelil pet nagrad za posebno uspešno vzgojno- 
izobraževalno, inovacijsko in organizacijsko delo ter šest nagrad za življenjsko delo v vzgoji in izobraževanju za leto 
2004. Za področje osnovnega šolstva je nagrado prejel Drago Ivanšek iz OS Cerklje ob Krki. Slavnostni govornik na 
prireditvi je bil minister za šolstvo Slavko Gaber.

Nagrado RS na področju šol
stva, ki jih podeljujejo od leta 
1966, do leta 1994 seje imeno
vala Žagarjeva nagrada, lahko 
prejme posameznik, skupina, 
zavod ali druga organizacija, 
ki se ukvarja s predšolsko vzgo
jo, osnovnim šolstvom, os
novnim glasbenim šolstvom, 
izobraževanjem in usposab
ljanjem otrok in mladostnikov 
s posebnimi potrebami, sred
njim šolstvom ali izobraževa
njem odraslih. Lahko se ukva
rja tudi z višjim in visokim šol
stvom, dijaškimi in študentski
mi domovi, šolstvom pripadni
kov madžarske in italijanske 
narodnostne skupnosti in Ro
mov, šolstvom pripadnikov slo
venske manjšine v Italiji, Avs
triji in na Madžarskem ter do
polnilnim poukom slovenske
ga jezika in kulture za Sloven
ce po svetu. Podeliti je mogoče 
največ enajst nagrad, in sicer 
za posebno uspešno vzgojno- 
izobraževalno, inovacijsko in 
organizacijsko delo v vzgoji in 
izobraževanju, avtorsko delo 
na področju učbenikov in uč
nih pripomočkov, najvišje do
sežke v znanstvenem delu v

vzgoji in izobraževanju ter za 
življenjsko delo.

Med letošnjimi nagraje.nci 
je tudi Drago Ivanšek, učitelj 
geografije in zgodovine iz OS 
Cerklje ob Krki, ki je prejel na
grado za posebno uspešno 
vzgojno-izobraževalno, inova
cijsko in organizacijsko delo v 
vzgoji in izobraževanju na po
dročju osnovnega šolstva. Več 
kot 15 let predanega pedagoš

kega dela na omenjeni šoli je 
posvetil proučevanju tamkaj
šnje pokrajine, ki je navdih, 
vzrok in posledica njegovih 
prizadevanj. Bogate izkušnje, 
ki si jih je nabral pri delu z učen
ci, je kot soavtor znal preliti v 
učbeniško gradivo ali pa v pov
sem praktične didaktične pri
pomočke in učila. Številne raz
stave in projekti, kot so šolska 
učna pot, vremenska opazoval

nica, zemljevid domače pokra
jine ali pa časovni trak, so re
zultat zahtevnega, ustvarjalne
ga in inovativnega dela.

Njegov pogled na šolo je odprt 
in širok, kar dokazujejo tako 
dosežki njegovih učencev na tek
movanjih iz znanja, razstave in 
projekti, pa tudi delovni zvezki, 
učbeniki in številne publikacije, 
v katerih je Drago Ivanšek pred
stavil svoje ugotovitve in vse
stranskost ter izjemnost svojega 
pedagoškega delovanja, je o na- 
grajenčevem delu povedala rav
nateljica šole Andreja Urbanč.

Ob tem najvišjem priznan
ju, ki ga lahko dobi učitelj, bo 
najbrž zbledel grenak priokus, 
ki gaje Ivanšku zapustil kratek 
“vek” ministrovanja dr. Lovra 
Šturma leta 2000. Takrat 
Šturm namreč ni izdal dokonč
nega soglasja, da bi Ivanšek po
stal ravnatelj na cerkljanski šo
li. Ali pa bi se mu sedaj lahko 
skupaj z učenci zahvalil za “ne
uspeh” pri kandidaturi, saj v 
nasprotnem primeru - ob rav- 
nateljevanju gotovo ne bi imel 
časa za raziskovalno delo, ki 
mu je očitno pisano na kožo.

Jelica KoršičDrago Ivanšek z družino po podelitvi nagrade v Narodnem muzeju

Solniki spet skupaj Mladi v tujino
Čatež ob Savi - Konec sep

tembra se je na tradicionalnem 
srečanju zbralo približno 300 
delavcev, zaposlenih v vzgoj- 
no-izobraževalnih organizaci
jah, ki imajo sedež v občini 
Brežice. Tako srečanje šolniki 
organizirajo vsaki dve ali tri 
leta in je namenjeno medseboj
nemu spoznavanju, druženju in 
oddolžitvi tistim, ki so v tej de
javnosti zdržali 35 (ženske) 
oziroma 40 (moški) let. Od zad
njega srečanja, ki je bilo pred 
Lemi leti, je bilo takih delavk 
devet; iz OŠ Bizeljsko Mihae
la Balon, iz OŠ Brežice Dani
ta Fux, Vera Samohod in Vla
dislava Špilek, iz OŠ Globoko 
barija Kukoviča, iz OŠ Veli
ka Dolina Jožefa Tomše, iz 
Gimnazije Brežice Jožica Tea Ferlan, Florijan Bergant, župan Vizjak in nagrajenka Jožefa Tomše

rojstva v porodnišnici brežice
Rubi je na svet prive- 
kala dva dni prepozno, 
na presenečenje vseh 
pa je bil dojenček žen
skega in ne moškega 
spola, kot so novope
čenima staršema s 
Črnca Maji Pirš in nje
nemu Matjažu vsi “na- 
šlogali”. Deklico sta si
tudi želela, za ime pa 
sta se odločila čisto po 
naključju. Majina pri
jateljica je namreč 
prinesla knjigo imen 
in zdaj presrečni mami
ci prvorojenke se je 
odprla ravno na stra
ni s tem imenom. Maj- 

v hna zaspanka, ki so jo
i Ze komaj čakali, je težka 3350 g. Porod je trajal “le” dve uri 

P°l, Matjaž pa je bil ves čas ob Maji in jo je bodril.

*°jstva od 28. 9. do 11. 10. 2004
^ deklice so rodile: Tatjana Šneberger iz Podgorja pri Pišecah, 
Ea\an.a Jufšinič iz Loga pri Boštanju, Veronica Manole iz Jetme-
kj Sela, Liljana Šuler iz Račje vasi, Justa Kovačič iz Loke in 

Japiršs Črnca. A

'es e^e so rodile: Ana Ratešič z Rajca, Erika Mergole s Seno- 
Vilma Pirnar iz Reštanja, Sabina Simončič s Senovega, 

^ nrina Zagmajster iz Orešja na Bizeljskem, Milena Prebejšek z 
3a nad Krškim, Helenca Jazbec iz Kunšperka, Marta Podlesek

Sušin in Tatjana Hudler in iz
Ekonomske šole Brežice Kseni
ja Majnik. Omenjene delavke so 
prejele spominski zlatnik, ki ga 
jim je izročil župan mag. Andrej 
Vizjak. V kulturnem programu 
je nastopil sinfonični orkester 
Glasbene šole Brežice. F.B.

Posavje - Agencija za mlade 
Punkt skupaj s študentskim ser
visom Borštnik organizira pred
stavitev raznih programov dela 
v tujini za mlade med 18 in 35 
letom, ki želijo razširiti svoja 
obzorja ali le pridobiti nove 
delovne izkušnje. Predstavitev 
bo v torek, 26. oktobra, ob 17. 
30 v učilnici Mladinskega cen
tra Krško. Mladi lahko izbirajo 
med deli v hotelih Velike Bri
tanije (v restavraciji, kuhinji, lo
kalu), ki trajajo od dveh mese
cev do enega leta, zainteresira
ni pa se lahko prijavijo kadarko
li med letom. Do marca se lah
ko prijavijo tisti, ki bi želeli 
delati z otroki v poletnih kam
pih v Ameriki, kjer bodo oprav
ljali dela “counsellorja” ali pa 
“campowerja”, skratka pomož
nega osebja. Mladi pa se lahko 
prijavijo tudi za službo varuš
ke, kar poleg varstva otrok zaje
ma tudi lažja gospodinjska de
la; za ta program se je potrebno 
prijaviti vsaj štiri mesece pred 
odhodom. Novost tega šolske
ga leta pa je hotelirska dejav
nost ali negovanje v domovih 
za ostarele v Veliki Britaniji, ki 
traja najmanj tri mesece, vsebu
je pa tudi nekajtedensko jezi
kovno izobraževanje. M. K.

Svetovni dan osteoporoze
Posavje - Osteoporoza je bolezen, ki pogosto prizadene 

okostje, zlasti v starejšem obdobju življenja. Nič ne boli; da jo 
imamo, izvemo največkrat šele tedaj, ko se zlomi prva kost. Po 
ocenah strokovnjakov je v Sloveniji približno 140 tisoč ljudi, 
predvsem žensk, ki imajo to bolezen. Medicinska stroka ji 
posveča pozornost tudi s pobudami za ustanavljanje društev, v 
katere se včlanjujejo tako bolniki z osteoporozo kot tisti, ki 
želijo vedeti več o tej bolezni in o njenem preprečevanju. V 
Sloveniji je že trinajst področnih društev, združuje jih Zveza 
društev bolnikov z osteoporozo Slovenije, predsednica je Duša 
Hlade Zore, dr. med.

Društvo za preprečevanje osteoporoze Posavje, ki je bilo usta
novljeno na pobudo Bolnišnice Brežice, deluje tretje leto. Sedaj 
šteje že čez 150 članic, ki prihajajo iz posavskih občin, pa tudi iz 
občin Šentjernej in Škocjan. V društvu pa so veseli vsakega no
vega člana. Med pomembnejšimi nalogami društva so predavan
ja, terapevtska gimnastika, pohodi, presejalna merjenja mineral
ne kostne mase in izleti. V programu pa imajo tudi udeležbo na 
vsakoletnem srečanju ob svetovnem dnevu osteoporoze, ki mu je 
namenjen 20. oktober. V Portorožu, kjer bo letošnja prireditev, bo 
osrednji del namenjen strokovnim temam, med drugim bodo po
slušali predavanje o osteoporozi pri moških. MJ.

V starem hotelu nova 
glasbena šola

Krško - Glasbena šola Krško ima 441 učencev. Že več let 
jo pestijo prostorske težave, saj sedanja stavba na Dal
matinovi ulici z desetimi učilnicami ne omogoča normal
nega dela ne učiteljem ne učencem. Potrpeti bodo mora
li še leto dni, potem pa se bo Glasbena šola selila v stari 
hotel na Vidmu. Tega bo podjetje Kostak že v naslednjih 
dneh pričelo obnavljati, saj je pogodba med Občino Krško 
kot investitorko in izvajalcem podpisana.

Stari krški hotel je občina po ugodni ceni odkupila od Vid
ma v stečaju leta 2001. Z njegovo adaptacijo, ki naj bi se 
pričela še ta mesec in zaključila v novembru prihodnje leto, 
bo Glasbena šola Krško prostorsko celo presegla zahtevane 
normative, ki jih na stari lokaciji ne zagotavlja niti polovično. 
Iz sedanjih dobrih 500 kvadratov površin bo v novih pro
storih na voljo skoraj 1900 m2. Glasbene sobe bodo ustrezno 
izolirane, prostor za vajo bodo imeli simfoniki in druge sku
pine v sestavi glasbene šole. Lokacija pri železniški in avto
busni postaji je za učence vozače idealna, župan Franci 
Bogovič pa je na slovesnosti ob podpisu pogodbe z direktor
jem Kostaka Božidarjem Resnikom zbrani množici glasno 
zaupal svoja pričakovanja, da bo morda v tej stavbi nekoč 
tudi srednja glasbena šola. Ravnatelj Glasbene šole Krško prof. 
Drago Gradišek je namreč s svojim dosedanjim delom doka
zal, da kakovostne glasbene vzgoje ne ponujajo samo veliki 
centri. Njegova vizija s profesionalnim kolektivom se je doslej 
izkazovala za uresničljivo.

Župan Franci Bogovič in Božidar Resnik ob podpisu pogodbe

Preurejanje starega hotela bo skupaj s sredstvi za nakup 
zgradbe stalo preko 300 milijonov SIT. Predvidena vrednost 
gradbeno obrtniških del znaša 156 milijonov SIT. Večino de
narja zagotavlja občinski proračun, 120 milijonov pa bo pri
spevalo šolsko ministrstvo. B.D.

Primož Suhodolčan 
med bralci

Sevnica - Mlade reševalce Slovenskega knjižnega kviza je na 
zaključni prireditvi v občinski knjižnici zabaval pisatelj Primož 
Suhodolčan. Zatrdil je, da so se vse štorije, ki jih opisuje v svojih 
knjigah, nekomu v resnici tudi zgodile.

Slovenski knjižni kviz, ki letos poteka že sedmič, je sodobna 
oblika knjižnično-informacijskega opismenjevanja in tudi spod
bujanja branja mladih. Naslov letošnjega kviza je Srečko Koso
vel in Primorska. Letos namreč mineva 100 let od pesnikovega 
rojstva. Pred 100 leti se je rodil tudi primorski pisatelj Bogomir 
Magajna in pred 160 leti goriški slavček. Primorska, ta svet, ujet 
med modrino neba in sivino gora z zeleno Sočo in znamenito 
burjo, je dala torej vrsto literatov, o katerih so se lahko poučili 
reševalci kviza.

V sevniški občini je kviz rešilo 116 učencev in prav vsi so bili 
povabljeni na zaključno prireditev v knjižnico, kjer je mlade 
bralce pričakal mladinski pisatelj Primož Suhodolčan. Vsi 
reševalci kviza so za spodbudo prejeli majico, Monika Jurečič z 
Blance pa je srečnica, ki se bo 19. oktobra udeležila zaključne
„1-------- -*■ T m n n______________________________
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Ali se bodo brežiški invalidi
poslej bolj družili?

Brežice - Pred dobrim tednom so se srečali predstavniki treh združenj invalidov. Karel 
Strašek iz združenja delovnih invalidov Brežice je pričakoval večji odziv predstavnikov 
društev invalidov in bolnikov občine Brežice, saj se že precej časa trudi, da bi se društva 
brežiške občine povezala, glavni namen tega pa naj ne bi bilo pridobivanje novih članov, 
česar se menda vsi bojijo, pa tudi ne izsiljevanje kakšnega denarja.

Glavni namen združenja 
društev naj bi bilo predvsem 
kulturno izobraževanje, druže
nje in spoznavanje, izmenjava 
izkušenj, predvsem pa zave
danje, da v nesreči in bolezni 
nisi sam, kakor se invalidom to 
pogosto dogaja. Zato se morajo 
aktivirati sami, prvi korak na
prej pa je ustanovitev koordina
cijskega odbora, v katerem naj 
bi sedeli zastopniki vseh 16 
društev invalidov in bolnikov, 
od katerih imata le dve tudi 
sedež v brežiški občini. Strašek 
je dejal, da bodo na občinski 
svet naslovili zahtevo, naj se v 
tednu praznovanja občinskega 
praznika en dan nameni tudi 
dnevu invalidov in bolnikov v 
občini ter ustanovi posebna 
hiša ali dom, kjer bi po vzoru 
mladinskih centrov delali pol
profesionalno, sami prostori pa 
bi služili predvsem dnevnemu 
druženju invalidov in ne ob
časnemu gostilniškemu pose
danju. Zgledovali bi se lahko 
po univerzi za tretje življenj
sko obdobje. Glede tega so jim 
strokovni delavci v Društvu 
gluhih in naglušnih ter Ozari 
že obljubili svojo pomoč, osta
la društva pa bi delovala pro
stovoljno. Strašek je še dejal, 
da imajo gluhi in slepi marsikaj 
skupnega, pa tudi paraplegiki 
in distrofiki in še marsikdo.

Predstavniki društev invalidov brežiške občine na sestanku

Pobudo je podprla Vlasta Moš- 
kon, strokovna delavka v Druš
tvu gluhih in naglušnih Posav
je, ki jo je mlačen odziv preo
stalih društev začudil in ga je 
pripisala bojazni pred konku
renco. Omenila je, da se nekate
ra društva že družijo, predvsem 
pri raznih predavanjih, vendar 
pa so ovira različni interesi. 
Združitev bi jim pomagala pri 
boljšem uveljavljanju pravic, 
lažje bi pokazali opravljeno de
lo ter se bolj transparentno 
predstavljali. Tudi Rafko Ivan
čič, predstavnik dolenjske po
družnice združenja obolelih z 
multiplo sklerozo, je optimis

tično dejal, da se morajo sami 
aktivirati in potem se jim bodo 
pridružili še drugi. Predstavni
ca občine je zbrane pozvala, 
naj se dogovorijo, kakšne po
trebe in cilje imajo ter jih tudi 
ustrezno izrazijo. Da se želijo 
združiti, naj bi bila za občino 
prva informacija. Sodelovanje 
društev je podprl tudi občinski 
svetnik Stane Radanovič. 
Predstavniki invalidskih druš
tev so svoje zahteve na občino 
naslovili v ponedeljek, prihod
njič pa se nameravajo sestati 
čez kakšen mesec.

Mojca Kosem

Samoprispevek 
za razvoj kraja

Šentjanž - 31. oktobra naj 
bi v Šentjanžu bil referendum 
za krajevni samoprispevek. 
Svetniki so namreč potrdili in
vesticijski program o izgradnji 
lokalne infrastrukture ter spre
jeli ustrezne sklepe, na podlagi 
katerih lahko začnejo teči vo
lilna opravila.

Maja 2002 se je izteklo pet
letno obdobje, v katerem so kra
jani Šentjanža preko samopri
spevka obnavljali krajevno in
frastrukturo. Ker je samoprispe
vek pomemben vir investicij, so 
se odločili za ponovno uvedbo 
samoprispevka. Referendum ta
krat ni uspel, sedaj pa se je vod
stvo KS Šentjanž, opogumljeno 
tudi s pozitivnim izidom refe
renduma v sosednji KS Tržišče, 
ponovno odločilo za uvedbo 
samoprispevka za obdobje 
2004-2009. V teh letih naj bi v 
kraju zgradili nekaj vodovodov 
za naselja Leskovec, Kal, Klad- 
je, Osredek, Srednik, Cerovec, 
Stajngrob in Šentjanž, posod
obili ceste, zgradili pločnike od 
Šentjanža do Gabre. V načrtu 
imajo tudi izgradnjo mrliške 
vežice na Velikem Cimiku, ne
kaj sredstev pa bodo namenili 
tudi za v ureditev kulturnega 
doma v Šentjanžu ter za ured
itev OŠ Šentjanž. Potrebna je 
namreč dodatna oprema v 
učilnicah in telovadnici, obno
viti pa je potrebno tudi sanitarije.

Vrednost investicij za ce
lotno petletno obdobje je oce
njena na 372 milijonov SIT, 
od tega naj bi se iz samoprispe
vka nateklo 60 milijonov SIT. 
N.Č.C.

Živinski sejmi samo 
še v Sevnici

Sevnica - Nekoč tradicionalno barantanje z živino po 
živinskih sejmih izginja kot način trgovanja v sodob
nem kmetijstvu, uravnavanem s pravilniki. V posavski 
regiji le še Sevnica ohranja sejmišče, ki bo po zahtevanih 
določbah registrirano te dni.

Vodja kmetijstva v Kmečki 
zadrugi Sevnica Srečko Oc
virk je povedal, da pravilnik 
o pogojih za registracijo zbir
nih centrov za živino, prevoz
nikov in trgovcev z živino iz 
leta 2002, ki določa pogoje 
delovanja, zajema tudi živin
ske sejme. Glede na tradicijo 
sevniškega sejmišča so se na 
Kmečki zadrugi odločili, da 
bi ga bilo smiselno urediti in 
registrirati po novih predpi
sih. Sejmišče kot javno dobro, 
locirano ob klavnici v Dro- 
žanjski ulici, tudi s samo lo
kacijo zaenkrat še ni moteče 
mestnim razvojnim načrtom 
in občina kot njegov lastnik 
seje s pobudo zadruge strinja
la. Pripravljena je bila finan
cirati potrebno ureditev, kot 
je ograja, klančina in streha 
za zbirni center za živali, de
lež potrebnih sredstev pa je 
-kot interesent za ohranitev 
sejma prispevala tudi Kmečka 
zadruga. Dela so zaključena 
in v naslednjih dneh bo živin
sko sejmišče v Sevnici regis
trirano po pravilniku za pro
met s klavnimi in plemenski
mi živalmi. Kmečka zadruga 
bo njegov upravljalec. Sejem 
je organiziran vsako drugo so
boto v mesecu, glavnina pro
meta pa se ustvarja s prašiči.

Sevnica je edina v regiji 
ohranila sejmišče. V Brežicah 
bo živinski sejem sredi tega 
meseca inšpekcija zaprla, ker 
ne ustreza pravilniku. Najpo
membnejši razlog, da se obči

na ni lotila potrebnih vlaganj, 
je arheološko najdišče na se
jemskem prostoru, je povedal 
vodja oddelka za kmetijstvo 
na Občini Brežice Roman 
Matjašič. Da bi zaščitili naj
dišče, bi bilo potrebnih 10 mi
lijonov SIT, vendar v teh 
stroških ni zajete še nobene 
od drugih potrebnih inves
ticij za sejemski prostor. Na 
lanskem sestanku s Kmetijsko 
gozdarsko zbornico in dragimi 
interesnimi predstavniki je 
bilo ugotovljeno, da bi bila 
naložba v sejmišče glede na 
bistveno zmanjšan obisk 
kmetov neupravičena. Zadnje 
leto so ga na semanji dan 
obiskovali po trije do največ 
pet prodajalcev. Bistveni 
upad zanimanja za takšen 
način trgovanja so opazili že 
pred desetletjem in takrat 
razmišljali, da bi sejem pope
strili s prodajo kmetijskega 
blaga in suhe robe, pa se to ni 
uresničilo. Kot ugotavlja Ro
man Matjašič, bi bilo za 
občino kot investitorja cene
je, če bi za sejem našli novo 
lokacijo, vendar je vprašanje, 
če je to za današnji čas, ko so 
se navade glede načina trgo
vanja z živino bistveno spre
menile, sploh še smisleno.

V Krškem sejmišča, ki je 
bilo nekoč pod Policijsko 
postajo, že zdavnaj ni več. 
Dlje časa se je obdržalo sej
mišče v Brestanici, ki pa je 
zaradi prenehanja interesa 
tudi pred leti ugasnilo. B.D.

Vinogradniki obnovili cesto
Malkovec - Maja so v malkovških goricah pričeli obnav
ljati vinogradniško cesto in jo, tako kot so načrtovali, pred 
trgatvijo svečano odprli. Investicija znaša 27 milijonov 
SIT, od tega so 22 milijonov prispevali vinogradniki.

Na vinorodnem Malkovcu 
se spustijo trije kraki ceste med 
gorice; eden v Papežev hrib, 
drugi v Jančevo dolino in tretji 
v Kompoljco. Tam živi in ima 
zidanice 106 lastnikov, ki so se 
spomladi na pobudo posamez
nikov strinjali, da bi z lastnimi 
sredstvi obnovili in razširili po
vezovalno cesto. Predračun je 
znašal 22 milijonov SIT. Dogo
vor je bil, da tisti tik ob cesti 
prispevajo 250 tisoč SIT, druga 
malce oddaljena kategorija 
lastnikov 150 tisoč in tretji 80 
tisoč SIT. Za izvajalca del so 
izbrali domačina Janeza Pun- 
grčarja in se dogovorili, da 
morajo biti dela v celoti zaklju
čena pred letošnjo trgatvijo. 
Tako je tudi bilo in pred dnevi 
so na vaškem slavju svečano 
odprli obnovljeno cesto pod 
geslom “Složnost - pot do us
peha”. Zapel je zbor Društva vi
nogradnikov Malkovec, žup
nik je z blagoslovom zaželel, 
da bi bila cesta varna in njeni 
uporabniki previdni v prometu, 
predsednik gradbenega odbo
ra Janez Valant pa je tiste vi

nogradnike, ki še niso poravna
li obveznosti, spomnil, naj to 
čim prej storijo. Doslej je zbral 
17,5 milijonov SIT, kar pome
ni, da je 43 lastnikov v celoti 
poravnalo pripadajoči znesek, 
53 lastnikov je plačalo dva ali 
en obrok in še nekaj dolgujejo, 
10 pa jih še ni prispevalo ni
česar. Tako kot so maja oblju
bili, bodo gotovo v naslednjih 
dneh svojo obveznost izpolni
li, je prepričan predsednik kra
jevne skupnosti Tržišče Mar
jan Jamšek, eden od pobudni
kov za obnovo te vinograd
niške ceste. Jamšek bo tudi 
poskrbel, da bo dodatnih pet 
milijonov SIT stroškov, ki jih 
predračun ni predvidel, po
kritih iz sredstev krajevne sk
upnosti in občine. Ob odprtju 
se je zahvalil sokrajanom za 
pogum, da so šli v tako ob
sežno investicijo iz lastnih 
žepov in skupaj s starosto 
malkovških vinogradnikov - 
Ivanom Pungrčarjem ter Jane
zom Valantom in Lojzko Vi
rant prerezal otvoritveno vrvi
co (na fotografiji). B.D.

Knjige bližje bralcem
Senovo - V Krajevni skupnosti Senovo čakajo, kdaj bodo 
dobili knjižnico v pritličju upravne stavbe Rudnika Se
novo v zapiranju. Direktor Rudnika Herman Kunej je 
končno dobil soglasje vlade, da lahko podpiše aneks k lani 
sklenjeni pogodbi z občino za najem z investicijskim 
vložkom. Vrednost posla je bila na predračunsko oceno 
skoraj 100-dstotno povečana in je presegla okvir, v kate
rem bi lahko Kunej odločal brez soglasja vlade.

Občina Krško in Rudnik Se
novo v zapiranju sta lani skle
nila pogodbo o najemu dela up
ravne stavbe Rudnika za po
trebe Knjižnice Senovo. Obči
na se je zavezala izvesti obno
vitvena dela v pritličju zgradbe, 
investicijski vložek pa se upo
števa v dobi trajanja brezplač
nega najema. Prva ocena stroš
kov po predračunu je znašala 
9.900.000 SIT in ta znesek je 
bil predmet pogodbe med Rud
nikom in Občino Krško z na
vedbo, da bosta v primeru od
stopanja od zneska pogodbeni 
stranki zadevo reševali z anek
som. Izkazalo se je, da so ob
novitvena dela skoraj za 10 
milijonov SIT dražja od prvot

ne ocene. Po 10. členu uredbe 
o ustanovitvi družbe Rudnik 
Senovo v zapiranju so poo
blastila direktorja za sklepanje 
poslov omejena na vrednost 10 
odstotkov osnovnega kapitala 
družbe, kar znaša 10.500.000 
SIT. Direktor Rudnika Herman 
Kunej brez soglasja vlade ni 
smel podpisati pogodbe o pre
nosu nepremičnine v najem z in
vesticijskim vložkom za skup
no vrednost preko 19 milijonov 
SIT. Vladaje nedavno obravnav
ala zadevo in dala soglasje, s 
katerim Kuneju dovoli podpi
sati aneks k lani sklenjeni po
godbi, kar pomeni, da bo v krat
kem rešeno vprašanje knjižnice 
na Senovem. B.D.

Odprt vodovodni sistem
Sremič - Vodovod Sremič se je gradil pred tridesetimi leti. 
To vinogradniško in kmetijsko področje je danes mnogo 
bolj poseljeno, zato stari vodovodni sistem ni več zagotav
ljal potrebne vodooskrbe. Nov primarni vodovod Sremič 
ima kapaciteto za 200 priključkov. S kozarcem vode iz 
novega vodohrana na Grmadi je na odprtju zbranim 
vaščanom, predstavnikom občine in upravljalca prvi 
nazdravil najstarejši Sremičan Martin Radej.

Za lokalni vodovod Sremič je bilo značilno nihanje količine in 
kakovosti vode. Pomanjkanje vode v sušnih poletjih in njena 
bakteriološka oporečnost ob deževju sta bila razlog, da je na pobu
do Krajevne skupnosti mesta Krško in Sremičanov projekt ureditve 
vodooskrbe prišel v občinski plan. Investicijo, vključno z izdelavo 
projekta, je vodil oddelek za gospodarsko infrastrukturo na Občini 
Krško. Projekt, po katerem se novi vodovod Sremič oskrbuje iz iz 
datnega vira na Krškem polju in se voda prečrpava skoraj 350 metrov 
v hrib, je bil izdelan pred dvema letoma. Cestno gradbeno podjetje 
Novo mesto pa je kot izvajalec z deli na terenu začelo sredi letošnjega 
julija. Rekonstruirali so obstoječe črpališče vodohrana Resa, zgradili 
črpališče Poljšca in ga s tlačnim cevovodom povezali z 80 kubičnim 
vodohranom na Grmadi. Ob teh delih so sočasno položili še optični 
kabel in povezavo za kabelsko televizijo.

Najstarejši krajan Martin Radej je odprl nov vodovod.

Investicija je znašala 63,5 milijona SIT, od katerih so slabih 8 
milijonov prispevali krajevna skupnost in krajani.

Vodovod bo prevzelo v upravljanje podjetje Kostak, ko bode 
zamenjane preozke in dotrajane cevi obstoječega vodovodnega 
omrežja Sremič, za kar je potrebno zagotoviti še 20 milijo110' 
SIT. Po oceni direktorja Kostaka Boža Resnika bodo dela oprav 
ljena v naslednjih dveh mesecih. B.D.

Aktivni brežiški kinologi
Zagreb, Ljubljana, Brežice - Na mednarodnem tekmovanj 

reševalnih psov četvork (štiri vodniki s psi tvorijo ekipo) v Zagrebu-J 
slovenska mešana ekipa (Matjaž Zanut in Meta Olovec - KD Brezn_ 
ter Roman Starman - KD Obala Koper in Karmen Režun - KD Lju 
ljana) med hrvaškimi in slovenskimi ekipami osvojila prvo mesto- 
VI. memorialu Boža Talana v Ljubljani pa je med desetimi tekmoj 
nimi ekipami (eno sestavljajo trije vodniki s psi) ekipa KD Bi'eZ' 
(Matjaž Zanut, Meta Olovec in Albin Martinčič) zasedla četrto meh

Zadnjo septembrsko nedeljo pa je Kinološko društvo Brežice ofg^
niziralo izpite reševalnih psov na državni ravni, udeležilo se jih J1

osetfreševalnih dvojic. Opravljali so izpite reševanja L in 2. težavne--^ 
stopnje, ki so potekali v treh disciplinah (poslušnost, ovire, iskanje)- ^ 
prijavljenih pa jih je izpite opravilo le sedem. Dvojice sta ocenje^ 
kinološka sodnika Ljubo Meglič iz Naklega - iskanje med sotocJ ^ 
Save in Krke ter Andrej Stanovnik iz Kamnika - poslušnost in ovk

v-r> p-..a:



IZ LOKALNIH SKUPNOSTI
stran 7 Sava Glas, 14.10.2004

za mlade

Ob tednu otroka
Ob tednu otroka od 4. do 10. oktobra so učenci 2. in 3. razreda 

OŠ Bizeljsko, ki obiskujejo podaljšano bivanje, pripravili li
kovno razstavo v središču kraja in risali na asfalt pod mentorstvom 
razredničarke Marije Antolovič. Sprejeli smo prvošolce v šolsko 
skupnost in pripravili okroglo mizo “Evropa mladim - mladi Evro
pi” in začeli s projektno nalogo “Skupaj ustvarjamo boljši svet”. 
Mentorici sta Martina Rožman in Mojca Denžič. Učenci bodo v 
sodelovanju s policijsko postajo iz Brežic prisluhnili tudi preda
vanju o nasilju, kaj je, kako ga prepoznavamo.

Novinarski krožek OŠ Bizeljsko

Likovna razstava

Šentvid
V začetku novega šolskega leta smo se učenci 5.r/9-letke odpravili 

na Šentvid. Z nami sta bili ga. Jožica in ga. Metka. Z avtobusom smo se 
odpeljali do Čateža ob Savi, kjer smo izstopili. Naprej smo hodili peš 
normalno hitro. Ko smo prišli na vrh Šentvida, smo rešili naloge; morali 
smo vohati, tipati, poslušati melodijo debla... Ogledali smo si Brežice 
ter Brežiško-krško polje. Ogledali smo si oltar, ki je gledal proti zahodu. 
Ugibali smo, kateri most je bliže sotočju. Ko smo vse to opravili, smo se 
odpravili niže k hramu.Tam smo si našli vsak svoj prostor ter odgovori
li, zakaj smo si ta prostor našli. Potem smo se igrali skrivalnice; pri tem 
je bilo najboljše, ko sta mižali učiteljici ga. Metka in ga. Jožica. Tudi 
detektiva smo se šli. Pri tej igri je ga. Jožica z očmi ugotovila, kdo ima 
skrit predmet. Bilo je lepo. Ga Jožica je nabrala nekaj rastlin. Rok je 
našel rastlino, ki je nismo poznali. Ko smo se odpravili, smo ugibali, kaj 
bi se zgodilo z zemljo, če ne bi bilo korenin. Uganila sta Rok in Barbara 
Šli smo na avtobusno postajo in počakali na avtobus. Ko je pripeljal, 
smo se odpravili v Artiče in tam pojedli kosilo. Bilo je lepo.

Maruša Medved, 5.r/9, OŠ Artiče

Teden otroka na 
OŠ Boštanj

V petek, 1. oktobra je dan ne 
naši šoli potekal malo drugače. To 
je bil naš kulturni dan, ki smo ga 
želeli posvetiti tednu otroka Ugo
tavljamo, da preveč časa posve
čamo televiziji, računalniku, po
zabljamo pa nase in na naše okol
je. Dan smo želeli preživeti de
lovno, zato smo se razdelili v štiri 
skupine. Prvo smo poimenovali 
“jesenski krožnik”. Izkoristili smo 
ponudbo jeseni in pripravili cel 
kup najrazličnejših jedi in sladic 
iz buč, malancan, jabolk, hrušk... 
V ustvarjalni delavnici smo z je
senskimi dekoracijami, izdelki iz 
gline in mozaiki iz semen okrasili 
šolski hodnik. Tisti, ki jih bolj za
nima zgodovina domačega kraja, 
so se z avtobusom odpeljali do 
točke, od katere so po gozdu 
pešačili do Ajdovskega gradu. Vso 
pot jih je spremljal vodič in jim 
pripovedoval o tamkajšnjih zani
mivostih. Posneli so tudi nekaj fo
tografij, potem pa spomine strnili 
na plakatu. Najbolj smo se razgiba
li na orientacijskem tekmovanju. 
Orientirali smo se v naravi, na kon
trolnih točkah pa iskali “skrite 
zaklade”. Na koncu smo se pomeri
li še v metanju prostih metov na 
koš. Prevladovalo je delovno 
vzdušje, kar dokazujejo številni 
izdelki, razstavljeni v šoli. '

Nina Gorišek, Hermina Ocvirk, 
Nuša Hrga, Saša Rešeta in 

Mojca Bec, 
učenke 8.b razreda OŠ Boštanj

Popravek
V SavaGlasu številka 116 smo na 

strani 7 objavili intervju s pomoršakom 
iz Brežic, v katerem sta pomotoma iz
padla njegovo ime in priimek - Janez 
Senica. Prizadetemu in bralcem se za 
neljubo napako iskreno opravičujemo.

Uredništvo

mm v mesecu oktobru:
uhinjski blok komplet * gospodinjskimi aparati

xa samo 189.990 SIT
Sospod 
1.990 Sl
'IVrt*. .. .'*< *

eksponati sedežnih garnitur s popustom do 40%

VELIKA IZBIRA SEDEŽNIH GARNITUR 
PISALNE MIZE ŽE OD 8.990 SIT 

MLADINSKE SOBE ŽE OD 39.990 SIT 
SPALNICE ŽE OD 69.990 SIT 

KAVČI ŽE OD 29.990 SIT 
REGALI ŽE OD 29.990 SIT 
POSTELJE ŽE OD 7.990 SIT 

STOLI ŽE OD 4.990 SIT
Mostec 6, Dobova, tel.: +386 (0)7 49 92 400 

Krško, tek: + 386 (0)7 48 80 390
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Damir Šambarek Kukovič
"Edina moja domovina je 

moja mati!”
Ugotavljati, kaj Damir je in ni, o čem vse je mogoče razpravljati s to 
svetovljansko dušo, kaj vse se rojeva v srcu in mislih, kadar si na 
krajši ali daljši rok v klepetalnici s svojim tako posebnim someščanom, 

je brez pomena. Je meščan Brežic in s srcem pravi: “Jaz sem “Breščan”. Lepoto mesta in 
njegove okolice sem vedno občudoval!” Svojemu mestu je posvetil nežno pesem. A se počuti 
vedno bolj osamljen, ker smo, zna biti, prijatelji res premalo prijatelji.

“Ko sva imela leta 1990 in
tervju na radiu, bil je eden 
najboljših, sem povedal, da 
pride čas radikalnega kapita
lizma. Naša družba se je spre
menila, prevladuje odtujenost 
in malo je obzirnosti in pri
jaznosti. Morda sem bolj ob
čutljiv. Nikoli v življenju ni
sem v nič šel preračunljivo, 
vedno bolj s srcem kot z razu
mom.”

Zavedel sem se, da je 
pesništvo najbolj nepo
trebna stvar na svetu, 
brez katerega pa se ne da 
Živeti. A o okusih težko 
razmišljaš in težko iščeš 
enako misleče.

Globok pečat nanj je pustila 
dedova kultura: ”Prenašal mi jo 
je skozi pogovor, kjer sem od
raščal v stanovanju s starinami, 
med ljudmi, ki so imeli zrel od
nos do sveta in preživetja.” Bil 
je to ded Tonče Šambarek Kuko
vič iz Varaždina s celjskim
poreklom, pri katerem je Damir 
končal 4., 7. in 8. razred osnovne 
šole. “Bil je avtoriteta, nena- 
mišljena veličina in izredno po
šten človek. Igral je violino, kla
vir, citre in je bil zborovodja glas
bene sekcije v podružnici hr
vaškega društva Napredak Va
raždin. Spomin nanj je njegova 
dirigentska palica in tale slika”, 
kar pokaže z globokim spoš
tovanjem in še doda, da je bil 
ded šef urbanističnega oddelka 
v Brežicah in da je Hrastinec

njegov projekt.
Prva tri leta je preživel pri ba

bici Ani in dedu Franciju Kraglu, 
ki je imel gradbeno podjetje in 
tam mu je bilo lepo: "Splet oko
liščin pa je bil tak, da je bil ded 
partizanski obveščevalec v Ko
čevju in je bil že takrat izrecno za 
Slovenijo. Kljub temu, da sem ve
lik kozmopolit, pravim, da je mo
ja edina domovina moja mati.” 
Do čisto osebnega svetovljanst
va se je dokopal ujet v instituci
jah, kjer se je soočal z nemočjo 
človeka, da bi sočustvoval s člo
vekom in da bi ta zmogel sočutje 
prenesti v srž institucij.

“Tildi v pisanju obstaja insti
tucija. Ta narekuje dobre ali slabe 
ljudi, pisce. Če pa si naturščik, 
živiš z ljudmi. Globine v srcu in 
očeh ti ne more nihče dati, ne vze
ti.” Pisati je začel v 6.,7. razredu 
osnovne šole (Francozinji Barbari 
Lender je napisal Magistrale). 
Potem v srednji šoli: "Zavedel 
sem se, da je pesništvo najbolj 
nepotrebna stvar na svetu, brez 
katerega pa se ne da živeti. A o 
okusih težko razmišljaš in težko 
iščeš enako misleče.”

Prvo pesniško zbirko “Ne pre
poznam se več - Ne prepozna- 
jem se više” je napisal z veliko 
ljubezni, za drugo “Do norosti in 
nazaj - Do ludila i nazad”, fak
tografsko - kronološko zbirko 
pravi: "Maja Malusova meje sko
raj tepla, da sem to drugo napisal, 
mi veliko pomagala, kar prišla je 
in prepisovala. Vzel sem civiliza
cijski naslov, ker vse civilizacije 
gredo od neke normalne točke do

neke norosti in potem nazaj v 
drugo stanje, kjer so vrednote 
bližje človeku. Iz vsebine: “A 
“Pesnikovanje” zgolj za po
kušino:” Včasih si zvečer - ko 
sem sam - z dlanmi pokrijem 
ušesa in prisluhnem trepetu, 
šumenju svojega telesa. Potem 
vzamem papir in skušam nanj 
preliti ves ta nemir’”’

Spoznal je: "Življenje ni 
samo dvopolno, ni samo belo 
in črno, poraz ali zmaga, obsta
ja tudi remi, kjer močnejši ne 
zmaga in slabši ne izgubi. A sta 
dva svetova. Brezobziren, mo
noliten, po drugi strani pa se 
rojeva nov svet tolerance, 
sožitja, ljubezni, kar je pro
tiutež. Močno pa je prisoten 
način manipulacije, kar je ne
verjetno.”

Posmeji se, kot zna, in reče: 
"Humor in duhovitost sta me 
vlekla ven in sprejemanje ob
lik življenja, da je vendar vse 
(ne)normalno. Tisti, ki v mili
jonih odhajajo, na koncu ne 
potrebujejo dragega, kot koza
rec vode, da se srečajo sami s 
seboj.”

Medtem ko so se tanki trak
ci zadnje septembrske sončne 
svetlobe še vztrajno prebijati iz 
Vrbine skozi okno in še čez na 
njegovo Prešernovo utico, je 
skoraj šepnil: ”Veš, kaj mi daje 
moči? Tanka, tanka nit vezi z 
Ireno, ki sva si jo ohranila...in 
je stik z življenjem... ” In to je 
tako, kot je dejal - človek bi se 
moral pisati z velikim “Č”!

Natja Jenko Sunčič

RECEPT ZA VSAK DAH
Ajdova kaša z gobami

Sestavine:
20 dag ajdove kaše
voda
sol
10 dag korenja 
5 dag čebule 
5 dag olja 
15 dag gob 
3 dag moke 
poper 
smetana 
peteršilj

Postopek:
Na maščobi prepražimo čebulo, ko oveni, 

dodamo narezano korenje, nekoliko popra
žimo in dodamo ajdovo kašo, zalijemo z eno 
in polkratno količino vode. Po zavretju dušimo 
na štedilnikovi plošči, nato postavimo v 
pečico in dušimo. Dušeni kaši dodamo gobe, 
ki jih pripravimo tako, da na maščobi 
prepražimo čebulo, dodamo peteršilj, nekoli
ko popražimo, dodamo gobe, nekoliko podu
šimo, nato dodamo škrob, zalijemo z vodo, na 
koncu dodamo še kislo smetano.

Piščančje prsi s sadnim nadevom
Sestavine:
4 piščančje prsi
3 žlice olja 
sol
1/2 jušne kocke
4 majhna kisla jabolka
4 slive sveže ati iz kompota

Postopek:
V četrt litra vode pet minut kuhamo polovi

co jušne kocke, nato lonec odstavimo. Piš
čančje prsi operemo, osušimo in natremo s sol
jo. Jabolka operemo in izrežemo peščišče. V 
jabolka položimo slive. Jabolko s slivo po
ložimo v vsak kos piščanca. Olje segrejemo in 
ga pokapamo po mesu. V pečici, segreti na 
220 stopinj C, pečemo 50 minut. Med pe
čenjem zalivamo z juho.

Jabolčne palačinke

Sestavine:
Za testo:
2,5 dl mleka 
2 jajci 
sol
žlica sladkorja 
2 dl moke

Za nadev:
4 jabolka 
žlica masla 
žlica sladkorja 
vanilin sladkor 
cimet

Postopek:
Sestavine zmešamo v gladko testo in ga 

pustimo počivati 30 minut. Očiščena, na list
ke razrezana jabolka dušimo na maslu, potre
semo s sladkorjem in obrnemo, da sladkor kara- 
melizira. Dodamo vanilin in cimet po okusu. 
Palačinke spečemo na maslu. Pečene nadeva
mo z jabolčnim nadevom, zložimo v trikotnik 
in ponudimo s stepeno sladko smetano.
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Tretji rojstni dan Galerije Ana
Sevnica - Galerija Ana je s pregledno razstavo “Od kraškega ruja do krilatega Pegaza” 
obeležila svojo tretjo obletnico. Lastnika galerije Breda in Franci Sotošek obljubljata, da bo 
Ana še naprej bogatila sevniškega duha, vendar bo med prireditvami večji časovni razmak.

Gledati, videti in začutiti lepoto
Brežice - Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, območna izpostava Brežice je v sodelo
vanju z Mladinskim centrom Brežice v galerijskem prostoru avle centra pripravila odprtje 
tretje območne razstave fotografij ljubiteljskih fotografov, ki so se prijavili na natečaj, 
razpisan spomladi.

Galerija v lasti zasebnega 
podjetja Lekos zakoncev Bre
de in Francija Sotošek je v 
minulih treh letih na štirinajst 
dni pripravljala prireditve pod 
mentorstvom programskega 
sveta v sestavi Rudija Stopar
ja, sevniškega umetnika, profe
sorja in likovnega kritika dr. 
Marka Marina ter novinarja 
Jurija Popova. Zvrstili so se 
številni slikarji, kiparji, bile so 
avtorske predstavitve knjig, li
terarni in glasbeni recitali. Ana 
je bila prizorišče treh medna
rodnih taborov haiku poezije.

“Kakor je Ana najlepša med 
vsemi svetnicami in je mati 
vseh mater, je Lekosova galeri
ja v svojem nastajanju galerija 
vseh galerij”, je dejal dr. Marin. 
V Sloveniji namreč ni praksa, 
da mali podjetniki svojo dejav
nost dopolnjujejo s kulturno, 
ki požira praviloma nikoli po
vrnjeni denar. Ministrica za 
kulturo Andreja Rihtarje žele
la osebno čestitati Sotoškovi- 
ma, vendar je bila zadržana in 
je svoje pozdrave in dobre želje 
poslala po pošti. V Sevnici pa 
jo čaka darilo, hlebec kruha z 
znakom galerije.

Darilo so prejeli tudi nasto
pajoči - moški zbor Encijan, ki 
deluje v okviru sevniškega Pla
ninskega društva, ženski zbor 
Lokvanj iz Krmelja ter Marjan 
Dirnbek, ki je s svojo razpolo
ženjsko glasbeno spremljavo 
zaznamoval številne Anine pri
reditve. Novinar Dolenjskega 
lista Pavel Perc je letošnji do
bitnik zlatega peresa, ki ga Le
kosova galerija podeljuje kot 
znak hvaležnosti za predstav

ljanje njenih vsebin.
Poslej bo med prireditvami 

večji časovni razmak, vendar 
galerija ne zapira svojih vrat. 
Odprta je bila z namenom oži
vitve sevniškega trga in kot ta
ka ostaja, pravi Breda Sotošek,

ponosna, da je uresničila name
ro. “Bilka si sama ponese sonce 
do korenin”, je s haikujem iz
povedno povedal vse o Ani, 
njenih “starših” in “botrih” 
eden med njimi, Rudi Stopar.

Branka Dernovšek

Breda Sotošek, Marko Marin in Jurij Popov

Sezono odprli pri rojakih
Reka, Dobova, Brežice - MePZ Kulturnega društva “Franc 

Bogovič” Dobova je s koncertom pri rojakih KPD Slovenski 
dom “Bazovica” Reka odprl novo sezono. Zborovodkinja Ale
ksandra Barič je zbora dirigirala na uspešnem krstnem kon
certu, ki je bil razdeljen v dva dela; med ubrano zapetimi slo
venskimi narodnimi pesmimi pa so za intermezzo poskrbeli 
člani KD “Žarek” Brežice z “literarnim cabaretom” in poezijo. 
Slovenska pesem in slovenska beseda poustvarjalcev in ust
varjalcev obeh društev je rojake prevzela, predsednik reškega 
slovenskega društva Vitomir Vitaz pa se je v imenu članov 
“Bazovice” gostom toplo zahvalil za lepo usklajen program. 
Tudi sicer so gostitelji pripravili topel sprejem, druženje po 
uradnem delu pa je prineslo sklepe o medsebojnem sodelo
vanju vseh treh društev tudi v prihodnje, kar v nadaljevanju 
pomeni “tkanje vezi” na kulturni in prijateljski ravni. N.J.Š.

RAZVOJNI PROGRAM PODEŽEUA 
REGIJE POSAVJE

Regionalna 
Razvojna agencija 
POSAVJE

Z namenom odkriti konkurenčno prednost posavskega podeželja z vidika Slovenije in Evropske unije in 
doseči razvojni preboj posavskega podeželja, smo se v Posavju (to so Občine Brežice, Krško in Sevnica) 
odločili za izdelavo Razvojnega programa podeželja regije Posavje kot strateškega dokumenta za 
obdobje 2003-2010. Z njim želimo ponovno ovrednotiti in redefinirati obstoječe razvojne programe in 
dokumente ter jih nadgraditi z aktualnimi vsebinami na območjih, ki so brez tovrstnih programov, 
animirati in motivirali posameznike in skupine za pristop k razvojnemu načrtovanju. Razvojni program 
podeželja regije Posavje bo pogoj za koriščenje sredstev pri določenih ukrepih, kot so obnova vasi in 
kmetijska infrastruktura, pri ostalih ukrepih pa bo prinesel dodatne točke in bo služil kot osnova za 
načrtovanje proračuna občin in nacionalnih razvojnih usmeritev.
V procesu izdelave Razvojnega programa podeželja regije Posavje smo želeli odgovoriti na naslednja 
vprašanja: kje smo, kam želimo, kako bomo tja prišli, kdaj bomo prišli in kaj za to potrebujemo. Pri 
tem je bil bistveni pristop "od spodaj navzgor", kar pomeni, da smo pri opredeljevanju razvojnih us
meritev izhajali iz stanja na terenu; iz posameznikov in skupin, ki živijo in delajo neposredno na 
podeželju, do lokalnih skupnosti in drugih institucij v regiji, ki sprejemajo strateške in operativne razvojne 
načrte s področja razvoja podeželja.
Regionalna razvojna agencija Posavje je bila izbrana kot izvajalka izdelave RPP. K sodelovanju 
pri izdelavi dokumenta smo povabili razvojne institucije na ravni regije, ki v okviru svojega programa 
dela obravnavajo posamezna prioritetna področja in jih strokovno obvladajo. Projektno skupino za 
izdelavo RPP so tako sestavljali: RRA Posavje, KGZS, Kmetijsko gozdarski zavod Novo mesto (za 
področje kmetijstva), Podjetniški center Krško (za področje turizma), Razvojni center Brežice (za 
področje podjetništva) in Zavod za gozdove Slovenije, OE Brežice (za področje gozdarstva).
Imenovan je bil Programski odbor (v nadaljevanju PO), katerega člani so predstavniki občin, razvojnih 
institucij in posamezniki z različnih delovnih področij. Njegova glavna naloga je spremljanje in usmer
janje izdelave RPP ter sodelovanje pri oblikovanju končnega dokumenta s poudarkom na potrditvi 
predlaganih prioritet razvoja podeželja v regiji.
Podlage za izdelavo dokumenta so rezultat dela, ki je na terenu potekalo dvonivojsko, in sicer:
- zbiranje in analiza obstoječih razvojnih dokumentov in izvedbenih projektov, ki zadevajo področje 
razvoja podeželja v regiji ter
- evidentiranje razvojnih usmeritev in nabor projektnih predlogov med posamezniki, skupinami, lokal
nimi skupnostmi in razvojnimi institucijami po prioritetnih področjih neposredno na terenu.
Z različnimi ciljnimi skupinami po prioritetnih področjih je bilo na terenu izvedenih 22 delavnic, 23 de
lovnih sestankov in 304 individualni razgovori s skupnim namenom vključiti ciljne skupine v razvojno 
načrtovanje in evidentirati načrtovane razvojne usmeritve in projekte individualnega, lokalnega ali re
gionalnega značaja.
Programski odbor se je na svoji 2. seji 30.9.2004 seznanil z vsebino izdelanega elaborata Razvojnega 
programa podeželja regije Posavje ter podal pozitivno mnenje na oblikovane programe po prednost
nih razvojnih usmeritvah. Za upravljalca programa so člani PO potrdili Center za razvoj podeželja 
Posavje, ki bo skupaj s partnerji na ravni regije skrbel za upravljanje, izvajanje in dopolnjevanje pro
grama, pripravil izvedbeni načrt za leti 2005 in 2006 ter izvajal aktivnosti skupnega trženja, informiran
ja, usposabljanja in promocije.
Razvojni program podeželja bomo enkrat letno dopolnjevali z aktualnimi vsebinami, s čimer bo zago
tovljena uporabnost dokumenta in odražanje realnega stanja v podeželskem okolju naše regije. 
Razvojni program podeželja regije Posavje je financiran s strani Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano in občin Krško, Brežice, Sevnica.
Podrobnejše informacije lahko pridobite na Regionalni razvojni agenciji Posavje,
CKŽ 46,8270 Krško ali na tel: 07/48-81-052. ______________________________

Prijavilo se je osem avtorjev 
in avtoric z 39 fotografijami. 
Strokovni izbor in oceno del je 
opravila komisija v sestavi Jo
sip Vranič, predsednik žirije in 
umetniškega sveta Fotokluba 
Zagreb, ter člana Vinko Šebrek, 
predsednik Fotokluba Zagreb, 
in Hrvoje Oršanič, naravo
slovni fotograf, član Fotoklu
ba Diana Ljubljana. Pri ocen
jevanju je komisija dala pou
darek na izvirniku, vsebini in 
kompoziciji slike. Fotografi so 
bili prijavljeni na dve temi - 
pod A “ljudje mojega kraja” in 
pod B “splošna tema”. Komisi
ja je ocenila, da vsa fotograf-

“Zemlja pod 
našimi nogami”

Krško - Minilo je več kot deset 
lep odkar se je Slovenija odločila 
zgraditi avtocestni križ. Zasnovan 
je bil tehnološko zelo zahteven 
projekt. Odzvala se je tudi arhe
ološka stroka in ob izgradnji cest
nega odsedka Smednik-Krška vas 
so arhelogi odkrili štiri pomembna 
najdišča. V četrtek, 14. oktobra, 
bodo ob 18. uri v Dvorani v parku 
v Krškem odprli razstavo z arhe
ološkimi najdbami na slovenskih 
avtocestah, tudi z Dmovega in 
Obrežja. Razstavo bo predstavil 
arheolog Boris Vičič, na ogled pa 
bo do 9. novembra, od torka do 
sobote med 10. in 16. uro.

napovedi
.__________ __________
14. oktober

Sevnica - Komedija Tea
tra 55 “Elizabeta je zagreta”, 
ob 19. uri, kulturna dvorana
15. oktober

Krško - koncert Moške
ga pevskega zbora DSM Lju
bljana (dirigent Tomaž To
zon) in Pihalnega orkestra 
Videm Krško (dirigent Dejan 
Žnideršič), ob 19.30, Kul
turni dom
16. oktober

Brežice - 3. revija iz
branih oktetov Slovenije, ob 
19. uri, viteška dvorana
19. oktober

Sevnica - Odprtje slikar
ske razstave akademskega 
slikarja Plamenka Čengiča, 
nastopila bo tudi vokalna 
skupina Korona, ob 19. uri, 
galerija sevniškega gradu

21. oktober
Krško - koncert “Sonček”, 

ob 17. uri, Kulturni dom 
Brestanica - odprtje štu

dijske razstave likovne de
lavnice “Od realizma do ab
strakcije”, ob 18. uri, grad 
Rajhenburg
27. oktober

Krško - lutkovna igrica 
“Rokec na drugem koncu 
sveta” v izvedbi lutkovne 
skupine “UŠ” iz Ljubljane, 
ob 17. uri, Kulturni dom

ska dela ustrezajo pogojem “Mokrišče Cola 1, 2, 3 in 4” je 
natečaja in da imajo vse po- prejel Ivan Tomše. 
trebne estetske in tehnične kva- Vinko Šebrek je v nagovo- 
litete. Tako je vodja brežiškega ra med ostalim povedal, da je 
območnega sklada Simona minilo 165 let od odkritja fo- 
Rožman Strnad na predlog ži- tografije, ki je zelo prisotna v 
rije za temo A podelila zlato našem življenju. Najprej je bila 
medaljo Gregorju Podvinske- profesionalna, nato so jo od- 
mu za fotografijo “Marina”, krili ljubiteljski fotografi, da-

Nagrajenci brez Andreje Hostnik, ki ni bila prisotna.

Oskarju Gerjeviču, foto ama
terju drage stopnje, srebrno 
medaljo za “Portret II” ter bro
nasto medaljo Tanji Cizi, člani
ci Foto delavnice OŠ Maks 
Pleteršnik Pišece, za “Dežno 
zgodbo III”. Priznanje za kolek
cijo “Francka, Ela 1, Ela 2 in 
Franc” je prejela Tanja Plev
nik. Za splošno temo je zlato 
prejela Petra Rostohar za 
“Rdečelasko”, srebro Saša Des
pot za “Vejo” in bron Andreja 
Hostnik za fotografijo “Žabi
ca”. Priznanje za kolekcijo

nes pa je postala fenomen kot 
družinska fotografija. Razsta
vo je odprla Milena Jesenko s 
čutno izbranimi besedami, 
uvodoma rekoč, da ljudje gle
dajo, pa ne vidijo, nekateri vidi
jo, a ne gledajo...

In nemogoče bi bilo poslu
šati in ne slišati petja Petre 
Uršič, zvokov flavte Andreje 
Zlatič ter Anite Strgar ob 
strunah citer, ki so v fotograf
sko oko ujet čas dopolnile z 
glasbenim čarom.

N at j a Jenko Sunčič

Mešanj pevski zbor 
Viva Brežice 
prijazno vabi na 
11. letni koncert, 
ki bo v soboto,
23.10. 2004, 
ob 19.30
v Viteški dvorani 
Posavskega muzeja
Brežice.

Predprodaja vstopnic (1.000 SIT) 
bo eno uro pred koncertom.

MtsNN' P/>SKtt*OR 

BREŽICE

J-jL 4 vtc/in s Kpškc
AKCIJA V OKTOBRU:

C 3 IN C2 1.4 POPUST 300.000 SIT 
PICASSO 1,6 EXCLUSIVE ŽE OD 3.482.536 SIT 

XSARA 2.0 HDI EXCLUSIVE ŽE OD 3.306.396 SIT

PRESENEČENJE V OKTOBRU: NOVI C5

http://saloni.citroen.si/avtoline TEL 07 49 02 117
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avtomobilizem

Seat AKea 2.0 TDI
Nekoč je bilo lahko. Avto

mobili so bili skorajda enaki, 
ločila jih je velikost in z denar
jem sorazmerne opremljenost, 
moč ter zmogljivost. Potem so 
prišle večje razlike, predvsem 
v številu vrat, prednjem ali zad-

koliko zmede. Gre za enopros- 
torca? Bi mu raje rekli prosto
ren športnik, ali pa preprosto 
kratek in visok karavan? Se sre
ča, da so dilemo razrešili kar v 
njegovi matični hiši. Altea je 
rekreativka, so povedali.

klimatska naprava. Vsa stikala 
so na pričakovanih mestih, vo
lan in sedeži so prijetno opri
jemajoči, nastavljivi v vse po
trebne smeri, medtem ko krmil
jenje ogledal izvajajo elektro
motorji. Zanimivi so brisalci 
prednjega stekla, ki se v mi
rujočem položaju skrijejo ob 
stebrička, v navpičnem položa
ju, med brisanjem pa se premi
kajo tako, kot nekoč na starej
ših avtomobilih, proti dnu in 
sredini stekla. Svojo vlogo 
opravljajo odlično, za razliko 
od bele luči za vzvratno vožnjo, 
ki je tudi v močni temi skoraj
da ni opaziti. Že tako je pre-

ponoči lahko v veliki meri tudi 
igra na srečo ali stvar navade.

Zunanjost Altee je privlač
na. Predvsem prednji del je ne 
koliko neobičajen, saj se iz 
redno klinasto vzpenja prek 
motornega pokrova in skoraj 
neopazno preide v steklo, ki se 
preko strehe in pokrova prtljaž
nika strmo spusti do tal. Ravno 
zaradi strmega spuščanja zad
ka je ta na prvi pogled nekoli
ko pust, a ga hitro vzljubimo. 
Morda tudi zaradi velikega 
prtljažnika, ki se skriva za njim 
in ponuja dvojno dno

ter praktičen predal pod poli
co, v katerega lahko varno shra

njeni pogonu, vrsti goriva in os
talem. Toda avtomobil je ostal 
tak, kot smo ga pričakovali. 
Klasične oblike, le z nekaj izje
mami.

Danes smo velikokrat že v 
pravi zadregi. Med limuzinami, 
kombi limuzinami, coupeji, 
kabrioleti in drugimi so tudi 
takšni, kijih ne zmoremo zapre
ti v nobenega od naštetih pre
dalov. O tem pišem predvsem 
zato, ker me pogled na Seatovo 
Alteo že od samega začetka ne-

Zmogljivosti:
- najvišja hitrost 201 km/h
- pospešek 0-100 km/h: 9,9 s
- poraba po podatkih proiz
vajalca: 7,6/4,7/5,8 l/100km
- testno povprečje:
6,4 1/100 km

In ravno ta izraz pove naj
več. Altea, posebno še z odlič
nim dvolitrskim turbodieslom, 
ponuja veliko užitkov. Njena 
uporaba je naravnost prijetna 
(da ne rečem rekreativna) in ne 
utruja, pač pa poživlja. Igrivi 
turbodieselski konjiči niso 
zahtevni, čeprav veliko nudi
jo. Njihova kombinacija z od
ličnim šeststopenjskim menjal
nikom je ravno pravšnja, med
tem ko je podvozje kos tudi 
zahtevnejšim podvigom.

Voznikovo delovno okolje 
prostornosti navkljub nudi 
predvsem športen izgled. Okro
gli, rdeče osvetljeni merilniki, 
od katerih je vsak v svoji ravno 
tako okrogli vdolbini, so pre
gledni, še bolj pregledna, pred
vsem pa logična je sredinska 
plošča, na kateri sta radio in

glednost nazaj, predvsem zara
di visokega zadka in zaobljenih 
ogledal, nekoliko slabša, zara
di česar bi pričakoval močnejšo 
belo luč. Tako je vožnja nazaj

Motor:
- 4-valjni vrstni dizelski motor
- prostornina: 1968 cm3 
-največjamoč: 140KM (103kW)
- navor: 320 Nm pri 1750- 
2500/min.

nimo na primer dežnik ali kaj 
drugega podolgovate oblike.

Seat Altea napoveduje novo 
podobo Seata, ki že nekaj časa 
deluje v okrilju Volksvvagna. 
Taje prav pred kratkim Seat pri
pisal Audiju, kar se tudi pri 
Altei že danes vidi na vsakem 
koraku, najsi bo pri obliki in 
zmogljivostih, motorjih ali ce
lo pri kakovosti.

Aleksander Krebelj

Derma Art D.O.O.

LASERSKI KABINET

Trajno lasersko odstranjevanje kapilar« 
poraščenosti in pigmentnih sprememb 

(07/49- 66-044« 031 681-401)

Laserska odstranitev kapilar
Najučinkovitejši način odstranitve razširjenih žilic na obra

zu je koagulacija z laserskim žarkom. Ko z laserskim žarkom 
osvetlimo drobno žilico, ta v trenutku zakrkne. Koagulirani 
del žilice pa se v nekaj dneh po posegu v tkivu razgradi. Pose
gi so res hitri in učinkoviti.

Ker teh posegov v času poletja ne opravljamo, zaradi stalne 
izpostavljenosti obraza sončnim žarkom, vas želim spomniti, 
da je jesenski in zimski čas za to najprimernejši.

Uspešnost metode si lahko ogledate na spodnjih fotografijah.

'■/».' ■" A,

^red tretmajem . ...po tretmaju
Daniela Truden, www.dermaart.si

m !Mray Brežice m Itosp Sevmsca

Kristusov pasijon /
The Passion ofthe Christ

Oskarjevec Mel Gibson nam pred
stavlja impresivno zgodbo o pogumu 
in žrtvi, ki opisuje zadnjih dvanajst ur 
Kristusovega življenja. Z izjemnimi 
prizori in navdihujočo igro Jima Cav- 
iezela je pasijon zmagoslavje in brez
kompromisen filmski dosežek.

Časovna past / Time Line
Priljubljen zvezdnik akcijskih fil

mov Paul Walker se s svojo ekipo 
mladih arheologov sooči z zapleti in 
nevarnostmi potovanja skozi čas v Ča
sovni pasti v režiji Richarda Donnerja, 
posneti po knjižni uspešnici Michaela 
Crichtona. Med izkopavanjem v dolini 
Dordogne v Franciji znanstvena ekipa 
s svojim novim izumom, časovnim 
strojem, po pomoti pošlje v 14. stoletje 
profesorja arheologije Edwarda Johnsto- 
na (Billy Connolly). Ta se tako naen
krat znajde v križnem ognju stoletne 

vojne med Francozi in Angleži. Johnstonova rešitev je v rokah
njegovega sina Christa (Walkeer), njegovega asistenta Andreja 
Mareka (Gerard Buder) in njegovih študentov...

Starsky & Hutch
Nova uspešnica ustvarjalcev Dne- 

vov slave in Izleta je nora komedija, 
posneta po priljubljeni TV nanizanki 
iz osemdesetih let. Ben Stiller (Doge- 
ball, Zoolander) in Owen Wilson 
(Polnočni obračun, Jaz.vuhun) blestita 
v vlogah detektivov pod krinko, ki sta 
na prvi skupni nalogi. Skupaj s Huggy 
Bearom (reper Snoop Dogg), ki jima 
priskoči na pomoč, poskušajo ujeti ve
likega preprodajalca droge.

Rubriko je pripravila:

za lepši videz

Analiza naravnega nohta
Naravni nohti so sestavljeni- iz enakega proteina kot koža 

in lasje, torej iz keratina.
Zdrav noht je prožen, roza barve in ima rahel naraven sijaj. 

Takšen noht je želja vsake stranke. Za dolgotrajne zdrave nohte 
potrebujemo enako razmerje proteina in balzama.

Tanek, mehek noht se lušči v plasteh, ker vsebuje premalo 
naravne vlage. Je očitno premehek in papirnato tanek. Vzrok 
tega je pogosto nezaščitena uporaba detergentov, vrtnarstvo 
ali pa vsakodnevno namakanje rok v vodi. Noht potrebuje 
večjo količino proteina.

Zelo mehek in cepljiv noht se cepi po celi površini nohta 
in je zelo tanek. Zlomi se, kakor hitro zraste le malenkostna 
konica nohta. Takšen noht potrebuje največ proteina. Paziti 
je potrebno, da takšnemu nohtu ne damo diagnoze pokvarjene
ga/občutljivega nohta.

Trd dehidriran noht je neprožen, zelo suh in pogosto rižast, 
ki se zlomi zelo globoko. Vzrok je pomanjkanje vlage. Rezu
ltat tega je lahko redno uživanje predpisanih zdravil ali hor
monskih sprememb. Takšen noht potrebuje veliko balzama, 
da mu poveča vlago in prožnost. Takšen noht se nahaja tudi na 
nogah.

Poškodovan, zelo občutljiv noht je lahko po odstranitvi 
umetnih nohtov. V tem primeru je naravni noht lahko zelo 
občutljiv in tanek. Pomanjkanje vlage je vzrok kemikalij, 
uporabljenih na nohtih. Takšnim nohtom moramo najprej vr
niti vlago in prožnost (balzam), kasneje pa tudi moč (pro
tein).

Povzeto iz literature Nailtiques Therapeutic Nailcare Treat- 
ment.

Terapevtsko manikuro izvajamo tudi v našem studiu.

Lep pozdrav do prihodnjič,

www.alenkinstudio.com 
STUDIO BREŽICE 49-66-333 
STUDIO BREŽINA 49-66-334

Alenka Dimbek.

moda
Kdor pravi, da moda ni pri

sotna prav povsod, se moti.
Vsem so znane trenutno naj
bolj aktualne televizijske od
daje ali tako imenovani “Cast- 
ing Shows”, pri nas je bila 
takšna oddaja “Popstars”. Čas 
in priložnost postati zvezda.
Prav takšno priložnost bodo 
imeli tudi modni oblikoval
ci, žal ne pri nas, ampak tam, 
kjer se skoraj vedno vse začne 
in šele potem prispe v Evro
po, v ZDA. Producenti so ugo
tovili, da so oddaje v vseh 
pogledih uspešne, zato so se 
odločili, da tudi moda ne sme 
manjkati.

Kmalu se bo na kanalu 
CBS pričela oddaja “Fashion 
Casting Show”, imenovana “The Cut”

Tommy Hilfiger

kjerv bo igral glavno 
vlogo vam najbrž že znan Tommy Hilfiger. Šestnajst zagnanih 
mladih modnih oblikovalcev bo tekmovalo za veliko pri
ložnost, in sicer ustvariti kolekcijo pod imenom ali oznako 
Tommija Hilfiger-ja.

Seveda pa to ni vse. Hkrati 
bo tudi konkurenca imela svoj 
show in sicer “Projekt Run- 
way”. V tej oddaji bo tekmo
valo dvanajst mladih obliko
valcev in vsak teden bo eden 
izpadel. Pokazati bodo mora
li vse, prav vse, kar znajo. O 
zadnjih treh, ki bodo ostali, 
bo odločala žirija. V žiriji je 
tudi že zelo dobro znana Heidi 
Klum.

Bi morali biti oblikovalci, 
ki so že na sceni, zaskrbljeni? 
Pride nova konkurenca? Bo 
Amerika dobila zveže, talen
tirane in uspešne oblikovalce? 
Ali iz tega ne bo nič? Kdo ve. 
Izkušnje iz Popstars in podob
nih kažejo različne uspehe. 
Seveda je to za mlade obliko

valce velika priložnost in upamo, da bomo zadevo kaj kmalu 
lahko videli tudi pri nas.

Lea Šinko Štraus

Heidi Klum

n
Ala/iočite

zfeUtjon 07/49-91-250

naitočnike je cenejši!
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strelstvo

Najboljša je domača goveja “župica”
Krško - Damjanu Pavlinu, odličnemu strelcu leskovškega Strelskega društva, so ob prihodu v rodno Brezovsko Goro sovaščani 
pripravili bučen sprejem, odličnega posavskega paraolimpijca pa je sprejel tudi krški župan Franci Bogovič. 31-letni Damjan 
Pavlin se je na sprejemu posebej zahvalil svojim staršem, strelec iskrivih oči in skromnega značaja pa tudi kljub uspehom ni 
pozabil nekaj besed nameniti drugim strelcem v klubu na čelu s trenerjem Jožetom Arhom in vsem navijačem.

Damjan Pavlin streljanje 
profesionalno trenira štiri leta, 
v prihodnje pa si želi nastopati 
na čim več tekmovanjih, kar pa 
je zelo drago. Čeprav jim zve
za plača le eno tekmo na leto, 
so Damjanovi rezultati več kot 
odlični. Predlani je najbolj od
mevalo 3. mesto na svetovnem 
prvenstvu v korejskem Kyug- 
namu, ki ga je dosegel z zračno 
puško stoje, za kar je istega leta 
dobil tudi srebrno priznanje za 
športnika invalida leta. Na to
kratnih paraOI je bil naš naj
mlajši in najmanj izkušen stre
lec, a je vseeno kar precej pre
segel svoje cilje, to je uvrstitev 
v finale v obeh disciplinah. Za 
njegovo disciplino SH2 pravi
jo, da je prava loterija, tokrat je 
Fortuna Damjanu obrnila hr
bet. Bronasta medalja v disci
plini stoje se mu je namreč 
izmuznila v zadnji seriji, 
“zmanjkalo” mu je le’borih 0,6 
kroga. V disciplini streljanja z 
zračno puško leže pa je osvojil 
6. mesto.

mojega dosedanjega streljanja, 
z drugimi tekmovanji se ne 
more primerjati, je namreč prav 
posebno doživetje. Na OI se 
pripravljaš štiri leta, potrebno 
je doseči normo, trenirati sko
raj vsak dan po dve uri ali več. 
Poleg tega sem še zaposlen v 
Elektru Celje, ki je tudi moj 
sponzor, tako da je kar napor
no. V Atenah smo se pred ig
rami pripravljali en teden, naj
bolj naporna je bila otvoritve

na slovesnost, saj smo stali kar 
šest ur.

Ali je vaš moški ponos kaj ran
jen, saj vam je v streljanju stoje 
medaljo pred nosom odnesla žen
ska?

Ne, sploh ne, tudi sam sem 
jo že večkrat premagal, tokrat 
je pač ona mene. Z rezultatom 
sprva nisem bil zadovoljen, ko 
pa sem zadevo prespal, sem 
ugotovil, da sem dal vse od

sebe in dosegel vrhunski rezu
ltat. Je pa konkurenca vsako 
leto močnejša, čeprav sem tudi 
sam še mlad in se bom poskusil 
še bolj izpopolniti, če mi bo to 
zdravje dopuščalo (boleham 
namreč za otroško paralizo). 
Rad bi nastopil v Pekingu in še 
marsikje drugje, problem je se
veda denar, brez njega ni tekem, 
brez teh pa ne izkušenj in pri
dobivanja samozavesti in psi
hološke trdnosti.

Na letošnjih paraolimpijskih 
igrah ste dosegli sanjski uvrstitvi. 
Kako ste doživeli svoje prve igre? 

Ta rezultat je gotovo krona

Kako pa naprej?
Upam, da se bo tudi v Slove

niji končno uredil status šport
nika, invalida, sedaj veljamo le 
za rekreativce, kar pa ni po
šteno in tudi ne praksa v bolj 
razvitih državah. Tudi mi se 
moramo marsičemu odreči, če
prav strelstvo velja za bolj umir
jen šport, ko enkrat obvladaš 
tehniko. Vseeno pa je potreb
no veliko koordinacije, pri
prav, tudi rezultati so kar pri
merljivi z dosežki “zdravih” 
športnikov. Po svetovnem pr
venstvu v Koreji se je nekaj 
spremenilo na bolje, upam da 
se bo tudi tokrat.

Damjan Pavlin prejema čestitke Francija Bogoviča Mojca Kosem

Prinesli deset kolajn
Sellye - V soboto so se mlajši 

člani Karate kluba Brežice ude
ležili 9. mednarodnega karate 
tekmovanja na Madžarskem. Na 
tekmovanju je bilo prisotnih 
okoli 250 tekmovalcev iz šes
tih držav (Madžarske, Hrvaške, 
Romunije, Bolgarije, SRG in 
Slovenije). Tekmovalci so se 
pomerili v katah posamezno in 
ekipno ter v bojih posamezno, 
mladi brežiški karateisti pa so 
osvojili kar deset kolajn (eno 
zlato, štiri srebrne in pet bronas
tih). S tem so dokazali, da so 
odlično pripravljeni. Bruno Budič je osvojil tri kolajne.

garsonjera za invalida - 35m2 
garsonjere - 35m2

* enosobna stanovanja - 42m2 
- dvosobno stanovanje * 60m2
* dvoinpolsobna stanovanja * 66m2
* trosobna stanovanja - 78m2

***** LESNINA MTF, d.o.o. LJUBLJANA, 
Parmova al. 5S im t|Bbi|ana, 

tSfc 01/456-15-15,041-718-150

ju-jitsu

Uspešni Katanini tekmovalci
Dobova - Letos je potekal že 6. mednarodni grand prix turnir v ju- 

jitsu “Slovenija open” za pokal Brežic. Na turnirju je sodelovalo 258 
tekmovalk in tekmovalcev iz desetih držav. Slavnostni govornik je bil 
župan občine Brežice mag. Andrej Vizjak, turnirja pa sta se udeležila 
tudi predsednik Ju-jitsu zveze Slovenije mag. Srečko Krope in pod
predsednik evropske Ju-jitsu unije Erih Eberschuber.

Pokal Brežic so že tretjič zapored osvojili domači tekmovalci iz 
Katane, dragi so bili tekmovalci iz BiH, 3. mesto pa so osvojili tekmo
valci Policijskega kluba borilnih veščin Celje. Od domačih tekmoval
cev so zmagali vsi Katanini reprezentanti Vanja in Vita Preskar v 
ženskem, Gorazd Koštevc in Dejan Kink v moškem duu ter Zlatko 
Rizvič v borbah do 94 kg, ki je bil razglašen tudi za najboljšega član
skega borca na turnirju. Med mladinci pa so slavili Matic Derenda in 
Andreja Ferenčak v mešanem, Marko Kovačič in Matej Žerjav v 
moškem duu, Peter Pšeničnik v borbah nad 63 kg, ter edina domača 
zmagovalka Maja Ferenčak med mladinkami nad 68 kg in pri ženskih 
borbah nad 70 kg. Z 2. mestom v svoji kategoriji se je izkazal član 
sevniškega Ippona Zvone Ivačič, zmagal pa je tudi kadet Tim Avguštin.

Tekmovalci Katane Globoko

Sokol praznuje
Brežice - Telovadno društvo 

Sokol Brežice praznuje letos 
100-letnico delovanja, kar bo
do 22. oktobra ob 16.30 po
častili s telovadno akademijo 
v dvorani pri brežiški osnovni 
šoli. Pozdravnemu govoru in 
svečanemu razvitju društve
nega praporja bo sledil še telo
vadni nastop članov brežiškega 
Sokola in vabljenih gostov. 
Med njimi bodo Miroslav in 
Zdenka Cerar ter Jelica Vaz- 
zaz. Ob 19. uri pa bodo v 
Posavskem muzeju odprli še

Tek po vinski cesti
Bušeča vas - V nedeljo se 

bo ob 13. uri začel že 9. tek po 
vinski cesti, hkrati pa tudi fi
nale dolenjskega pokala v te
kih. Nastopajoči bodo tekli na 
9.800m, 1.760 m in 460 m dol
gih trasah, vse pa bodo imele 
start in cilj pred mini marketom 
v Bušeči vasi. Vsak udeleženec 
bo dobil malico in priložnostno 
darilo, najboljši pa še medalje 
in praktične nagrade. Obiskov
alci pa se bodo udeležili še po
hoda, ki se bo začel ob 12.30 
na mestu starta teka in bo trajal

ples

Nova figura navdušila
Samobor - V soboto sta se mednarodnega plesnega turnirja 

udeležila tudi plesalca krškega kluba Lukec Luka Vodlan in 
Amadeja Plevel. V ka
tegoriji mladincev sta suv
ereno zmagala v standar
dnih plesih, kjer so jima 
sodniki prisodili sama pr
va mesta. Njun nastop je 
navdušil tudi vse prisot
ne gledalce, ki so jima na
menili poseben aplavz 
predvsem ob njuni novi 
figuri pri dunajskem val
čku, saj sta jo na tem tek
movanju tudi prvič izve
dla. Tudi v latinsko ame
riških plesih tokrat nista 
imela konkurence, kar 
dokazuje dejstvo, da sta 
dobila kar 21 prvih mest 
od možnih 25.

M? Poslovanje 
z nepremičninami
Jožef Kos, s.p., CKŽ 132a, Krško

V Nakupovalnem centru Mercatorja v Krškem na Cesti krških 
žrtev 132 a (za frizerskim salonom, skupni vhod s čistilnico) 
praviloma vsak delovni dan med 8. in 11. uro ali kadarkoli po 
predhodnem telefonskem dogovoru - telefon: 
07/49-05-980,041-689-445, fax: 07/49-05-981 
Našo ponudbo lahko spremljate tudi na spletni strani: 
www.nepremicninekos-krsko.si

POSREDUJEMO PRI PRODAJI IN ODDAJI NASLEDNJIH 
NEPREMIČNIN:

NADOMESTNA GRADNJA ZAZIDLJIVA ZEMUISCA

OBČINA KRŠKO
1. SENOVO: prodamo dve zazidljivi, komunalno opremljeni 
parceli (825 in 874 m2) za individualno gradnjo. Cena je 25 
EUR/m2.
2.STARI GRAD: prodamo zazidljivo gradbeno parcelo v 
izmeri 2446 m2. Cena je 10 EUR/m2.

POSLOVNI PROSTORI

OBČINA BREŽICE
1. BREŽICE: oddamo v najem dva nova ogrevana poslovna 
prostora (Bukošek) v izmeri 200 m2, primerna za trgovino in 
skladišče, z velikim parkirnim prostorom. Leto izgradnje: 
2000. Najemnina 511,29 EUR/mesec po lokalu.
2. VEUKE MALENCE: oddamo v najem poslovno stanovanj
ski objekt (gostilna, stanovanje) v 3. gradbeni fazi, v izmeri 
250 m2 po etaži oziroma skupno okrog 700 m2, ima 
priključek za vodo, elektriko, možen je telefon. Manjši del 
objekta je zaprt (objekt ima tehnično dokumentacijo in 
gradbeno dovoljenje). Možen je klasičen najem dela 
zgradbe ali v celoti, dolgoročni zakup do največ 20 let, pri 
čemer se vsi dokazani vložki v objekt in zunanjo ureditev 
obračunajo z najemnino oz. zakupnino. Leto izgradnje: 
nedokončano, do 3. gradbene faze 1999. Cena je (1 EUR/ 
m2 mesečno) ali 700 EUR za celoto/mesec, plačljivo v 
tolarski protivrednosti po srednjem tečaju BS.

OBČINA KRŠKO
1. KRŠKO: v starem mestnem jedru na Cesti krških žrtev 
oddamo v najem dva poslovna prostora, primerna za 
pisarno, v izmeri 14 m2. Najem je možen za več let. Leto 
obnove: 1999. Cena je 7,16 EUR/m2.
2. KRŠKO (staro mestno jedro): prodamo ali oddamo v 
najem opremljen lokal v izmeri 46 m2. Leto obnove: 1985. 
Cena lokala je 37.836 EUR in opreme 51.814 EUR. Možen 
je tudi najem lokala z odkupom opreme. Najemnina znaša 
353 EUR.

OBČINA NOVO MESTO
1. NOVO MESTO: prodamo ali oddamo v najem poslovni 
prostor (Plava laguna) v izmeri 33 m2. Leto izgradnje: 1982. 
Najemnina 225 EUR mesečno in stroški. V primeru plačila 
najemnine v obliki predplačila za eno leto znaša najem
nina 40.000 SIT/mesec. Ob sklenitvi najemne pogodbe se 
položi 3-mesečna varščina. Prodajna cena znaša 
6.000.000 SIT.

OPOMBA:
Vse cene, navedene v EUR, se preračunavajo v SIT po 
tečaju, določenem v posredniški pogodbi na dan plačilo 
nepremičnine.
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Edini gasilci s 
certifikatom

Krško - Poklicna gasilska enota Krško je prejela certifikat 
kakovosti ISO 9001: 2000. Zaenkrat so krški gasilci prvi in edini 
v Sloveniji, ki se lahko pohvalijo, da so uspešno zaključili posto
pek preverjanja urejenosti sistema in optimalne notranje orga
niziranosti. Pridobitev certifikata so proslavili s slovesnostjo v 
Kulturnem domu.

Krška poklicna gasilska enota, ki jo vodi Anton Žigante, je 
nastala pred 25 leti za potrebe posredovanja v papirnici, nuklear
ki in Termoelektrarni Brestanica. Kot edino poklicno jedro v 
regiji pa svoje poslanstvo varovanja premoženja in življenja ter 
posredovanja v nesrečah po potrebi izvaja v vseh treh posavskih 
občinah. B.D.

i1 1 M*'1
K !p*’ 'Jt

Direktor Inštituta za kakovost in meroslovje Slovenije Igor Likar 
izroča certifikat direktorju-poveljniku Antonu Žiganteju.

Najdeno žensko okostje
Kostanjek - V gozdu pri Kostanjku pri Zdolah je bilo 
pretekli teden najdeno človeško okostje. Brez rezultatov 
obdukcije na Inštitutu za sodno medicino policija ne daje 
konkretnejših podatkov, utemeljeno pa sumijo, da naj bi 
šlo za okostje predlani pogrešane osebe iz okolice Brežic.

6. oktobra popoldne je občan 
v gozdu pri Kostnajku slučajno 
odkril človeško okostje in o 
srhljivi najdbi obvestil polici
jo. Naslednji dan je bilo z ogle
dom ugotovljeno, da gre za 
žensko in da ta ni umrla nasilne 
smrti. Na podlagi ostankov ob
lačil policija sumi, da bi lahko 
šlo za posmrtne ostanke 65-let- 
ne občanke iz okolice Brežic, 
ki je leta 2002 odšla v neznano. 
Občanka, ki je pred tem že ne
kajkrat odtavala od doma in se 
vsakič tudi vrnila, je predlani 
odšla brez sledu in policija je 
tudi s pomočjo sredstev obveš
čanja takrat brez uspeha poiz
vedovala, da bi odkrila kakšno 
uporabno informacijo. Tiskov
ni predstavnik Policijske uprave 
Krško Štefan Hren pravi, da v 
tej fazi preiskave ne more pove
dati ničesar več. Okostje je na 
Inštitutu za sodno medicino v 
Ljubljani, kjer ugotavljajo čas 
in vzrok smrti, opravljena pa bo 
tudi analiza DNK, ki bo potrdi
la ali ovrgla sum o identiteti

pokojnice. Hren še dodaja, da je 
pri obveščanju javnosti v tej fazi 
preiskave, ko podatki še niso do
končno potrjeni, potrebno upo
števati čustva družine omenjene 
izginule občanke. Samo svojci 
pogrešanih si lahko predstavlja
jo, kako je živeti v nevednosti in 
včasih je tudi naj slabša novica 
svojevrstna odrešitev.

V Posavju so v zadnjih letih 
pogrešane štiri osebe, med nji
mi kot zadnja Štefka Strniša iz 
okolice Sevnice, ki je spomladi 
v poznih nočnih urah brez sledi 
zapustila svoje bivališče na Le
dini. Kadar bližnji in okolica o 
izginulih nimajo podatkov, 
kakšen vzrok jih je gnal od 
doma in preverjeno ni elemen
tov, da bi bile te osebe nekje 
protipravno pridržane, je polici
ja težko uspešna v iskanju, do
daja Hren. Dosjejev izginulih 
pa ne zaprejo, dokler po postop
ku sodišča oseba ni proglašena 
za pokojno, saj vmes vedno ob
staja upanje, da se odkrije 
kakšna sled. B.D.

Rudnik Senovo v zapiranju, d.o.o., Titova 106, 8281 Senovo 

objavlja

JAVNO DRAŽBO
za prodajo poslovno nepotrebnih nepremičnin, ki bo 21.10.2004 ob 10. uri v sejni sobi Rudnika 
Senovo v zapiranju, d.o.o., Titova 106, 8281 Senovo.

I.
Predmet prodaje so nepremičnine področja “Separacije”, ki se razteza skozi dve katastrski občini, 
na naslednjih parcelnih številkah:

Zap. Parcelna Označba nepremičnine Površina po ZKV Katastrska Izklicna cena
Št. številka - vrsta rabe katastru v m2 občina v SIT

L 457/21 dvorišče 300 375 Dovško
734/24 dvorišče 974 543 Senovo
Skupaj: 1274 3.378.000,00

2. ' 457/22 dvorišče 408 375 Dovško
734/23 dvorišče 797 543 Senovo
Skupaj: 1205 3.195.000,00

3. 457/23 dvorišče 623 375 Dovško
734/22 dvorišče 639 543 Senovo
Skupaj: 1262 3.346.000,00

4. 457/30 poslovna stavba 338 375 Dovško
poslovna stavba 324 375 Dovško
gospodarsko poslopje 133 375 Dovško
dvorišče 1372 375 Dovško

_ Skupaj: 2167 10.500.000,00

Opomba:
' pri nepremičninah pod zaporednimi številkami od 1 do 3 so parcelne številke v parih, tako da ena 
Parcelna številka sodi pod katastrsko občino Dovško, druga pa pod katastrsko občino Senovo in 
Ustavlja posamezni par eno celoto;
' nepremičnine pod zaporedno številko 4 predstavljajo celoto zaradi zagotovitve dostopa do stavb.

Premoženje je naprodaj kot je navedeno, v obstoječem stanju na dan dražbe, brez kasnejših ugo- 
vorov, po načelu “videno - kupljeno”.

m.
Uklicna cena za predmete prodaje je navedena v I. točki pri vsakem predmetu prodaje pod poseb- 
n° kolono.
P 1V-i °goji sodelovanja na dražbi:

■ Dražbe se lahko udeležijo vse pravne osebe, ki imajo sedež na območju Republike Slovenije, in 
‘rične osebe, ki so njeni državljani, vsi pod pogojem pravočasnega plačila varščine. Pooblaščenci 

Pravnih oseb morajo predložiti pooblastilo in izpisek o vpisu v sodni register, ki ne sme biti starejši 
j 30 dni, fizične osebe pa osebni dokument, iz katerega je razvidno njihovo državljanstvo.

• Draži telji morajo poleg navedbe parcelnih številk nepremičnine, za katere so zainteresirani, 
Plačati varščino v višini 10 % izklicne cene kot jamstvo za resnost ponudbe pred dražbo na 

Prodajalčev transakcijski račun številka: 03155-1000001057 pri SKB banki s pripisom “Za 
“ayno dražbo”, kar pred dražbo dokažejo s predložitvijo potrdila o vplačilu.

' Uspešni ponudnik oziroma kupec mora v osmih dneh po dražbi skleniti pisno pogodbo o 
akupu, ki je deklaratornega značaja, in v celoti plačati kupnino v 15 dneh po opravljeni javni 
ražbi. Če kupec ne izpolni obveznosti iz predhodnega stavka, prodajalec varščino zadrži.
' Dražiteljem, ki na dražbi ne bodo uspeli, bomo varščino brez obresti vrnili najkasneje v osmih 
neh p0 dražbi, kupcu pa všteli v kupnino.
■ Stroški sestave kupoprodajne pogodbe, davka na promet nepremičnin in preostali stroški, po- 
e*ani s prenosom lastninske pravice nad predmetom prodaje, bremenijo kupca.
‘ Prenos lastništva nad predmetom prodaje se izvede po plačilu celotne kupnine in drugih ob- 

■^ritosti kupca.
u Medmet prodaje si je mogoče ogledati po predhodnem dogovoru vsak delovni dan od 10. do 12. 
vre Po telefonu na številki 07/49-71-300, v tem času je resnim kandidatom na voljo tudi vpogled 
g conitveno poročilo za predmet prodaje.

c ražba bo potekala v skladu z dražbenimi pravili, s katerimi bodo dražitelji seznanjeni ne- 
'redno pred dražbo.POs;

Naliv zalil prvo 
trgatev

Sevnica - Sevniški gasilci so 
ob koncu tedna skupaj s civil
no zaščito izvedli operativno 
taktično vajo zaščite in reševa
nja v predoru železniške proge 
Boštanj-Tržišče. Narava pa jih 
je prisilila, da se v mesecu varst
va pred požari niso šli le vaje, 
ampak so morali resnično ukre
pati in pomagati krajanom zara
di poplav.

Do večjega naliva je na ob
močju Sevnice prišlo v nedeljo 
zjutraj. Manjši potoki so presto
pili bregove ter zalili nekatere ob
jekte, pri tem pa so jim bili v 
uničujočo pomoč še izlivi mete
ornih vod. Prostovoljni gasilci iz 
Trnovca so zaradi izliva meteorne 
vode črpali vodo iz gospodar
skega poslopja v Podvrhu, v ne
varnosti pa je bila tudi stanovanj
ska hiša. Intervenirali so tudi v 
Stržišču, kjer je potok Zabukovi- 
ca poplavil gospodarsko poslopje. 
Zaradi vejevja in raznih odpadkov 
ter višine potoka so se zamašili 
pretoki potoka pod mostovi. Pri 
čiščenju se je lažje poškodoval en 
gasilec. V Sevnici so zaradi na
raslega Florjanskega potoka pros
tovoljni gasilci iz Sevnice črpali 
vodo iz treh objektov ter prebijali 
odtočne jaške. Na pomoč so jim 
priskočili tudi občani. Na Savski 
ulici je Sevnična poplavila kletne 
prostore tovarne Tanin. Prosto
voljni gasilci iz Sevnice so inter
venirali še v Drožanjski ulici, kjer 
so meteorne vode zalile stanovanj
ski objekt. Zaradi vode, ki je drla 
po cesti, je bila aktivirana tudi de
žurna služba iz Elektra Sevnica, ki 
je morala sanirati električni kabel.

Zaradi naraslega Drožanjskega 
in Vranskega potoka so postavili 
zapore na cesti Sevnica-Ostrešje 
ter Sevnica-Lončarjev Dol. Vseh 
podatkov o škodi, ki jo je naredilo 
zadnje deževje, še ni, verjetno pa 
so bili sproženi tudi nekateri pla
zovi, ki so že dlje časa grozili. Ljud
je poročajo o vodi, ki jim je zaliva
la kleti, kozolce in silose in so stvari 
reševali brez gasilcev. Pri tem ugo
tavljajo, da vse prevečkrat pride 
do izliva meteornih vod zaradi sla
bo vzdrževanih cest in zamašenih 
propustov. Kot kaže, je deževje 
najbolj prizadelo sevniško občino. 
Na magistralni cesti na Drnovem 
in v Zalokah na izvozu za Ljublja
no so sicer morali črpati vodo, na 
cesti Čatež ob Savi-Krška vas pa 
je bil promet oviran zaradi podrte- 
gato N.Č.C.

kompas po pravnih labirintih

Piše: univ. dipl. prav. Marta Jelačin

Povečanje vrednosti 
nepremičnine

Vprašanje:
Z lastnikom hiše ste se v preteklem letu 

dogovorili, da boste z njegovim soglasjem 
k hiši dogradili prizidek in da vam bo potem, 
ko bo ta dograjen, priznal lastninsko pravi

co na tem delu hiše. O tem ste sklenili tudi pisni sporazum. V sporazumu 
ste izrecno navedli, da boste prizidek zgradili z lastnimi sredstvi , v ta 
namen vam je bila odmerjena tudi pripadajoča parcela. Sedaj, ko je 
prizidek zgrajen, pa vam lastnik hiše oporeka, da je novozgrajen objekt 
vaš in tudi to, da ste investicijo izvedli z lastnimi sredstvi. Sprašujete, 
kako bi pravno rešili svoj primer in kakšni so po novem priposestvo- 
valni roki za pridobitev lastninske pravice na nepremičnini?

Odgovor:
Izboljšavo tuje nepremičnine ureja drugi odstavek 48. člena Stvar

no pravnega zakonika, ki je pričel veljati 1. januarja 2003 (Uradni list 
RS, št.87/2002). Ta določa: “Lastnik in graditelj se lahko dogovorita, 
da na nepremičnini nastane solastnina. Graditelj lahko na podlagi dogo
vora zahteva izstavitev listine za vpis solastnine v zemljiško knjigo.”

Torej v vašem primem lahko pridobite lastninsko pravico na no
vozgrajenem delu hiše samo, če ste se tako izrecno dogovorili z lastni
kom hiše. Če pa tega dogovora oz. pisnega sporazuma med vami in 
lastnikom hiše ni bilo, lahko od lastnika hiše zahtevate samo tisto, za 
kar je bil z vašo gradnjo prizidka k hiši obogaten. Če pa ste z lastnikom 
sklenili pisni sporazum, da vam z gradnjo prizidka k hiši prizna solast
nino pripadajočega novozgrajenega dela hiše, potem lahko od njega 
zahtevate, da vam izda listino, sposobno za vpis vaše solastnine v 
zemljiško knjigo. Če vam bo lastnik hiše ustno priznal solastnino, odlašal 
pa bo z izdajo zemljiškoknjižne listine, na podlagi katere bi se lahko 
vpisali v zemljiško knjigo, morate vedeti, da po preteku desetih let tak 
zahtevek za izdajo listine, sposobne za vpis v zemljiško knjigo, zastara. 
Če ste s pisnim dogovorom z lastnikom uredili vse omenjene pravice, 
pa je sedaj nastala težava z realizacijo v praksi, lahko tudi s tožbo 
zahtevate izdajo za vpis v zemljiško knjigo sposobne listine.

Stvarno pravni zakonik namreč ne prizna več graditelju izvirne pri
dobitve solastnine, tako kot je to priznaval prejšnji temeljni zakon o 
lastninskih razmerjih, pač pa le pridobitev solastnine, ki temelji na 
pravnem poslu. Seveda pa imate v skrajnem slučaju, če nimate volje 
voditi bitke z lastnikom hiše, proti njemu zahtevek za povrnitev vred
nosti vlaganj. Tak zahtevek morate s tožbo uveljaviti v petletnem za
staralnem roku. Ta rok pa ne teče od dokončane gradnje, temveč od 
dneva, ko bi izgubili posest dograjenega prizidka, v katerem navajate, 
da stanujete.

V zvezi z obravnavano problematiko pa se v sodnih sporih pogosto 
pojavijo primeri, ko graditelj izvede sorazmerno majhno vrednost adap
tacije v primerjavi s celotno vrednostjo hiše. V tem primem graditelja ne 
opravičuje do solastninskega deleža nepremičnine, temveč mu pripada 
samo denarna terjatev v višini investicije.

Bistveno torej je, da dokažete obstoj dogovora z lastnikom hiše, da 
vam z dograditvijo prizidka priznava pridobitev solastnine. V nasprot
nem primem pa, kot rečeno, velja določba prvega odstavka 48. člena 
Stvarno pravnega zakonika (SPZ), ki določa: “Ce nekdo (graditelj) s 
soglasjem lastnika nepremičnine postavi, prizida ali izboljša zgradbo, 
na nepremičnini ne pridobi lastninske pravice, lahko pa od lastnika 
nepremičnine zahteva tisto, za kar je bil ta obogaten.”

To pomeni, da je bila sodna praksa pred SPZ bistveno drugačna, saj 
je priznavala tudi zunaj knjižno pridobitev (so)lastninske pravice.

Trajanje priposestvovanja za nepremičnine po SPZ
Stvamopravni zakonik je pomembno vsebinsko spremenil pravno 

ureditev priposestvovanja. Posestnik mora biti v dobri veri, da je 
nepremična njegova ves čas trajanja priposestvovalne dobe. Če je bil 
najprej dobroveren, potem pa je zvedel za dejstva, ki kažejo na to, da ni 
lastnik stvari, se priposestvovanje prekine. Dobroverni lastniški po
sestnik nepremičnine pridobi lastninsko pravico na njej po preteku 
desetih let. Vprašanje dobrovemosti priposestvovalca se nanaša na 
njegovo mišljenje glede njegove lastninske pravice. Priposestvovalec 
je v dobri veri glede lastninske pravice svojega posestnega prednika, če 
se je ta izkazal z originalno pogodbo o prodaji nepremičnine, kjer je 
tisti, ki naj bi bil lastnik nepremičnine, naveden kot kupec.

Zapeljal na levo
Drnovo, 5. oktober - 32-letni občan iz okolice Brežic je 

vozil osebni avtomobil po hitri cesti iz smeri Ljubljane proti 
Obrežju. Ko je pripeljal zunaj naselja Drnovo, je iz neznanega 
razloga zapeljal v levo, nasproti pa je pravilno pripeljal 28- 
letni voznik avtobusa, sicer državljan BiH. Med vozili je prišlo 
do čelnega trčenja, voznik osebnega avtomobila je hudo 
poškodovan, na srečo pa jo je dvanajst potnikov v avtobusu 
odneslo brez poškodb.

“Izsledili” kar 8 ilegalcev
Veliki Obre„ 9. oktober - 5 dr,avljanov Albanije in 3

dr,avljani Srbije in Črne GoVe so zunaj naselja Veliki Obre, ile
galno prestopili dr,avno mejo s Hrvaško, nato pa pot nadaljevali 
v smeri naselja Dobova, kjer so jih izsledili in prijeli tamkajšnji 
policisti. Kršitelje so po končanem postopku vrnili na Hrvaško.

Tat vedel, kaj išče
Senovo, 10. oktober - Neznanec je v noči na nedeljo vlomil v 

poslovne prostore mizarstva na Senovem ter iz ene izmed pisarn 
odtujil namizni računalnik ASUS z licenčnimi programi za krmil
jenje strojev in izdelavo projektov ter prenosni računalnik. Last- 
jTikj^Jat\4noj3Škodovan_za_okoli_^20().000 SIT.
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H GROS k 01
OVEM

Svoj poklic zelo dobro obvladate in zaradi tega 
bi bilo dobrodošlo, da razrešite svoje spore z nadre
jenimi. Če izzivate, bodite toliko pošteni, da raz
krijete vsaj dobre namene. Le zakaj se vas partner 
toliko izogiba?

BIK
V zvezde boste kovali sodelavca, ki vam zme

raj svetuje, kako se izogniti neprijetnim obvez
nostim. Pazite, da se ne boste zapletli tako globo
ko, da bo potrebno razmišljati o spremembi 
delovnega mesta.

dvo jem
Zelo spretno znate obračati besede v svoj prid. 

Iz prepira se bo še razvnela burna čustvena deba
ta, pri čemer zmagovalca ne bo. Razmislite, koliko 
je vredno, da morate znova in znova potrjevati 
svoje kreposti pred partnerjem.

R A K
Naklonite več pozornosti sodelavcem, saj vam 

bodo kasneje pomagali pri napredovanju. Izogni
te se napuhu, prinesel vam bo več škode kot koris
ti, pa še ob dobro ime boste. Partner že nestrpno 
pričakuje vaš odgovor.

LEV
Čeprav se vam zdi, da ste že zamudili svoj vlak, 

še ni nič izgubljenega, če boste pač žrtvovali svoj 
prosti čas v službene namene. Potrpite zdaj, kmalu 
boste želi nadpovprečne uspehe. In ne pozabite 
na lojalnost.

DEVICA
Če se že izgovarjate, bodite pri tem vsaj izvir

ni, saj vas bo le to rešilo pred navidez brezsrčnim 
šefom. Tudi on se zna šaliti in smejati prikupnim 
lažem. Izkoristite to prednost. Doma pa nehajte 
nergati za vsako stvar.

TEHTNICA
Ne odločajte o pomembnih življenjskih stvareh 

ta teden, saj vas je zapustil občutek za trezno preso
jo. Ta del prepustite partnerju, ne bo vas oškodo
val. Saj veste, kaj sta si obljubila - on se tega drži. 
Kaj pa vi?

ŠK0RP1JOM
Denarja bo dovolj, zato se ne prepuščajte črnim 

mislim o pomanjkanju. Raje premislite o dobri 
naložbi v koristne stvari. Več svojega prostega časa 
namenite gibanju, posledice nezdravega življenja 
so lahko kmalu vidne.

STRELEC
Ves teden boste nestrpni in vznemirjeni, ne da 

bi natanko vedeli zakaj. Podvig, ki ga načrtujete, 
še zdaleč ni obsojen na propad, vendar se ga mora
te lotiti z vsem srcem. S svojimi skrbmi nikar ne 
•obremenjujte vseh, ki jih poznate.

KOZOROG
Nikar se nenehno ne pritožujte, zaradi tega vam 

ne bo nič lažje. Preden se lotite novih nalog, 
dokončajte stare. Družabno življenje bo tako ži
vahno, da boste komajda našli čas za vse.

VODMAR
Zaradi prenapornega intelektualnega dela ste 

popolnoma izčrpani. Pobegnite od sivine mest
nih dni in službene teže ter si privoščite oddih kje 
na deželi. Če boste upoštevali nasvet, boste z bliž
njo osebo ponovno našli notranji mir.

RIBI
Tok vas vleče v vode nezvestobe. Pazite, da ne 

boste začeli toniti, saj v bližini ne bo nikogar, ki 
bi vas lahko povlekel na površje. Sprejmite dobro
namerni nasvet prijatelja - ve, o čem govori. Iz
kušnje so najboljša življenjska šola.

faks: 07/39 30 870
e-pošta: uredniki@tv-nm.s1 
splet: www.tv-nm.si

- - -"-'O. v—

na Dolenjskem, 
v Beli krajini in Posavju

nagradna križanka
Nagrade
Nagrade, ki jih poklanja 
časopis SavaGlas za pravilno 
rešitev, prejmejo:

AVTOR
BOJAN
MACUR

1. nagrada - 
knjižna nagrada 
Marija Omerzu,
Dečno selo 40, 8253 Artiče

2. nagrada - 
zgoščenka 
Maja Požun,
Cankarjeva 3, 8270 Krško

3. nagrada - 
kaseta
Metka Babšek,
Hrastovec pod Bočem 54, 
2319 Poljčane

Pravilna rešitev prejšnje na
gradne križanke v vodoravnih 
vrsticah se glasi:
SATAN, OLIKA, NATON, 
ABANO, ORAN, VEHOVAR, 
MITO, ETIMON, SATEN, LI
MONADA, LA, EKA, ILIMEN, 
SELO, BRIKETI, ITABIRIT, 
KIJ, LAJOVIC, ŽENA, ARALI- 
CA, UTA.

Geslo: HIBISKUSOV CVET

Rešitev nagradne križanke 
pošljite do petka, 22.10.2004, 
na naslov:

Uredništvo časopisa SavaGlas, 
Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 
s pripisom “Nagradna 
križanka”.

Za pravilno rešitev bomo 
upoštevali rešitev cele 
križanke, ne le gesla! 
Fotokopij ne upoštevamo!

TROPSKI
PLAZILEC

EVRAZIJ 
GRM A L 
DREVO

VRSTA
SMREKE!

AMERIŠKI
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GRŠKI
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ANTON
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DRŽAVA 
V BRAZI
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PRVI
LETALEC
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France

VRSTA
PREPROG
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V MEHIKI
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TUJE 
M. IME
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CARINI

HETMAN
KOZAKOV

CEDKOST.
POSEB
NOST

TITAN

CCČESNA
MREŽICA

OSMI
ŽIDOV.
MESEC

RIBIŠKI 
ČOLN NA 

JAVI

STAR
GERMA!

SAVAGLAS

knjižnica brežice
Knjižnica Brežice se pri svojem delovanju povezuje z 

različnimi skupinami uporabnikov in ustanovami. Del sodelo
vanja med knjižnico in osnovnimi šolami občine Brežice je tudi 
reševanje slovenskega knjižnega kviza, ki ga organizira Knjižnica 
Otona Župančiča iz Ljubljane. Vsako leto kviz popelje reševalce 
v določeno slovensko pokrajino, letos je bila to Primorska in 
avtor Srečko Kosovel. Z reševanjem kviza in razstavo književnih 
del smo na šolah širili bralno kulturo in učence spodbujali k 
samostojnemu iskanju informacij in raziskovalnemu delu. Na 
občinskem zaključku knjižnega kviza smo izžrebali glavno na
grajenko, ki potuje v torek, 19. oktobra 2004, v Ljubljano na 
državno zaključno prireditev.

Vas pa želimo pripeljati v knjižnico po nove knjige. 
Najmlajšim bralcem in njihovim staršem predstavljamo pripo
ved Kako se je dedek naučil brati. Resnična zgodba govori o 
tem, da ni nikoli prepozno začeti z branjem. Mladim ljubiteljem 
ugank priporočamo knjigo Škrati v žitu. S slikanico Mladiči z 
vseh vetrov lahko preko kakovostnih ilustracij spoznate žival
ske mladiče s celega sveta. Mladinsko delo Vsi me imajo radi, 
samo oče ne avtorja Dura Zrakiča je med mladimi bralci zelo 
priljubljeno. Doživelo je že osemnajst izdaj in govori o krščanski 
ljubezni ter idealu mladostnika.

Odrasli bralci lahko posežete po zgodovinskem romanu 
Pompeji avtorja Roberta Harrisa, po resnični zgodbi Hanin 
kovček avtorice Karen Levine, znanstvenofantastičnem romanu 
Da o psu sploh ne govorimo avtorice Connie Willis ali pa se 
nasmejete ob humorističnem delu To je To(f) avtorja Toneta 
Fornezzija Tofa. Roman Sposojena svetloba priporočamo pred
vsem staršem, pa tudi starejšim najstnikom, saj nosi pomembno 
sporočilo o nujnosti sporazumevanja med otroci in starši. Da 
bodo otroci postali sijoče zvezde in si jim ne bo potrebno sposo
jati svetlobe.

Dobro in slabo, resnično in izmišljeno, narava in ves svet - 
vse to je v knjigah. Odprite jih!

Novosti najdete na domači strani Knjižnice Brežice (http:// 
www.bre.sik.si/).

Knjižnica Brežice je odprta vsako soboto od 8. do 13. ure.

Anita Šiško, univ. dipl. bibl.

KANAL 2000

fAMEKD0TE ]
Tako pametni, pa tako...

Nemškemu pisatelju pustolovskih romanov Karlu Mayu 
so mnogokrat očitali, da v deželah, ki jih v svojih ro
manih tako slikovito opisuje, sploh nikoli ni bil. Pi
satelj je imel za take očitke že pripravljen odgovor, 
pravzaprav vprašanje:
“A Dante je pa bil v peklu?”

Francoski časnikar in politik Camile Pelletan je bil znan 
kot sovražnik čistoče. Carlo Bos je gledal njegovo ru
meno, umazano brado in mu rekel:
“Gospod minister, naj vam povem, kaj ste zajtrkovali? 
- Jajca.”
“Niste uganili, prijatelj,” je odgovoril Pelletan, “to je 
bilo prejšnji teden.”

Angleški pesnik George Gordon 
lord Byron je rahlo šepal in ga 
je zaradi tega že vsako namigo
vanje razžalostilo. Vsakomur pa 
je skušal vrniti milo za drago. 
“Kako kaj gre?” ga je z zlobnim 
poudarkom vprašala nekoliko 
škilava dama.
“Kakor pač vidite!” je zasikal 
občutljivi pesnik.

Francoski književnik in novinar Pierre Veron je v 
restavraciji naročil:
“Natakar, prinesite mi porcijo pravopisnih napak!*’ 
“Tega - žal - nimamo, gospod!”
“Zakaj pa so potem na jedilnem listu?” je vprašal Veron-

Nemški filozof Friedrich Hegel velja za utemeljitelj;1 
modernega idealizma. Ko je že ostarel, so ga vprašal'* 
ali so njegovi nauki padli na rodovitna tla in ali in'3 
kaj dobrih učencev.
“Rečem vam ” je dejal Hegel, “od toliko učencev me )e 
razumel samo eden... pa še ta napačno.” 4
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sobota, 16. okober
• STRELSKI MARATON - ob vodovodnem stolpu v Brežicah ob 10. uri, 
organizator Strelski klub Brežice
• SREČANJE IZBRANIH OKTETOV SLOVENIJE - Viteška dvorana 
Posavskega muzeja Brežice ob 19. uri, organizator JSKD 01 Brežice

nedelja, 17.10.04
• 9. TEK PO VINSKI CESTI IN FINALE DOLENJSKEGA POKALA V TEKIH
- Bušeča vas ob 13. uri, organizator ŠD Sušica Dol. Pirošica

torek, 19. oktober
• ŽANJEMO, KAR SMO SEJALI - ponazoritev kmečkih opravil, športna 
dvorana pri OŠ Brežice (balon) ob 10. uri, organizator Varstveno delovni 
center Krško-Leskovec

- na reki Krki ob 10. uri, organizator Ribiška družina Brežice
• MEDNARODNI ŠAHOVSKI TURNIR - Restavracija Štefanič ob 10. uri, 
organizator Šahovski klub Brežice

torek, 26. oktober
• ODPRTJE OBNOVLJENEGA CESTNEGA ODSEKA KRAŠKA VAS - 
STANKOVO - Piroški vrh, na odcepu za Kraško vas ob 16. uri, 
organizatorji Občina Brežice, KS Cerklje ob Krki in KS Mrzlava vas

sreda, 27. oktober
• SREČANJE ŠPORTNIKOV BREŽIC IN SAMOBORA - športna dvorana 
pri OŠ Brežice ob 15.30, organizator Športna zveza Brežice
• SLAVNOSTNA SEJA OBČINSKEGA SVETA - Viteška dvorana 
Posavskega muzeja ob 17. uri

sreda, 20. oktober
• Okrogla miza "ALI MLADINA VE, KJE JE EVROPA" - v prostorih Mla
dinskega centra Brežice ob 18. uri, organizator Mladinski center Brežice

t

Četrtek, 21. oktober
• ODPRTJE OBNOVLJENEGA CESTNEGA ODSEKA PIROŠICA-IZVIR -
Pirošica ob 15. uri, organizatorja Občina Brežice in KS Cerklje ob Krki
• PRVA SAMOSTOJNA SLIKARSKA RAZSTAVA IN PROMOCIJA PRVE
PESNIŠKE ZBIRKE BREDE VIDENIČ KUPLENIK - Galerija Vojašnice Cerklje

/

ob Krki ob 17. uri, organizatorja Breda Videnič Kuplenik in Galerija 
Vojašnice Cerklje ob Krki

Petek, 22. oktober
• ODPRTJE PRENOVLJENE CESTE V BLATNEM - pri spomeniku v Blatnem 
ob 14. uri, organizatorja Občina Brežice in KS Pišece
• RAZVITJE PRAPORA IN SVEČANA TELOVADNA AKADEMIJA TELO
VADNEGA DRUŠTVA SOKOL BREŽICE - športna dvorana pri OŠ Brežice 
(balon] ob 16.30, organizator Telovadno društvo Sokol Brežice
• SREČANJE GASILK GZ BREŽICE s prikazom praktične vaje in predavan
em "POŽAR NA KMETIJI" - prostori Gasilske zveze Brežice, Cesta svobode

ob 17. uri, organizator Gasilska zveza Brežice
• ODPRTJE SPOMINSKE RAZSTAVE TELOVADNEGA DRUŠTVA SOKOL 
^REŽICE - galerija Posavskega muzeja Brežice ob 19. uri, organizator Te
lovadno društvo Sokol Brežice

sobota, 23. oktober
! 28. POHOD PO POTEH BREŽIŠKE ČETE - Pečice ob 9. uri, organizatorji 
tortna zveza Brežice v sodelovanju s Planinskim društvom Brežice, 
Občinsko organizacijo zveze borcev, Občino Brežice in Krajevno skupnos
ti0 Pečice
'odprtje moderniziranih krajevnih cest v ks globoko -
.^oli vrh 21 ob 14. uri, organizatorja Občina Brežice in KS Globoko
'Rokometni turnir ob so-letnici rokometnega kluba

Ježice - športna dvorana pri OŠ Brežice ob 15. uri, organizator Roko
vni klub Brežice
* bETNl KONCERT MePZ VIVA BREŽICE - Viteška dvorana Posavskega 
^Ozeja Brežice ob 19.30, organizator KD Mešani pevski zbor Viva Brežice

»>?e*ja' 24‘ °k°rt)er
^tradicionalni pohod po sromeljski pešpoti - Sromlje, zbor 

8- uri pred Okrepčevalnico Kranjčič, organizator Turistično društvo 
pomije

^Tekmovanje v lovu rib s plovcem za pokal občine brežice

četrtek, 28. oktober
• ODPRTJE ODSEKA REGIONALNE CESTE SKOZI BIZELJSKO - Bizeljsko 
ob 12. uri, organizatorji Direkcija RS za ceste, Občina Brežice in
KS Bizeljsko
• PREDSTAVITEV KNJIGE "POTI IZ SANJ" AVTORJA TONETA JAKŠETA -
Knjižnica Brežice ob 18. uri, organizator Knjižnica Brežice

petek 29. oktober _
• RAZSTAVA MAUH ŽIVALI - telovadnica gimnazije Brežice od 29. do 31. 
oktobra od 8. do 18. ure, organizator Društvo rejcev malih živali Brežice
• PODELITEV PRIZNANJ KRVODAJALCEM ZA VEČKRATNO DAROVANJE 
KRVI - Jesenice na Dolenjskem pri Črpiču ob 17. uri, organizator 
Območno združenje Rdečega križa Brežice
• OBELEŽITEV 5. OBLETNICE DELOVANJA KLUBA MC BREŽICE -
v prostorih Mladinskega centra Brežice s pričetkom ob 10. uri, 
organizator MC Brežice
• SVEČANO PRIŽIGANJE PLAMENICE - odprtje plinovoda - na ploščadi 
pri Blagovnici Brežice ob 18.30, organizatorja Adriaplin d.o.o. Ljubljana in 
Občina Brežice

November
• ODPRTJE AVTOCESTNEGA ODSEKA KRŠKA VAS - OBREŽJE

Občankam in občanom čestitamo 
ob 28. oktobru, 

prazniku občine Brežice

OBČANKE IN OBČANI občine Brežice, 
toplo vabljeni

na prvo družabno srečanje ob prazniku 
naše občine.

Dobimo se pri restavraciji Štefanič v petek, 
29.10.2004, ob 17. uri

Zabavali nas bodo:
- Pihalni orkester Kapele 

- Narodno zabavni ansambel Majolka

VESELIMO SE SKUPAJ!
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Občinski ukrepi za pospeševanje razvoja gospodarstva v občini Sevnica

V občini Sevnica je v 24 
podjetjih z več kot deset zapo
slenimi delavci skupno zapo
slenih 2500 delavcev, kar znaša 
polovico vseh aktivno zapos
lenih v občini Sevnica. Gospo
darska stabilnost in prihodnji 
razvoj temeljita na tekstilni in 
lesno predelovalni industriji, 
gozdarstvu in kmetijstvu, čeda
lje bolj pomembno vlogo pa 
ima razvoj podjetništva z ohran
janjem dosedanjih in odpiran
jem novih delovnih mest. Po 
analizi, ki jo je v lanskem letu

naredila Občina Sevnica, bo 
večina podjetij ohranila in delo
ma razširila dosedanji program. 
Obdržala bodo sedanjo strukturo 
zaposlenih. Menijo, da bi bilo z 
boljšo prostorsko ponudbo mo
goče v Sevnico privabiti tudi 
nove investitorje in podpirajo 
občinske ukrepe za spodbujanje 
in razvoj gospodarstva.

Občinski svet občine Sevnica 
je na septembrski seji sprejel raz
pis za subvencioniranje realne 
obrestne mere, za svetovalne sto
ritve, promocijo izdelkov in sto
ritev malih in srednjih podjetij ter 
pospeševanje odpiranja novih 
delovnih mest.

Upravičenci do sredstev iz ob
činskega proračuna za pospeše
vanje razvoja gospodarstva so: 

-samostojni podjetniki, 
-mala in srednje velika pod

jetja,
-občani, ki so pri pristojnem 

organu vložili vlogo za priglasi
tev statusa samostojnega podjet
nika,

-podjetja, ki so na pristojnem 
sodišču vložila zahtevo za vpis v 
sodni register.

Sedež obratovalnice oziroma 
podjetja ali poslovni prostori mo
rajo biti na območju občine Sev

nica.
1. Subvencioniranje realne ob

restne mere za dodeljevanje kredi
tov

Subvencioniranje realne ob
restne mere za dodeljevanje kre
ditov je namenjeno za material
ne in nematerialne investicije, za 
ustanovitev novega ali razširitev 
obstoječega podjetja, spremem
be proizvodnega procesa ah 
proizvoda in investicije v osnov
na sredstva podjetja v obliki pre
vzema podjetja, ki je prenehalo 
delovati ah bi drugače prenehalo 
delovati.

Subvencijo realne obrestne 
mere lahko pridobijo prosilci, ki 
imajo med viri financiranja za
gotovljenih najmanj 30 odstot
kov lastnih sredstev. Minimalni 
znesek posojila je 1.000.000 SIT. 
Investicija, ki je predmet subven
cije, se mora ohraniti v občini 
Sevnica vsaj pet let po njenem 
zaključku.

Višina subvencioniranja real
ne obrestne mere znaša do 5 od
stotnih točk. Doba subvencioni
ranja za odobreno posojilo je do 
tri leta. Višina pomoči ne sme pre
segati 55 odstotkov upravičenih 
stroškov investicije.

Prosilec lahko kot upravičene

stroške uveljavlja strošek naku
pa, urejanja in opremljanja zem
ljišča za gradnjo poslovnih pros
torov, strošek nakupa, graditve in 
adaptacije poslovnih prostorov, 
namenjenih za poslovno dejav
nost, strošek nakupa opreme in 
generalne obnove obstoječe opre
me.

2. Promocija izdelkov in storitev 
malih in srednjih podjetij

Na razpis se lahko prijavijo 
mala in srednja podjetja, ki se 
bodo udeležila sejmov v tujini in 
doma. Občina sofinancira stroške 
najetja, postavitve in delovanja 
stojnice ob predložitvi potrebnih 
dokazil in sicer v višini do 50 od
stotkov upravičenih stroškov, ki 
so strošek najetja, postavitve in 
delovanja stojnice pri prvi ude
ležbi na določenem sejmu.

3. Svetovalne storitve

50 odstotkov upravičenih stroš
kov, ki so stroški svetovalnih sto
ritev enkratnega značaja.

4. Pospeševanje odpiranja no
vih delovnih mest

Med podjetniki je največ za
nimanja za sofinanciranje pospe
ševanja odpiranja delovnih mest. 
V okviru tega razpisa pa je mogo
če pridobiti tudi nepovratno fi
nančno pomoč za zaposlitev brez
poselne osebe za nedoločen čas.

Na razpis lahko kandidirajo 
upravičenci na javnem razpisu, ki 
bodo zaposlili brezposelne osebe, 
če se s tem poveča število de
lovnih mest delodajalca, če se s 
tem poveča število delovnih mest 
delodajalca v primerjavi s pov
prečnim številom delovnih mest 
v zadnjih 12 mesecih ob pogoju, 
da mora biti novo delovno mesto

Gre za sofinanciranje sveto
valnih storitev malih in srednjih 
podjetij v fazi rasti, svetovanje 
podjetnikom pri pripravi progra
mov povezovanja, vzpostavljan
je skupnih razvojnih fimkcij, in
ternacionalizacijo in tehnološ
kega razvoja.

Občina sofinancira storitve 
svetovanja na podlagi dokazil o 
opravljenih storitvah v višini do

ohranjeno vsaj dve leti (oz. tri leta 
za velika podjetja) po prejeti po
moči.

Možno je sofinanciranje v vi
šini do 50 odstotkov upravičenih 
stroškov.

V sodelovanju z Regionalno 
razvojno agencijo Posavje Ob
čina Sevnica sofinancira projekt 
Garancijske sheme s 6 milijoni 
SIT, projekt štipendijske sheme v 
Posavju s 3 milijoni SIT, projekt

razvojnega podeželskega jedra 
z 2 milijoni SIT, projekt raz
vojnega programa podeželja z 
1,5 milijona SIT, v pripravi pa je 
tudi projekt turistične desti- 
nacije Posavje. Iz sredstev ne
posrednih regionalnih spod
bud pa je občina pridobila 
sredstva za sofinanciranje ko
munalne opremljenosti obrt
ne cone Boštanj v višini 65 
milijonov SIT.

Vse informacije o izvajan
ju ukrepov Občine Sevnica na 
področju pospeševanja gospo
darstva lahko zainteresirani 
dobijo na oddelku za gospo
darske dejavnosti, telefon št. 
07/81-61-233 pri Mojci Sešlar, 
vodji oddelka.

občinski svet sevnica

SLS.
Slovenska ljudska stranka

www.sis.si

Spoštovane volivke, 
spoštovani volivci!

Za nami so volitve poslancev 
Državnega zbora Republike 
Slovenije, ki so prinesle veliko 
sprememb v slovenskem poli
tičnem prostoru.

V Sevnici smo lahko več kot 
zadovoljni, saj smo dobili kar 
dva poslanca, od katerih se v 
naslednjih štirih letih pričakuje 
veliko. Želim si, da bi dobro so
delovala v dobro Sevnice, re
gije Posavje in Slovenije. Sam 
se bom kot poslanec zavzemal 
za decentralizirajo, ki je vzvod 
za zmanjšanje razvojnih razlik 
med slovenskimi regijami, za 
ustanovitev pokrajine in za 
spremembo davčne politike z 
osnovnim ciljem pospešitve 
razvoja manj razvitih in demo
grafsko ogroženih območij. Po
memben segment v mojem de
lovanju bo namenjen večji 
podpori gospodarstvu in ust
varjanju novih delovnih mest, 
razvoju podeželja in večjemu 
pritoku sredstev za regije, ki so 
bile v zadnjem času preveč 
zapostavljene.

Drage volivke, dragi volivci!

Iskrena hvala za tako veliko 
podporo in zaupanje, ki ste mi 
ga izkazali na državnozborskih 
volitvah. To je zame veliko pri
znanje za moje dosedanje delo, 
hkrati pa velika odgovornost 
za delo, ki ga moram še opravi
ti, da za naše skupno dobro 
opravičim vaše zaupanje s 
konkretnimi dejanji.

Najboljši rezultat v Sloveni
ji na listi SLS me dodatno moti
vira in dokazuje, da smo v Sev
nici na pravi poti in da je bilo 
dosedanje delo dobro opravlje
no, zavedam pa se, da volivci v 
prihodnje pričakujete še več. 
Zato se vesehrn našega nadalj
njega sodelovanja in pričaku
jem vašo podporo, saj lahko le 
skupaj ustvarjamo prijaznejše 
okolje in pogoje za nas in naše

Priložnosti moramo izkoris
titi. Kot županu ste mi zaupali 
vodenje občine Sevnica, kot 
poslancu ste mi zaupali Sevni
co, na volitvah pa še mnogo 
več. Iskrena hvala za zaupanje!

S prijaznimi pozdravi

Kristijan Janc, 
Župan občine Sevnica 

in poslanec DZ

Pred nami je 
občinski proračun za 
leto 2005

Mesec september je bil zago
tovo krepko politično obarvan, 
okrepljen z velikimi obljubami 
(upamo uresničljivimi), ki so 
bile morda tudi odločilne 3. 
oktobra, ko so se volivke in vo
livci odločali o novi sestavi Dr
žavnega zbora Republike Slo
venije.

V občinskem odboru Libe
ralne demokracije Slovenije, 
Sevnica, smo zagotovo priča
kovali boljši rezultat, vendar 
dovolite, da se vsem, ki ste na
menili glas Liberalni demo
kraciji Slovenije in našemu 
kandidatu g. Marjanu Kurniku, 
zahvalimo za zaupanje. Zago
tavljamo, da bomo še naprej 
tvorno sodelovali z državnimi 
ustanovami, krajevnimi skup
nostmi, krajani, še zlasti pa v 
Občinskem svetu občine Sev
nica in vas več kot dostojno za
stopali tudi v prihodnje. Iskre
no čestitamo sevniškema po
slancema g. Kristijanu Jancu in 
g. Bojanu Ruglju ob izvolitvi 
v državni zbor, želimo jima us
pešno delo, še zlasti pa priča
kujemo sodelovanje, ki bo v 
dobro naše občine.

Z veseljem ugotavljamo, da 
so letošnje volitve pokazale 
napredek politične kulture, saj 
je bilo mnogo manj trganja 
plakatov, političnih napadov. 
Od vseh političnih strank pri- 
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dialoga vodili tudi v prihodnje 
in skupaj poskušali prepričati 
posameznike, ki tega ne 
spoštujejo, da se nam v teh po
gledih pridružijo.

Zagotovo pa so naše misli 
in delo že usmerjeni v pripravo 
občinskega proračuna, ki bo 
odločilno vplival na našo pri
hodnost. V ta namen že poteka
jo določeni razgovori naših 
svetnikov s krajani in določe
nimi KS, društvi in ostalimi or
ganizacijami. Seveda vsi sku
paj pričakujemo, da se s svoji
mi videnji in potrebami za svo
ja okolja obrnete na naše svet
nike, stranko LDS in podžu
pana Rudija Beca, da bomo o 
potrebah širom občine obveš
čeni in na ta način poskušali 
prilagoditi proračun za leto 
2005. Zelo veseli bomo tudi 
vsakega nasveta, dejanja, ki bo 
omogočalo, da vas lažje zasto
pamo kot vaši predstavniki v 
občinskem svetu.

Občinski svetniki LDS: Ru
di Bec, Krmelj; podžupan, Jože 
Železnik in Drago Krošelj, 
Boštanj; Drago Mirt, Blanca; 
Marjan Kurnik in Andrej 
Štricelj, Sevnica.

OO LDS Sevnica

SDS
Volitve so za nami. Ves pred

volilni trud je bil poplačan, v 
veselje nas vseh je bil sevniški 
kandidat za poslanca Bojan 
Rugelj izvoljen z veliko pred
nostjo pred ostalimi kandidati. 
Stranka SDS je v Sevnici v vz
ponu, ljudje so prisluhnili be
sedam v soočenju v raznih me
dijih. Prav gotovo jih je naš 
kandidat Bojan prepričal s 
svojim programom, saj si ljud
je želijo čim več sonca v življe
nju. Tisti, ki ga poznajo, vedo, 
da je preprost in inovativen 
človek, rad je v družbi dobrih 
ljudi.

avgustu, ko smo (tako kot vsa
ko leto) člani SDS, prijatelji, 
simpatizerji, družinski člani 
odpotovali na čudovit izlet z 
avtobusom v Lepeno. V vese
lem vzdušju, igrah brez meja, 
petju in jedači ter pijači smo 
preživeli prelep dan v taboru 
SDS . Veselje pa nam je pope
stril predsednik stranke Janez 
Janša, ki je z nami klepetal vse 
do poznih nočnih ur.

Delo in poštenje, uspešno 
gospodarstvo, manj korupcije... 
je pritegnilo večina volivcev. 
Zahvaljujemo se vsem, ki so 
glasovali po svojem srcu in 
vesti in se odločili za Bojana 
Ruglja. Zdaj pa je čas, da naš 
kandidat izpolni svoje ob
ljube, ki jih je dal volilcem 
pred volitvami.

Prvo obljubo je že izpolnil 
v soboto 9. oktobra, ob 12. uri. 
V prisotnosti dijakov, študen
tov in njihovih staršev, novi
narjev in članov komisije je v 
prostorih okrepčevalnice Mica 
na Prvomajski 26, Sevnica po
delil dve štipendiji za čas red
nega šolanja. S tem bo z lastni
mi sredstvi pomagal dijaku in 
študentu pri šolanju. Edini po
goj poleg uspešnega šolanja je, 
da sta doma iz sevniške občine 
in sta redno vpisana v šolo.

Na razpis se je do 2.oktobra 
prijavilo 215 kandidatov. Še 
več prijav pa je prispelo kasne
je, vendar niso mogle biti upo
števane. Predsednik Slovenske 
demokratske mladine Sevnica 
Niko Oblak je izvedel prvo žre
banje. Štipendija 25.000 SIT 
mesečno je bila podeljena Ire
ni Koprivc. Šentjanž 91 - štu
dentki Biotehnične fakultete v 
Ljubljani.

Drugo žrebanje je opravil 
podžupan Sevnice Štefan Te- 
raž. Izžrebani srečnež je bil di
jak novomeške Srednje šole - 
smer elektrotehnik Denis Stih. 
Kamenica 8a. Šentjanž. Nje
mu pripada mesečno 15.000 
SIT štipendije.

G. poslanec Bojan Rugelj je 
oba srečneža takoj obvestil po 
telefonu. Upamo, da bo s to le
po gesto pomagal izžrebance
ma, da bosta lažje prebredla šo
lanje, saj vsi vemo, kako težko 
je danes življenje.

Ostale obljube volivcem in 
volivkam pa upamo, da bo iz-

mentu. Sevnica potrebuje člo
veka, ki se bo boril za svoj kraj 
in nam prinesel več sonca. Upa
mo, da ni samo “mož beseda”, 
ampak tudi mož dejanj.

čim več svojih obljub in želja 
Slovenk in Slovencev.

Berta Logar, 
predsednica ZLSD Sevnica

Za občinski odbor SDS Sevnica

Katarina Šantej

ZMUŽBUUm
socialnih demokratov

Volitve so za nami. Naša kan
didatka Breda Drenek Sotošek 
se je dobro predstavila voliv
cem. Stranka se je v vladi tru
dila, da bi bila Slovenija naš 
varen dom.

Volivci ste odločili. Verjeli 
ste obljubam. Teh je bilo na ko
še. Stranke so prodajale sanje. 
Slovenke in Slovenci ste jim 
verjeli. Vašo voljo spoštujemo. 
Naša Breda in člani ZLSD se 
zahvaljujemo vsem, ki ste nam 
zaupali svoj glas. Vsem, ki ste 
verjeli, da smo vredni vašega 
zaupanja.

Člani ZLSD bomo še naprej 
in še z večjim zagonom poma
gali vsem tistim, ki potrebujejo 
našo pomoč. Zavzemali se bo
mo za zdravstvo, ki mora biti 
dostopno vsem. Predvsem pa 
za nove programe, da bodo mla
di s končano šolo imeli mož
nost dobiti zaposlitev, si ust
varjali družine, ne pa da bodo 
doma pisali prošnje in „tama- 
li“ nad svojo usodo. Da, prihod
nost morajo imeti vsi, ne samo 
tisti, ki imajo bogate starše. Še 
naprej bomo v svojem okolju 
odkrivali nepravilnosti, nepo
štenosti, prevelike razlike v 
plačah, ki ne izhajajo iz dela...

Županu Jancu in kolegi 
Ruglju čestitamo ob izvolitvi

Nova Slovenija
Kriianska ljudska stranka

Nova Slovenija, • občinski 
odbor Sevnica, se je seznanil z 
rezultatom volitev, ki je Novi 
Sloveniji v okraju Sevnica na
vrgel približno 2 odstotka več
jo podporo kot na volitvah leta 
2000. Veliko prostovoljcev se 
je trudilo izvesti odlično volil
no kampanjo, za kar se vsem 
iskreno zahvaljujemo.

Odkrito pa je potrebno pri
znati, da je Nova Slovenija 
dobila premalo glede na to, kar 
je v kampanji ponudila. Dejst
vo je, da je Nova Slovenija ve
liko prispevala k uspehu SDj’ 
kot najbolj vidne partnerice al
ternative “Koalicija

Slovenija”. Zato iskreno Če
stitamo obema sevniškema P°' 
slancema.

POSAVSKA UHDA MlADjh

Čas, da ima MC tudi 
Sevnica

Posavska unija mladih, 0 
bor Sevnica si bo v sodelov 
ju z mladinskimi organiz3 ■ 
jami v občini Sevnica še 
prizadevala, da se v lokalo 
in državnem proračunu v , 
2005 zagotovijo ustrezna sr 
stva za ureditev. prGstor0^.^ 
pogojev delovanja M-atajcO 
skega centra Sevnica in se , 
uresničijo večletna prizade 
ja sevniške mladine za la 
mladinski center. ■
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Ste že pomislili, da imate težave pri ogrevanju vašega 
doma zaradi usedlin v cisterni!

Nudimo vam:»čiščenje cistern
* filtracija kurilnega olja 

• pregled cistern in vodov 
r* c ir * ekološko uničimo odpadke

CV^jPfcf W * razrez cistern za kurilno oije
MARTIN JENKO S.p.. Tomišelj 35c, 1292 IG, GSM: 070/505 488

mali oglasi
V Dobovi oddam v najem opremljeno dvosobno stanovanje. 

Pokličite 041-548-390.

V SPOMIN
na

FRANČIŠKO
CIZEL

iz Glogovega Broda
Čeprav je minilo že leto dni,
odkar te, naša babica, med nami več ni,
vedi, da tvoj divji kostanj še stoji.
Čas res hitro beži, 
a spomin nate še naprej v srcih živi.
Pogled proti nebu pa nam veli, 
da tvoja zvezda tam daleč še močno žari.

Hvala babica za vse zvezdne utrinke, 
s katerimi si nam polepšala življenje.

Tvoji vnuki in pravnuki

ZAHVALA
Ob izgubi naše drage tete

MARIJE
FILIPČIČ

iz Brežic,

od katere smo se še zadnjič poslovili na pokopališču v 
Kapelah, se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, pri
jateljem, znancem in sosedom iz Gregorčičeve ulice 11 in 
P za izraze sožalja, podarjeno cvetje, sveče, za svete maše 
in denarno pomoč. Hvala pogrebni službi Žičkar, g. ka
planu za lepo opravljen pogreb, pevcem iz Kapel za zapete 
zalostinke in izvajalcu Tišine.

Vsem še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: vsi njeni

V SPOMIN
Prazna najina je hiša in dvorišče, 
oko zaman te išče.
Solza se bo posušila, 
a rana nikoli zacelila.

9. 10. 2004 so minila žalostna 
štiri leta, odkar nama je kruta usoda 
spremenila življenje in iztrgala iz 
najine sredine ljubo hčerko

MARIJO STRASER
iz Kapel

iskreno se zahvaljujeva vsem, ki postojite pri njenem 
°bu, nosite cvetje, prižigate sveče in se spominjate tega 

^rečnega otroka.
Hvala vsem.

Njena ati in mami

§ \g/

n/\ n
Jutranjka d.d., Radna 3, 8290 Sevnica 

zaposli

VODJO PRAVNE SLUŽBE
Od vas pričakujemo:
- VII. stopnjo izobrazbe pravne smeri 

(dipl. pravnik)
- aktivno znanje angleškega jezika
- usposobljenost za delo z računalnikom

Ponujamo:
- delo za nedoločen čas s 3-mesečno 

poskusno dobo
- stimulativen OD

Izključno pisne prijave z življenjepisom 
naj kandidati pošljejo v 15 dneh od objave 
na naslov:

Jutranjka d.d., Radna 3, 8290 Sevnica

flOV£t vsak ponedeljekantena
novi format

mnenja, odgovori, popravki
Drevesa padajo eno za drugim

Skoraj nemorem verjeti, da se to danes dogaja. V trenutku, ko pišem to 
pismo, se ruši še eno drevo. Živim v stanovanjskem bloku v Šolski ulici v 
Brežicah ob šolskem parku že 25 let. Bil je to zelo lep in miren pitomen in 
urbanizirani del mesta, drugim zgled. Letos so samo v južnem delu parka 
ob bloku Šolske 3 porušili najmanj 30 dreves, kar je več kot polovica na 
tem delu, vendar to še ni dokončno število, ker je rušenje še v teku. Nimam 
nič proti novemu učnemu parku z avtohtono floro. Ampak čemu je danes 
to podobno.

Obnova parka drugod traja desetletja, kjer se drevesa postopoma 
zamenjujejo z novimi, a ne naenkrat. Še posebej je neopravičljivo rušenje 
dreves na zahodnem delu parka za potrebe parkirišča. Se to ni moglo 
urediti drugače? Prostora je bilo dovolj za drevesa in avtomobile. Danes, 
ko se v svetu varuje skoraj vsako drevo, je takšno početje neodgovorno. 
Lahko je kritizirati, ampak takšnega masakra še nisem videl.

Željko Halambek, dipl. inž. arh.

kino
Kino servis Brežice

V četrtek, 14.10., in petek, 15.10, ob 18. 30 Moja mala navi
hanka, komedija, in ob 20.30 Totalna zmešnjava, komedija; v 
soboto, 16.10., in v nedeljo, 17.10., ob 18.30 in ob 20.30 Moja

mala navihanka; četrtek, 28.

ZAHVALA
Dokler imaš mamo, si otrok,
kako kar naenkrat odrasti, ko mamo ti vzame večni bog.

V sredo, 6. oktobra, smo se na dobovskem pokopališču še zadnjič 
poslovili od naše drage mame

ZOFIJE BORANIC
iz Mihalovca

V teh težkih trenutkih, ko izgubiš drago mamo, spoznaš, koliko dobrih in požrtvovalnih ljudi 
živi okoli tebe. Beseda hvala ne odtehta pomoči sosedov, sorodnikov, prijateljev in sodelavcev. 
Tako izrekamo iskreno zahvalo vsem, ki ste nas bodrih, izrazih sožalje, podarili sveče in denarno 
pomoč, darovali za svete maše in obnovo cerkve ter jo v tako velikem številu pospremili na njeni 
zadnji poti. Lepa hvala g. Damjanu za sočuten poslovilni obred, pevcem s Pirošice in iz Cerkelj, 
gospe Merici Vučajnk za obiske na domu in ganljive poslovilne besede naši mami. Posebej smo 
dolžni izreči zahvalo družinama Novak-Tomše, družini Polovič in Marjeti Šepetave. Hvala 
sodelavcem in sodelavkam Nuklearne elektrarne Krško in podjetja Signalno varnostnih in tele
komunikacijskih naprav Sevnica ter marketa Blagovnice Brežice, Gasilski zvezi Brežice in Kra
jevni skupnosti Dobova. Zahvaljujemo se pogrebni službi Žičkar za opravljeno storitev.

Resnično smo ganjeni in še enkrat vsem iskrena hvala.
Mama, ostala boš v večnem spominu.

Žalujoči: vsi, ki smo jo imeli radi

10., ob 18. 30 in ob 20.30 Jaz, 
robot, akcijski triler.

Kulturni dom Krško
V četrtek, 14.10., ob 19.uri 

Dolgi prsti, komedija; petek, 
15,10., ob 18. uri Stepfordske 
ženske, znanstvenofantastična 
parodija; sobota, 16.10., ob 18. 
uri Dolgi prsti, in ob 20. uri 
Hellboy, znanstvenofantastič
na grozljivka; nedelja, 17.,10., 
ob 18. uri Stepfordske ženske; 
četrtek, 21.10., ob 20. uri Ter
minal, drama; petek, 22.10., ob 
18. uri Moja mala navihanka, 
komedija, in ob 20. uri Jaz, ro
bot, znanstvenofantastična ak
cija; sobota, 23. 10., ob 18. uri 
Jaz robot in ob 20. uri Termi
nal; nedelja, 24.10., ob 18. uri 
Moja mala navihanka; četr
tek, 28.10., ob 19. uri Cukrček, 
mladinska plesna drama.

V SPOMIN
Skrb, delo in trpljenje 
tvoje je bilo življenje.
Niti zbogom nisi rekla,
niti roke nam podala,
a v naših srcih večno boš ostala.

26. oktobra bo štiri leta, odkar te ni več med nami

ROZIKA STRMECKI,
po domače Damečeva iz Janeževe Gorce 2 

na Bizeljskem

Iskrena hvala vsem, ki ste v tem času obiskovali njen 
grob, darovali cvetje in sveče.

Vsi njeni

ZAHVALA
Ob neutolažljivi, prerani in 

boleči izgubi našega ljubljenega 
sina, brata, vnuka in bratranca

GAŠPERJA
GERJEVIČA

iz Brežic
se globoko iz srca zahvaljujemo g. župniku za tako 

lepo opravljen obred, g. Žičkarju za lepo opravljeno po
grebno storitev, Ireni Voljčanšek in njenima staršema, nje
govemu krstnemu botru Stanetu Humeku, ki je nesel nje
govo žaro k zadnjemu počitku, spoštovanim in dragim 
sodelavcem Doma starejših občanov Krško in Pošte Slo
venije, Jožetu in Mateji Gerjevič, osebju Bolnišnice 
Brežice, dr. Blaževičevi ter vsem ostalim, ki niste bili im
enovani, a ste nam pomagali in Gašperja pospremili k zad
njemu počitku.

Globoko iz srca - še enkrat hvala vsem.
Žalujoči: mami, ati, bratec in ostalo sorodstvo

Časopis SavaGlas - časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12, 8250 Brežice

Odgovorna urednica: Lidija Kostevc 
Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 240 tolarjev.

Naslov uredništva: Trg izgnancev 12, 8250 Brežice - telefon: 07 / 4991 250, telefax : 07 / 4991 253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice.si 
Vodja komerciale: Simona Gerjevič; telefon: 07 / 4991 250 - Elektronska pošta: simona.gerjevic@radio-brezice.si 

Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d., Vevška c. 52, Ljubljana
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.

Število tiskanih izvodov: 5.000
Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8,5%.



špranje in okenca posavcev

Bojan Žlender: "Nevednost je slaba, celovit
človek pa za zgled!1

Najino srečanje je odprt in 
zgovoren univ. dipl. politolog 
in mag. jirometne psihologije 
Bojan Žlender označil kot 
nenavadno simpatično, saj sem 
ga ujela v pisarni republiškega 
Sveta za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu, katerega 
predsednik je, prepričana, da 
sem dobila stanovanje Žlender. 
“To je že res skoraj stanovan
je”, je smeje odvrnil in v na
daljevanju odpiral, kot je de
jal, priklicane spomine. 6. av
gusta seje srečal z Abrahamom: 
”V Brežicah sem bil rojen, živel 
pa v Sevnici, od koder imam 
izjemno lepe spomine, ko smo 
pet let stanovali pri družini 
Kukovec; Danica, takrat še 
Lešnik, je pazila name, saj je 
bila ravno toliko starejša, da me 
je imela za igračo, jaz pa njo za 
varuško. Še danes se vidimo, 
kar nekaj slikic iz tega obdob
ja nas spominja na ta čas. Potem 
sem se z mamo Marto in oče
tom Dragom preselil v “Puf ga- 
so” (Cesta na Dobravo, tam so 
raslte hiše na kredit), kjer v hiši 
še vedno živita mama in sestra 
Dragica.”

Osnovno šolo je obiskoval 
na vseh možnih lokacijah (štiri) 
v Sevnici, razen na Radni: "Le
pi časi so bili to, ker je bilo kar 
nekaj poti do šole. Za Savo, po 
hribih in je trajala do tri ure. To 
je bila neizmerna svoboda, če 
smo kdaj prej končali, smo po
iskali najdaljšo pot, morali smo 
raziskati, kaj se dogaja za Savo. 
To so bile drobne prijetnosti. 
Bistvo tega je, da nismo imeli 
takšnih igrač, ki bi nas zasuž

njile, naš prostor je bil zunaj. 
Moje gibanje je nekoliko zadr
ževala sedem let mlajša sestra, 
da je mama lahko kaj postori
la, tu in tam sem nanjo tudi 
pozabil in so jo domov pri

peljali sosedje.”
Po poučni razlagi razredni

ka Francija Lipovška se je od
ločil za Gimnazijo Brežice: 
"Spominjam se prof. Tasiča, 
zlasti da zjutraj nisi spal, kadar 
si imel angleščino. Spominjam 
pa se ga tudi danes, ko se je 
zgodila ta mednarodna sloven
ska zgodba in sem si iz zapra
šenega znanja kaj hitro obnovil 
temeljna znanja, ki jih je dal. 
Pri prof. Leličevi pa sem se na
učil javnega nastopanja, saj sem 
bil štiri leta v recitatorski sku
pini in sem dal to vajo pošteno 
skozi. Kljub temu, da sem bil 
družboslovec, se spominjam 
tudi matematičnih zgodbic s 
profesorjema Antolovičem in 
Savnikom. Z neizmernim vese
ljem sem se učil zgodovino pri

profesorjih Živiču in de Costi - 
bil sem dober zgodovinar. In 
učil sem se francoščine pri prof. 
Antolovičevi, ki ima tudi svo
jo pozitivno povest, popestre
no še z anekdoto.”

Na FSPN, današnji Fakulte
ti za družbene vede, v Ljubljani 
je končal študij politologije, 
kot študent je s kolegi v Klubu 
posavskih študentov naredil 
primerjavo med gimnazijami, 
analiza je brežiško pokazala 
med petimi najboljšimi v Slo
veniji. Študentsko delo na 
Centru za komunikologijo, 
kjer je delal kot mlad raziskova
lec na znanstvenem delu, ocen
juje kot izjemno dragocen čas, 
ki mu je še danes v pomoč.

Danes že 20-letno službeno 
mesto na SPV v cestnem pro
metu RS, mu je prineslo prešo- 
lanje in naziv magistra z zago
vorom magistrske naloge “De
javniki varnega vedenja v pro
metu pri mladostnikih”. Pov
prašam po zakonu, ki naj bi 
začel veljati 1. januarja 2005: 
"Zakon prinaša dve med sabo 
povsem ločeni vsebini. Prvič 
možnost, da bodo mladi začeli 
voziti avto pri 17 letih, to do
ločilo bo stopilo v veljavo feb
ruarja 2006, a najkasneje do av
gusta 2006. In drugič: ta status 
voznika začetnika se z novo za
konodajo bolj jasno opredel
juje in začetnik dobiva nove 
naloge.” Toliko za tokrat, o za
konu pa bo z veseljem podrob
neje spregovoril, ko bodo do
polnitve k zakonu nared, sicer 
pa pravi: "Zakon je zapisan do
govor, kako bomo ravnali. Za

tiste, ki jih moti, je grozljiv. Ka
zen je prostovoljna odločitev, 
če se po zakonu ne boš ravnal, 
in dragocena, če ga boš upo
števal, kar je modro in odgo
vorno. Naša vloga bo v tem 
uspešna, če bodo ljudje to vze
li kot dobro, ista zgodba je za 
mlade, vsa stvar je v glavi, v 
razmišljanju.”

Spominja se 5-letnega delo
vanja v takratni ZSMS - kot da 
je naredil še eno fakulteto, pa 
zelo intenzivnega 16-letnega 
planinskega življenja od sev- 
niškega društva do zveze, ko 
je bil več planinec kot kar koli 
drugega ter nazadnje kolesar
ske zgodbe od maratonca do 
kolesarskega društva Rog. 
Slednje je označil: "Ves čas 
imam tri življenja!”

Seveda si je vmes ustvaril 
družino s Krmeljčanko Vladko, 
skupaj sta dobila Roka, študen
ta računalništva, in gimnazij
ko Nadjo.

Do prostega časa ima slabo 
vest, ki jo prežene s “popadki” 
na Rožnik, ko je 14 dni lenuh 
in si prizadeva, da bi nenehno 
migal, hodil, tekel, se discipli
niral in ne imel izgovorov. Pre
buja tenis in misel na obnovo 
opreme za kolesarske ture.

Je zagrizen “Posavc” in rad 
prihaja k mami in sestri v Sevni
co. Iz vseh zanimivih pojasnil 
iz prometne psihologije, ki jih 
je ponudil, ne najde miru: 
"Otroci so naše največje bogast
vo, vozijo pa najbolj zanikrne 
kripe, nič jih ne skrbi, ker avto 
ni nič vreden...”

Natja Jenko Sunčič

ujeli smo ...

poročili so se ...

ra^o.

Šestnajsta
SavaGlas, 14.10.20CH

Letos je 20-letnica Radarskega centra na Lisci. Na obisk 
Lisce so se odpravili hidrometeorologi Slovenije in kot se za 
vremenarje spodobi, so določili datum, 9. oktober, ko bo za
gotovo lepo vreme, a je deževalo. Vremenarska smola je še 
večja zato, ker je bil menda sprva obisk načrtovan na predvo
lilno soboto in prestavljen zaradi nepredvidljive napovedi. 
Predvolilna sobota je bila res nepredvidljiva, ampak bolj 
politično kot vremensko.
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Poslovno in 
projektno 

svetovanje
Tel.: 07 499 06 80 

e-mail: rcbrezice@siol.net

Pobrateni po krvi
Radovljica, Brežice - Območni združenji Rdečega križa Radovlji

ca in Brežice sta v Gorjah podpisali listino o prijateljstvu, zgodba o 
pobratenju pa se je začela lani, ko so krvodajalci radovljiškega območja 
obiskali Brežice. Predsednici, Anica Svetina z radovljiškega območja 
in Antonija Zaniuk z brežiškega, sta se takrat dogovorili, da jim bodo 
obisk letos vrnili, med tem pa sta skovali še načrt o listini prijateljstva. 
Tako se bosta združenji medsebojno bogatili, sicer pa Radovljičani 
Brežičanom že sedaj pomagajo z materialnimi prispevki, kajti revnejše 
Brežice dobijo za svoje humanitarno delo tudi veliko- manj donator
skih prispevkov kot Radovljica.

Vizija za zdravo življenje
Čatež ob Savi - Članice ženskega športnega društva VIZIJA 

Brežice, ki je bilo ustanovljeno 1. decembra 2003, so se sestale 
na občnem zboru in poudarile temeljno poslanstvo društva - 
zdravo življenje, zdravo prehrana in dobro počutje. Predsednica 
Irena Djukič je spomnila, da so članice mladega društva kljub 
nekaterim nehotenim, a upravičenim zavoram ob ponedeljkih in 
četrtkih med 20. in 2.1 uro v dvorani Mladinskega centra Brežice 
pridno vadile, v novi sezoni pa si želijo postaviti nove temelje in 
cilje. Prvi med njimi je ura vadbe več in sicer še v sredo ob enakem 
terminu. Kljub temu da so bile do sedaj varčne s sredstvi, pa 
morajo v prihodnosti vadbo popestriti, za kar bo potrebno poskr
beti s finančno dosegljivimi sredstvi. Več oplemenitenja si lahko 
nadejajo v prihodnjem letu, ko bo društvo že lahko kandidiralo 
za sredstva iz občinskega proračuna, saj se taka vadba financira, 
je potrdil tudi župan mag. Andrej Vizjak.

Medse si želijo nove članice, predvsem pa si morajo prizade
vati, da obdržijo sedanje članstvo, k temu pa bo pripomogel tako 
intenzivnejši in bolj kakovosten program, vsaj še ena vaditeljica 
več, oprema in nenazadnje dober vadbeni prostor, ki ta trenutek 
pomeni čakanje na novo telovadnico pri Ekonomski in trgovski 
šoli. N.J.S.

žk5x,.

Andreja Pirc iz Gornjega Pijavskega in Danijel Kunej s Seno
vega sta si usodni DA rekla v cerkvi Sv. Janeza v Krškem, 
civilno pa sta se poročila na sevniškem gradu. Oba 
mladoporočenca plešeta pri senovških folkloristih, zato so 
jima tudi ti polepšali najlepši dan v življenju. Andreja, ekon- 
omsko-komercialna tehtnica, in Danijel, oblikovalec kovin. 
skupaj štejeta natanko 50 let, par pa sta postala pred enim 
letom. Sicer pa se že veselita naraščaja in trenutkov družinsko 
sreče v novem domu na Brezjah pri Dovškem.

Brežice
V Brežicah sta se 4. septembra poročila Nataša Kodele iz 

Budanj in Matjaž Sušin iz Ljubljane; 11. septembra sta se 
poročila Mojca Hervol iz Brežine in Sandi Senica iz Dolenje 
vasi pri Artričah, 18. septembra pa so se poročili Angela Bf' 
adule iz Velikih Malenc in Martin Tomše iz Globočic; Luci' 
ja Čačkovič iz Vrenske Gorce in Dirk Van Cauteren (BEL)ter 
Jožica Bračun z Dmovega in Siniša Bokor iz Dobove. .

V gradu Mokrice sta se 18. septembra poročila Darja Bo® 
iz Selc pri Leskovcu in Silvijo Jagič iz Brežic; 25. septembri 
pa sta si večno zvestobo obljubila še Nataša Cirjak iz Breži 
in Bojan Galič iz Brezij pri Veliki Dolini.

Krško
V Kostanjevici na Krki so se 4. septembra poročili Mau 

Jakše s Studenca in Lea Marija Colarič iz Jablanc; MateJ 
Luzar iz Dolnjega Suhadola in Simon Hudoklin iz Noveg 
mesta ter Mojca Bajc iz Ardra pri Raki in Uroš Češnovar 
Leskovca pri Krškem. 11. septembra so se poročili Jer!\„ 
Adlešič iz Domžal in Urška Colarič iz Slinovc ter Krist* ^ 
Lovšin in Janez Salmič, oba iz Leskovca. 18. septembra Pa jz 
je poročil par Janiča Pezelj iz Petrinje in Gašper Vindiša*1 ^ 
Ljubljane. 25. septembra sta se poročila Roman Levstik 
Kočevja in Saša Košir iz Dolge vasi.

Sevnica da
V Sevnici sta se 11. septembra poročila Darinka ZaU**| jz

in Franc Pavlin iz Jablanice; 18. septembra Andreja P' ~ 
Gornjega Pijavškega in Danijel Kunej s Senovega; 25- 
tembra pa Marjan Ribič iz Dolenjega Boštanja in Kata
Blaj iz Radeč.

V skladu z Zakonom o varstvu osebnih podatkov objo^ 
,n ~'~J --....^......... ~ - -•..... -1-

vifL

Pobratenje obeh združenj so pozdravili generalni sekretar RK Slo
venije Srečo Zajc in župan občine Bled Jože Antonič ter predsednice 
osemnajstih krajevnih organizacij radovljiškega območja, kjer so 105 
krvodajalcev in prostovoljcev enajstih krajevnih organizacij z 
brežiškega območja na Gorenjskem toplo sprejeli. N.J.S.

SIMPir CtEVER

sc ce

Teta Anica, a mi lahko predlagaš 
enega ULTRA dobrega odvetnika, da 

nam bo pomagal v opoziciji? ..

Nekdanja ravnateljica OŠ Savo Kladnik Sevnica Anica Pipan 
Z nečakom Gregorjem Golobičem


